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I5.1.2.e

Thu, 21 Mar 2024 12:53:21 +0100

Beste collega's,

III @brummen.nl en 06 5.1.2.e5.1.2.e

en =1 na het weekend ook nog even voor te stellen via Binnenplein. En daarin aan te geven wie
welke rol in dit project heeft.

Vragen? Laat het mij dan weten.

Vriendelijke groet,

]5.1.2.e

I5.1.2.e

From:
Sent: 
To:

Vandaag zijn een aantal inwoners die nog vragen open hadden staan via deze Q&A geA nformeerd. Later vandaag of morgen 
zullen we ook in ruimere mate inwoners verwijzen naar dit nieuwe onderdeel op onze themapagina over opvang.

- bestuurlijke vragen via bestuurssecretariaat (Ingrid Timmer is eerst verantwoordelijk in college, wnd burgemeester is eveneens 
actief betrokken).

Een belangrijk thema in onze gemeente is sinds half februari het onderwerp 'Michaelshoeve'. Dit met het oog op de inmiddels 
gerealiseerde doorstroomlocatie en de mogelijke komst van een AZC. Dit heeft het nodige losgemaakt in de afgelopen weken. 
Graag informeer ik jullie over het volgende....

Vandaag hebben we een overzicht van vragen en antwoorden beschikbaar gesteld via onze website. Hiermee geven we 
antwoord op uiteenlopende vragen die ons de afgelopen periode van inwoners, media en anderen hebben bereikt. Goed dat 
ook jullie hiervan op de hoogte zijn. Deze Q&A maakt onderdeel uit van de themapagina over (vluchtelingen)opvang 
(www.brummen.nl/opvang) en is een 'levend document'.A Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn worden de antwoorden 
aangepast of worden vragen verwijderd of juist toegevoegd. Heb je over de inhoud van de antwoorden vragen, dan is het 
mailadres opvang@brummen.nl een uitstekend kanaal om dit melden.

I 
l

Wat betreft vragen.
- persvragen kunnen naar mij of mijn communicatiecollega's 
- vragen over de doorstroomlocatie op de Michaelshoeve:512e

KCC" < 5.12@brummen.nl>; "Bestuurssecretariaat" <Bestuurssecretariaat@brummen.nl>; "512 e

We hopen 512e

- vragen over COA en AZC:512 e en vanaf maandag de nieuwe projectleider 512e

@brummen.nl>
briefing vragen over AZC / Doorstroomlocatie / asielopvang

5.1.2.e

Subject:

brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvang
mailto:opvang@brummen.nl
mailto:_5.12@brummen.nl
mailto:Bestuurssecretariaat@brummen.nl
brummen.nl


I5.1.2.e

Mon, 11 Mar 2024 21:15:41 +0100

@brummen.nl>' 5.1.2.e 5.1.2.e

Dag Ingrid,

I

Tot zover update.

Met een goede uitkomst van het kort geding zijn de eerste statushouders (ik begreep met openbaar vervoer) naar Brummen 
gekomen en intrek genomen bij het gebouw op het perceel van Michaelshoeve. We hebben ook voortvarend aantal stappen

communicatie komst statushouders
bril doorstroomlocatie.docx, informatiebrief maart 2024 perceel en directe buren.docx

Bijgevoegd ter informatie de brief die we morgen laten bezorgen bij de mensen op het perceel zelf en de nabije buren 
(feitelijk de groep van bewoners die we destijds voor avond 1 hadden uitgenodigd).
Zodra de brief is bezorgd (ca half dag later) wil ik bijgevoegd nieuwsbericht plaatsen op onze site en socials. Mogelijk met een 
foto van het pand erbij. Daarmee informeren we de rest van de buurt en andere belangstellenden. Ik neem het vrijdag ook mee 
in nieuwe editie GemeenteThuis.
Het nieuwsbericht is in lijn met de verzonden brief en op aantal punten wat korter/zakelijker, maar feitelijk met zelfde inhoud. 
Uiteraard is de brief ook in lijn met de raadsinformatiebrief die vorige week al is verzonden. Overigens was toen (uitkomst) kort 
geding nog niet bekend.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

en 5.1.2.

'Timmer, Ingrid" <5.1.2.

Avondgroet van 512e

gezet om de noodzakelijke communicatie te doen. Dit is gedaan in nauwe afstemming met 512e

@brummen.nl>
@brummen.nl>; "512e" < 5.1.2e

brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


—br11 doorstroomlocatie.doc—
—eventueel sfeerfoto pand via ?—5.1.2.e

26 statushouders ondergebracht bij Michaelshoeve

I de locatiemanager. Zij is daarmee eerste aanspreekpunt voor alles wat te maken heeft met5.1.2.e

een vraag stellen? Mail haar dan via @brummen.nl.5.1.2.e

de opvang van de statushouders bij paviljoen Heliant. Ze is iedere werkdag aanwezig van 8 tot 16 uur. In de 
avond en weekend is er een vervanger die deze taak vervult. Daarnaast is er voor 24/7 beveiliging geregeld.

Belangrijk om te benadrukken is dat de opvang via deze TGO los staat van de ontwikkeling van een mogelijk 
AZC, te realiseren door het COA.

Op basis van de meest actuele handreiking van het rijk, gaan we minder bewoners huisvesten dan waar wij 
eerder vanuit gingen. Namelijk niet circa 35, maar maximaal 26 personen. Daarnaast hebben we in de 
afgelopen weken duidelijke afspraken met de Ministeries van Justitie en Veiligheid en Binnenlandse Zaken 
en het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) gemaakt over de inzet van het paviljoen. Met het rijk is 
afgesproken dat de eerste drie maanden sprake is van een Tijdelijke Gemeentelijke Opvang (TGO). Dit 
betekent dat in deze periode het COA huisartsenzorg regelt en voldoende financiële middelen beschikbaar 
stelt om de dagelijkse (maatschappelijke) begeleiding en beveiliging op het terrein te regelen. Na 3 maanden 
nemen wij als gemeente de verantwoordelijkheid hiervoor over. Dit zoals gebruikelijk is bij het huisvesten 
van statushouders. Vanaf dat moment verandert de TGO naar een doorstroomlocatie. Om dit mogelijk te 
maken bereiden wij een zogenaamde BuitenplanseOmgevingsplanactiviteit (BOPA) voor.

Begeleiding en contactpersoon
De eerste statushouders zijn op maandag 11 maart gearriveerd. Samen met het COA zorgen we ervoor dat 
deze personen goed worden opgevangen en begeleid. Na verblijf in één of meerdere asielcentra hopen wij 
dat zij zich snel thuis mogen voelen in hun nieuwe tijdelijke onderkomen. Namens de gemeente is mevrouw

Meer informatie
Meer informatie over dit onderwerp vindt u op de speciale pagina op brummen.nl/opvang. Vragen? Stel deze 
dan via mailadres opvang@brummen.nl.

Vorige maand maakten wij bekend dat we een gebouw op het terrein van de Michaelshoeve gaan 
inrichten om tijdelijk statushouders te vestigen. Het gaat om paviljoen Heliant, die we voor een 
periode van 2 jaar huren. Inmiddels is het pand gereed en brengen we hier een groep van maximaal 
26 statushouders onder.

Juridische toets via kort geding
Vorige week heeft de voorzieningenrechter bij de rechtbank in Zutphen uitspraak gedaan in reactie op een 
verzoek om voorlopige voorziening die namens enkele personen is gedaan. Zij waren van mening dat een 
TGO niet passend is binnen de bestemming die op het terrein van de Michaelshoeve geldt. In haar uitspraak 
heeft de voorzieningenrechter bepaald dat een TGO zoals beoogd wel past binnen de geldende 
bestemming. De rechter volgt de belangenafweging van de gemeente en stelt vast dat de opvang mogelijk is 
binnen de wettelijke en ruimtelijke kaders.

Wilt u 512e

brummen.nl
brummen.nl/opvang
mailto:opvang@brummen.nl


1@coa.nl>
Tue, 3 Dec 2024 11:14:39 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e

I
Zoals net toegezegd, hierbij wat aanpassingen van mijn kant. Wordt vervolgd!

I

Communicatieplan dec 2024 V2 (003).docx
Communicatieplan dec 2024 V2 (003).docx

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.

Gr.
5.1.2.e

Hoi 512 =

" <5.1.2.e

" < 5.1.2e' 5.1.2.e

mailto:1@coa.nl
brummen.nl
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Commented | ]: Is dit ook zo?5.1.2.e

I

I

I

I

1

Recent heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) mondeling laten weten dat zij in principe 
overeenstemming hebben bereikt met de eigenaar van Michaelshoeve tot aankoop van het terrein. Dit 
met het doel om hier een asielzoekerscentrum te vestigen. Met de communicatieplan willen we een 
aantal zaken over informatievoorziening en communicatie in beeld brengen en afspreken. Daarom dat-is 
dit plan in nauwe afstemming met COA is-opgesteld.

Vanuit het college is daarbij aangegeven dat er een positieve grondhouding is. Zowel vanuit 
menselijk/moreel oogpunt, maar ook vanuit het belang zoals verwoord in de Spreidingswet om met allen 
gemeenten en provincies samen zorg te dragen voor voldoende opvangcapaciteit.

Met name in februari/maart 2023 hebben beide onderwerpen (doorstroomlocatie en mogelijke AZC) veel 
aandacht gehad. Onder andere via bewonersbrieven. 2 informatiebijeenkomsten, een themapagina 
www.brummen.nl/opvang met oa een Q&A en diverse nieuws- en persberichten). Anno december 2024 is 
het probleem van asielopvang niet minder urgent. Wel is er een nieuw kabinet, met een nieuwe visie. 
Maar de Spreidingswet is nog van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale regietafel) is 
lijn afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) opvangplekken.

Communicatief ligt er een forse uitdaging voor gemeente en het COA om in de huidige context met 
maximale draagvlak en beperkte weerstand, een traject te doorlopen om te komen tot een 
asielopvanglocatie voor 350 personen. Belang is om zodra er een concreet (schriftelijk) verzoek ligt van 
COA om de Michaelshoeve als opvanglocatie aan te wijzen, hier open, eerlijk en met realisme over te 
communiceren..

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor ca 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaarbij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie)
b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doelh 
hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

Visie over de komst asielopvanglocatie
Het opvangen of huisvesten van mensen van elders is in algemene zin een gevoelig maatschappelijk 
thema. Ervaring van de laatste 2 jaren leert dat de Brummense gemeenschap overwegend gastvrij is als 
het gaat om de opvang van OekraTners en het huisvesten van statushouders. Bij grotere opvanglocaties, 
zoals AZC’s, is er vaak meer weerstand of tegenstand. Gelet ook de ontvangen reacties in het voorjaar 
van 2024 bij de ‘mededeling' over een mogelijk AZasielzoekerscentrum, ligt er voor de^gemeente en het 
COA een communicatie-uitdaging.

Date Brummen een positieve grondhouding heeft om bij te dragen is o.a. gebleken uit de unaniem 
aangenomen raadsmotie uit 2022 Daarin -waan-ws het college is-opgeroepen met spoed te kijken of we 
er een bijdrage konden worden geleverd -leveren-aan crisisopvang. Vanwege hetpntbreken van 
adequate / beschikbare ruimte is dit niet van de grond gekomen, maar als het gaat om de opvang van 
statushouders en Oekraïense ontheemden heeft Brummen succesvolle stappen gezet. Zo is in maart 
2024 de eerste doorstroomlocatie in Nederland op het terrein van de Michaelshoeve geopend. In 
diezelfde periode is ook bekend geworden dat het COA het terrein van de Michaelshoeve geschikt vindt 
voor een mogelijke AZC-locatie en dat zij hierover het gesprek met de eigenaar zijn aangegaan.
Vanwege het belang van openheid en betrouwbaarheid is er in februari 2024 gekozen om twee berichten 
naar buiten te brengen:

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is groot. Dit is met name zichtbaar bij 
opvangcentra zoals TerApel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is ereen-naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
bij te dragen aan de opvang van vluchtelingen.

ww.brummen.nl/opvang
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Ander belangrijk punt is om in de communicatieaanpak duidelijk uitleg te geven over onze 
maatschappelijke opvatting (morele plicht om vluchtende medemens te helpen) en van aanleiding, doel 
en gevolgen van concrete opvangmaatregelen. Dit draagt uiteindelijk bij aan het draagvlak voor het 
bieden van een kwalitatief goede opvangplek van naar verwachting 250 vluchtelingen.

Belangrijk aspect is dat het college op basis van de Spreidingswet de bevoegdheid heeft een locatie voor 
opvang aan te wijzen, maar dat het de initiatiefnemer (COA) is die verantwoordelijk is voor het 
onhvikkelingen van het plan en daarmee ook bijvoorbeeld het participatieproces op grond van de 
Omgevingswet. Desalniettemin is het van belang van het ondenverp om gedurende het gehele proces als 
samenwerkingspartners met elkaar op te trekken. Dit zal ook benoemd worden in de 
bestuursovereenkomst en/of werkafspraken.

Secundaire doelgroepen:
a. maatschappelijke samenwerkingspartners zoals SWB en Vluchtelingenwerk
b. Dorpsraad Brummen en wijkraad Deken- Voorstonden-Broek
c. Industriekern Brummen
c. Politie IJsselstreek
e. huisartsen
f. overige inwoners (buiten Empe)
g. lokale en regionale media

Realistische beeldvorming
Uiteraard hebben we de ambitie dat er voldoende draagvlak in de samenleving is voor het 
ontwikkeleningen van een structurele asielopvanglocatie. Echter de ervaring, en ook het huidige 
sentiment in Nederland, leert dat de beeldvorming over asielzoekerscentra doorgaans negatief is. 
Daarom streven we naar een realistische en zoveel mogelijk positieve beeldvorming over dit 
initiatief.

Doelstellingen
We willen open, eerlijk en transparant communiceren over de activiteiten die ondernomen worden om te 
zorgen voor voldoende adequate opvangplekken en bijbehorende ondersteuning. We onderscheiden in 
onze aanpak de volgende doelstellingen.

Informeren
We staan voor een transparant proces dat zorgt voor vertrouwen in de stappen van de lokale 
overheidd: . Ook streven we naar goede bekendheid met alle inspanningen op het gebied van 
opvang en de rollen die de verschillende partijen (met name COA en gemeente) hierin hebben

Vertrouwen
We willen met onze aanpak vertrouwen creëren in de manier waarop de opvanglocatie 
ontwikkeld wordt. Het accent hierbij ligt dan ook bij het participatieproces dat COA samen met de 
gemeente doorloopt. Maar ook denken we dat het intensief samenwerken met andere partners 
met een constructieve kijk op dit thema, kan bijdragen aan het vertrouwen. Onder andere de 
samenwerking binnen het Beke-traject’ met inwoners, of het gebruik maken van professionals 
van welzijnsorganisaties of vrijwilligers van allerlei verenigingen.

Doelgroepen
• Primaire doelgroepen

a. de huidige bewoners/gebruikers op het terrein (oa. DSL, De Lans, Logeerhuis etc)
b. de direct-aanwonenden van het perceel Michaelshoeve
c. overige buurtbewoners (o.a. industrieterrein, bewoners Zutphensestraat, ....)
d. lokale ondernemers (Aldi, Meander, Buiten de Veste, ... en ook via ondernemersvereniging?)
e. mailinglijst inwoners vanuit bijeenkomsten februari 2024
f. COA
g. huidige eEigenaar perceel

Bestuurlijke doelgroepen
a. gemeenteraad
b. gemeentelijk personeel (algemeen en specifiek: o.a. Burgerzaken, RO, veiligheid, KCC etc)
c. Provincie / Veiligheidsregio / Ministerie

6126]: Of 350?
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officieel wordt, tekenen van koopcontracten BO 
dan al bekend?

op na de informatiebijeenkomst. Gegadigden 
kunnen zich dan aanmelden.

is evengoed vereist. O.a. bij bepalen postcodes, 
verzenden van brieven, etc.

mMet deze ontwikkeling voldoet Brummen in ruime mate aan de taakstelling van uit de 
Spreidingswet
de ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder
het aantal van maximaal 350 personen is passend wat bij een lokale gemeenschap kan 
opvangen
het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelingsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uit te ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan weer kansen (bv op de woningmarkt) bij andere doelgroepen 
zoals jongeren en starters
^Participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie. Dit wordt oao.a 
geborgd in de bestuursovereenkomst. Er wordt gebruik gemaakt van de lopende inventarisatie 
die BEKE mede in opdracht van direct-aanwonenden op dit moment uitvoert.

Strategie fase 1: mededelen besluiten aanwijzen locatie
De gemeenteraad wordt actief geïnformeerd, (fractievoorzitters en aansluitend raadsbrief) 
'Partners' worden geïnformeerd zoals CDA, eigenaar Michaelshoeve en interne organisatie 
Het gericht informeren van de direct betrokkenen, met name de bewoners/gebruikers op het 
perceel en de buurtbewoners. Dit via een informatieve brief en het vooruitzicht op een 
uitnodiging voor een participatiebijeenkomst vanuit C OA 
n.b. wel/niet bij direct-aanwonenden brief aan huis bezorgen?
Overige doelgroepen vrijwel aansluitend op de hoogte brengen. Dit door telefoontjes, mailtjes 
of toesturen persbericht.
We zetten alle gebruikelijke gemeentelijke communicatiemiddelen in, waaronder ook de 
website, GemeenteThuis, sociale media, digitale nieuwsbrief enzovoort. Uiteraard neemt de 
(geactualiseerde) pagina nnw/. brummen. nl/opvang een prominente plek in.
We benaderen de media proactief door samen met COA een persmeeting te beleggen, 
We versturen daarnaast een persbericht naar lokale en regionale media.
Optie: opname van een korte video waarin enkele collegeleden en vertegenwoordiger COA 
kort kernboodschap toelichten.

Kernboodschap
De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een geschikt 
en veilige plek aan de gevluchte medemens. Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de 
Spreidingswet. Het gemeentebestuur vindt de lokale locatie Michaelshoeve een geschikte leeatie-plek 
voor een asielopvanglocatie om de volgende vijf belangrijke redenemn^r

Aanpak communicatie
In de communicatie onderscheiden we op dit moment 2 hoofdfasen. De eerste heeft te maken met het 
collegebesluit om het Michaelshoeve-terrein aan te wijzen als locatie voor asielopvang. In deze fase heeft 
de gemeente Brummen de regie op de communicatie (en vindt er afstemming met COA plaats). Deze 
fase heeft vooral een informatief karakter.
Aansluitend neemt in fase 2 COA de regie over en vindt het participatietraject plaats (in lijn van de 
Omgevingswet) om te komen tot een opvanglocatie (medio 2028).
Extra aandachtspunt: organisatie intern goed betrekken/informeren

Strategie fase 2: participatietraject ontwikkeling
In lijn van Omgevingswet wordt er onder regie van COA een participatietraject opgezet. Deze 
voorziet in enkele algemeen/informatieve bijeenkomsten en een vervolgtraject met een 
kerngroep klankbordgroep met daarin vertegenwoordigers uit de directe omgeving, buurt.
ondernemers, professionele organisaties BI________________________ _______________ _
Voor dit vervolgtraject wordt een apart stappenplan en bijhorend communicatieplan gemaakt.

si 26]: Is de datum waarop e.e.a.

612e]: De klankbordgroep start pas

612e]: Medewerking van gemeente
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Planning Commented [
overleg met onze Vastgoedregisseur nog eens
goed moeten doorspreken.

Commented [
getekend? En hoe zit het met de BO?

IT/GvR

projectgroep Commented [ ]: Plenaire sessie?5.1.2.e'

19 maart 2025 Comm/projectgroep

24 maart 2025 B&W

Vanaf maart Apart communicatieplan
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8 januari 2025
8 januari 2025
8 januari 2025
9 januari 2025
9 januari 2025
9 januari 2025
9 januari 2025

9 januari 2025
10 januari 2025
13 januari 2025

17 januari 2025
6 februari 2025

20 februari 2025
17 maart 2025

Budget en capaciteit
P.M. de communicatie activiteiten vinden zoveel mogelijk plaats met behulp van vertrouwde en 
beschikbare communicatiemiddelen. Eventueel worden er aanvullende middelen ingezet zoals een korte 
informatieve (statement) video, eventuele poster/flyer etc. Deze kosten worden uit het projectbudget 
bekostigd.
Aandachtspunt is de ureninzet. Afhankelijk van verloop van het traject kan extra inzet nodig zijn.

Monitoring en evaluatie
Tussentijds worden de resultaten van de communicatieactiviteiten gemonitord. Dit doen we door de 
reacties bij te houden die we via brieven, e-mail en telefonisch ontvangen. Ook houden we vinger aan de 
pols via onze contacten bij de dorpsraad en berichten in zowel de media als de sociale media. Waar 
nodig sturen we de communicatiefboodschap/activiteiten) bij.

Raad/griffie/comm
Huis-aan-huisblad (GJ)

Datum
10 december 2024
7 januari 2025
7 januari 2025
7 januari 2025

Middel en door wie
College
College
Telefoon / raadsbrief
Telefoon/Binnenplein

Comm/projectgroep
Griffie/projectgroep/comm

Actie
Afstemming voorstel en com.plan in B&W 
Besluitvorming door college B&W 
Informeren gemeenteraad
Informeren ‘partners' (Brief naar COA, 
informeren COA/Michaelshoeve, binnenplein) 
Verspreiden bewonersbrief
Informeren overige (samenwerkings)partners 
12.00 uur: bijpraat sessie medewerkers 
13.00 uur persbijeenkomst
14.00 uur versturen persbericht 
14.00 uur website / sociale media
15.00 uur digitale nieuwsbrief / mailing naar 
‘adreslijst geïnteresseerden 2024’
19.00 uur: korte statement tijdens forum (?) 
Artikel in GemeenteThuis
19.30 uur: informatiebijeenkomst direct 
aanwonenden (besloten sessie)
Artikel (vervolg) GemeenteThuis 
Forumbehandeling ‘aanwijzingsbesluit’ (n.b. 
rekening houden met veel insprekers, 
verzorgen centrale presentatie, stroomlijnen 
goed verloop etc.)
Raadsbehandeling ‘aanwijzingsbesluit ‘ 
Beoogde datum collegebesluit over 
bestuursovereenkomst
Actieve communicatie over 
bestuursovereenkomst via oa persbericht, 
website, sociale media, GemThuis, interne 
communicatiekanalen en mailinglijst, 
(mondelinge) mededeling
Bestuursovereenkomst in raadsvergadering 
Start participatietraject door COA

Bezorgen (B&W/buitendienst?
Telefonisch / mail
Raadszaal door projectgroep
B&W/COA/Comm
Comm
Comm
Comm

612e]: Is dan het koopcontract al

si3e]: Deze planning zullen we in
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Mon, 27 Jan 2025 12:27:37 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

bijlagen dd 26 jan 2025.docx

I

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Communicatieplan en bijlagen
Communicatieplan en bijlagen met gele arcering aanscherpingen.docx, Bijlage Communicatieplan en

Bijgevoegd het document 'bijlage communicatieplan en bijlagen dd 26 jan 2025'. Dit is het document dat 5.12e als bijlage kan 
toevoegen.
Het andere document is zelfde, maar dan met gele arcering de aanscherpingen die zowel vrijdag als vandaag zijn gemaakt.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Dag si 2= en 5.1.2.

@brummen.nl>; "512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

" < 5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
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bereikbaarheid is dan cruciaal om de vragen te kunnen beantwoorden

1

Begin vorig jaar is er intensief contact geweest tussen COA en het gemeentebestuur vanwege het 
realiseren van een doorstroomlocatie op het terrein van de Michaelshoeve in Brummen. Toen werd ook 
bekend dat het COA het terrein van de Michaelshoeve geschikt vindt voor een mogelijke AZC-locatie. Zij 
zijn hierover in gesprek gegaan met de eigenaar van dit perceel. Vanwege het belang van openheid en 
betrouwbaarheid hebben we in februari 2024 een bericht met 2 ontwikkelingen naar buiten gebracht:

Recent (vrijdag 17 januari 2025) heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) per brief laten 
weten dat zij overeenstemming hebben bereikt met de eigenaar van Michaelshoeve tot aankoop van het 
terrein. Dit met het doel om hier voor een periode van 30 jaar een asielzoekerscentrum te vestigen. Met 
dit communicatieplan willen we een aantal zaken over informatievoorziening en communicatie in beeld 
brengen en afspreken. Daarom is dit plan in nauwe afstemming met COA opgesteld.

Gemeente Brummen heeft een positieve grondhouding om een bijdrage leveren aan het oplossen van dit 
probleem. Dit vanuit medemenselijkheid, maar ook uit solidariteit met bijvoorbeeld de gemeente 
Westerwolde (waar het aanmeldpunt Ter Apel is gelegen). Al vanaf 2020 maakt de gemeente brummen 
zich sterk voor het leveren van een bijdrage aan deze opgave. Vanwege het ontbreken van adequate / 
beschikbare ruimte in onze gemeente is crisisopvang in onze gemeente nog niet van de grond gekomen.

Communicatief ligt er een opgave voor de gemeente en het COA om in de huidige context met maximale 
draagvlak een traject te doorlopen om te komen tot een asielopvanglocatie voor 350 personen. Belang is 
om zodra er een collegebesluit is over het (schriftelijke) verzoek van het COA om de Michaelshoeve als 
opvanglocatie aan te wijzen, hier open over te communiceren.

Vanuit het college is daarbij destijds aangegeven dat er een positieve grondhouding is. Met name in 
februari/maart 2024 hebben de doorstroomlocatie en het mogelijke AZC veel aandacht gehad. Onder 
andere via bewonersbrieven, twee informatiebijeenkomsten, een themapagina www.brummen.nl/opvang 
met o.a. een Q&A en diverse nieuws- en persberichten. Anno januari 2025 is het probleem van 
asielopvang niet minder urgent. Wel is er een nieuw kabinet, met een nieuwe visie. Maar de 
Spreidingswet is nog altijd van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale regietafel) is de 
lijn afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) opvangplekken. 
Namens de Gelderse gemeenten heeft de Commissaris van de Koning in een brief (d.d. 23 januari 2025) 
gereageerd op de brief van Minister Faber over het verdeelbesluit. Uit de provinciale brief blijkt duidelijk 
de intentie om samen te werken aan een toekomstbestendige opvang.

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is onverminderd groot. Dit is met name zichtbaar 
bij aanmeldcentrum in Ter Apel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is er naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
bij te dragen aan de opvang van vluchtelingen.

Visie over de komst asielopvanglocatie
Het opvangen of huisvesten van mensen van elders is in algemene zin een thema dat op veel 
maatschappelijke belangstelling kan rekenen. Ervaring van de laatste 2 jaren leert dat de Brummense 
gemeenschap overwegend gastvrij is als het gaat om de opvang van Oekraïners en het huisvesten van 
statushouders. Dit was ook het geval in de jaren negentig, toen de gemeente een opvangvoorziening 
voor 150 vluchtelingen heeft gerealiseerd. In algemene zin ontstaat er soms weerstand bij plannen voor 
het realiseren van nieuwe opvanglocaties. Met name de directe omgeving heeft dan veel vragen en de

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor circa 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaar bij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie) en

b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doel 
om hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

Communicatieplan AZC Michaelshoeve 
versie 27/01/2025

wens betrokken te worden bij eventuele planontwikkeling. Goede communicatie en een goede 
bereikbaarheid is dan cruciaal om de vragen te kunnen beantwoorden en eventuele weerstand weg te

http://www.brummen.nl/opvang
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Secundaire doelgroepen:

Bestuurlijke doelgroepen

2

a.
b.
c.
d. 
e.

a.
b.
c.

nemen. De ervaring op eenmaal gerealiseerde locaties is doorgaans (zeer) positief. De omgeving en het 
AZC blijken dan veel positieve interactie te krijgen. Een goed voorbeeld hiervan in het AZC in Zutphen. 
Belangrijk aspect is dat het college op basis van de Spreidingswet de bevoegdheid heeft een locatie voor 
opvang aan te wijzen. Maar de initiatiefnemer (COA) is verantwoordelijk voor het ontwikkelen van het 
plan. En daarmee ook bijvoorbeeld voor het participatieproces (ook op grond van de Omgevingswet). 
Desalniettemin is het van belang gezien het onderwerp om gedurende het gehele proces als 
samenwerkingspartners met elkaar op te trekken. Dit zal ook benoemd worden in de 
bestuursovereenkomst en/of werkafspraken.

Ander belangrijk punt is om in de communicatieaanpak duidelijk uitleg te geven over onze 
maatschappelijke opvatting (morele plicht om vluchtende medemens te helpen) en van aanleiding, doel 
en gevolgen van concrete opvangmaatregelen. Dit draagt uiteindelijk bij aan het draagvlak voor het 
bieden van een kwalitatief goede opvangplek voor naar verwachting 350 vluchtelingen.

COA (als partner in de communicatie)
de huidige gebruikers van het terrein (DSL, De Lans, Logeerhuis EVEN, retraitelocatie) 
de direct-aanwonenden van het perceel Michaelshoeve
lokale ondernemers (Aldi, De Meander, Buiten de Veste en via ondernemersvereniging) 
mailinglijst inwoners die op hoogte gehouden willen worden (naar aanleiding van de 
communicatie en bijeenkomsten voorjaar 2024)

gemeenteraad
gemeentelijke medewerkers (o.a. BOA’s, Burgerzaken, RO, OOV, KCC en overigen) 
Provincie / Veiligheidsregio / Ministerie

overige buurtbewoners (o.a. industrieterrein, bewoners Zutphensestraat) 
maatschappelijke samenwerkingspartners zoals SWB en Vluchtelingenwerk 
Dorpsraad Brummen en wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek (en overige wijkraden) 
Industriekern Brummen
Politie IJsselstreek
huisartsen
overige inwoners (buiten omgeving Michaelshoeve)
lokale en regionale media

a. 
b. 
c. 
d. 
e. 
f.
g. 
h.

Doelstellingen
We willen open en eerlijk communiceren over de activiteiten om te zorgen voor voldoende adequate 
opvangplekken en bijbehorende ondersteuning. We borduren hierbij voort op de lijn die een jaar geleden 
is ingezet en gecommuniceerd: de gemeente heeft een positieve grondhouding en daarmee de 
bereidheid de ontwikkeling te ondersteunen. We onderscheiden in onze aanpak de volgende 2 doelen.

1. Actief informeren
We staan voor een transparant proces dat zorgt voor vertrouwen in de stappen van de lokale 
overheid. Ook streven we naar goede bekendheid met alle inspanningen op het gebied van 
opvang en de rollen die de verschillende partijen (met name COA en gemeente) hierin hebben.

2. Creëren van vertrouwen
We willen met onze aanpak vertrouwen creëren in de manier waarop de opvanglocatie 
ontwikkeld wordt. Het accent hierbij ligt dan ook bij het participatieproces dat het COA (met 
ondersteuning van de gemeente) doorloopt. Maar ook denken we dat het intensief samenwerken 
met andere partners met een constructieve kijk op dit thema, kan bijdragen aan het vertrouwen. 
Onder andere de samenwerking binnen het ‘Beke-traject’ met inwoners, of het gebruikmaken van 
professionals van welzijnsorganisaties of vrijwilligers van allerlei verenigingen.

Doelgroepen
• Primaire doelgroepen
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1. Met deze ontwikkeling draagt de gemeente Brummen in ruime mate bij het doel in Nederland

2.

3.

4.

5.

andere

communicatieplan gemaakt.Voor dit vervolgtraject wordt een apart stappenplan en bijho
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Aanpak communicatie
In de communicatie onderscheiden we op dit moment 2 hoofdfasen. De eerste heeft te maken met het 
collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA om op het terrein van de Michaelshoeve een 
opvanglocatie voor asielopvang te realiseren. In deze fase heeft de gemeente Brummen de regie op de 
communicatie en vindt er afstemming met COA plaats. Deze fase heeft vooral een informatief karakter. 
Aansluitend neemt in fase 2 COA de regie over en vindt het participatietraject plaats om te komen tot een 
opvanglocatie (medio 2028).

doorlopen onder de Omgevingswet, maar ook om afspraken met de buu 
belanghebbenden vorm te geven.

voldoende structurele opvangplekken te hebben. Dit ook in lijn met de lijn zoals die in 2020 is 
ingezet toen de problematiek zich (landelijk) ging voordoen.
De ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder.
Het aantal van maximaal 350 personen is passend wat de lokale gemeenschap kan opvangen. 
Met dit aantal is het AZC ook selfsupporting, met professionele begeleiding. Het maakt daarmee 
onderdeel uit van de vaste infrastructuur van COA (als het gaat om aspecten als veiligheid, 
gezondheidszorg en onderwijs).
Het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelingsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uitte ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan mogelijk weer kansen (bijvoorbeeld op de woningmarkt) bij andere 
doelgroepen.
Participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie. Dit wordt onder 
andere geborgd in de bestuursovereenkomst. Er wordt gebruik gemaakt van de inventarisatie die 
Bureau Beke (mede in opdracht van direct-aanwonenden gaat uitvoeren). Inwoners worden 
opgeroepen (o.a. via een brief) hun inbreng te leveren (via een enquête en waar gewenst in 
mogelijke (groeps)gesprekken). In het ontwikkeltraject dat COA opstart en circa 2 tot 3 jaar in 
beslag neemt, vindt ook uitdrukkelijk participatie plaats.

Kernboodschap
De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een 
geschikte en veilige plek aan vluchtelingen. Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de 
Spreidingswet. Het gemeentebestuur vindt de locatie Michaelshoeve een geschikte plek voor een 
asielopvanglocatie om de volgende vijf redenen:

Strategie fase 2: participatietraject ontwikkeling
Onder regie van COA wordt een participatietraject opgezet. Deze voorziet in enkele 
algemene/informatieve bijeenkomsten en een vervolgtraject met een klankbordgroep met daarin 
onder andere vertegenwoordigers uit de directe omgeving, buurt, ondernemers en professionele 
organisaties. Deze bijeenkomsten hebben een functie in het participatietraject dat COA moet

Strategie fase 1: communiceren besluit over locatie
De gemeenteraad wordt actief geïnformeerd (fractievoorzitters en aansluitend een raadsbrief) 
‘Partners’ worden geïnformeerd zoals COA, eigenaar Michaelshoeve en interne organisatie 
Het gericht informeren van de direct-aanwonenden. Het gaat hierbij om de bewoners/gebruikers 
op het perceel en de directe buurtbewoners. Dit via een informatieve briefen een (besloten) 
informatiebijeenkomst. Maar ook schetsen van het vooruitzicht op een uitnodiging voor 
participatiebijeenkomst(en) vanuit COA (en gemeente) later in het (voor)jaar.
Brief aan (bredere) buurt, onder andere met vooraankondiging vragenlijst inventarisatie Bureau 
Beke. Willen mensen hierover in gesprek gaan, dan wordt dit opgepakt door Beke. Willen 
mensen over het besluit in gesprek, dan wordt dit opgepakt door de gemeente.
Overige doelgroepen vrijwel aansluitend op de hoogte brengen. Dit door telefoontjes, mailtjes of 
toesturen persbericht. Ook bericht aan mailinglijst ‘geïnteresseerde inwoners.
We zetten alle gebruikelijke gemeentelijke communicatiemiddelen in, waaronder de website, 
GemeenteThuis, sociale media en digitale nieuwsbrief. Uiteraard neemt de (geactualiseerde) 
pagina www.brummen.nl/opvang een prominente plek in. We benaderen de media proactief door 
samen met COA een persmeeting te beleggen en persbericht te versturen.

http://www.brummen.nl/opvang
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a. infomeren over besluit en start ontwikkeltraject (januari-februari 2025)
Na het (openbare) collegebesluit informeren we de gemeenteraad, de directbetrokkenen, 
partnerorganisaties, dorpsbewoners en media. De directbetrokkenen (gebruikers terrein en direct- 
aanwonenden) ontvangen een briefen worden uitgenodigd vooreen bijeenkomst. Verder vindt er vooral 
algemene communicatie plaats (onder andere via website, Q&A, persberichten, GemeenteThuis) waarin 
het besluit wordt toegelicht, maar ook wordt aangekondigd dat een onafhankelijk bureau start met een 
risico-inventarisatie en het COA in het verdere ontwikkeltraject ook actief inwoners, ondernemers en 
andere partijen gaat betrekken (participatie). Inwoners die behoefte hebben hun mening te uiten over het 
besluit,m of daar vragen over te stellen, krijgen hiervoor gelegenheid via de gemeente.

b. Risico-inventarisatie (februari-april 2025)
In samenspraak met de direct-aanwonenden voert het onafhankelijk Bureau Beke een risicoanalyse uit. 
Deze analyse geeft inzicht in de kansen en risico’s voor leefbaarheid en veiligheid in de omgeving van 
de opvang, maar ook eventuele oplossingsrichtingen tegen deze risico’s. Bureau Beke start dit traject na 
het actief naar buiten brengen van het collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA. Het 
onderzoek van Bureau Beke neemt ongeveer 3 maanden in beslag. Niet alleen direct aanwonenden 
worden hierbij actief betrokken, ook bewoners in de nabijheid of bijvoorbeeld langs looproutes. Dit traject 
bestaat onder andere uit een schouw van het gebied met directbetrokkenen, een vragenlijst en diverse 
(klankbord)gesprekken met ondernemers, professionals en inwoners.

d. Ontwikkeltraject COA: participatie (2025-2028)
Zodra de koop tussen COA en eigenaar perceel definitief is, start COA met een participatieproces 
waarin stapsgewijs de plannen voorde asielopvang worden ontwikkeld. Hierbij maakt COA gebruik 
van de uitkomsten van het onderzoek van Beke. Ook worden directbetrokkenen actief betrokken via 
werkgroepen/klankbordengroepen enzovoort. Het COA maakt hiervoor dit voorjaar nog een apart 
communicatieplan. Ook gaat het COA nog voor de zomer van start met dit participatietraject

c. Wensen en bedenkingen met oog op bestuursovereenkomst (voorjaar 2025)
Een belangrijke stap in het proces is het maken van heldere afspraken tussen COA en gemeente. 
Namens de gemeente is het college bevoegd om een bestuursovereenkomst aan te gaan met COA en 
dit vergezeld te laten gaan van een document met werkafspraken. Intentie is om dit voor de zomer van 
2025 af te ronden. Via een procedure van ‘wensen en bedenkingen’ wordt de gemeenteraad hierin actief 
betrokken. In afstemming met agendacommissie/presidium van de raad worden de processtappen 
(behandeling in forum en besluitvormende raad) vastgelegd.

Monitoring en evaluatie
Tussentijds worden de resultaten van de communicatieactiviteiten gemonitord. Dit doen we door de 
reacties bij te houden die we via brieven, e-mail, sociale media en telefonisch ontvangen. Ook houden we 
vinger aan de pols via onze contacten bij de dorpsraad en berichten in zowel de media als de sociale 
media. Waar nodig sturen we de communicatie (boodschap/activiteiten) bij.

Planning
We fase 1 onderscheiden we de volgende 4 basis-trajecten.

Budget en capaciteit
De communicatie-activiteiten vinden zoveel mogelijk plaats met behulp van vertrouwde en beschikbare 
communicatiemiddelen. Wanneer we besluiten aanvullende middelen in te zetten, dan betalen we dit uit 
het projectbudget. Aandachtspunt is de ureninzet. Afhankelijk van verloop van het traject kan extra inzet 
nodig zijn. Hierbij kan dan een beroep gedaan worden vanuit het faciliteiten bes luit (COA).

Bijlagen
Ter uitvoering van dit plan worden diverse uitwerkingsdocumenten ontwikkeld. Om u een beeld te geven 
voegen we een aantal hiervan toe: persbericht, twee gemeentelijke brieven en de brief van Bureau Beke.
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Inberg, Pouwel
Tue, 21 Jan 2025 11:02:52 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Dag 5.12e5.1.2.e en

Met vriendelijke groet,

0575 - 568 233 | @brummen,nl |www.brummen.nl5.1.2.e

Communicatieplan Michaelshoeve
Communicatieplan Michaelshoeve.pdf

Hierbij mijn opmerkingen, e.e.a. Krijgt door overleg vandaag een andere inslag, maar wellicht kunnen jullie toch iets 
met mijn suggesties.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Pouwel Inberg | Wethouder Ruimtelijke Ordening, Mobiliteit, Biodiversiteit en Landschap
Gemeente Brummen Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

@brummen.nl>; "5.1.2." <5.1.2.

brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
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Communicatieplan aanwijzing locatie AZC

Visie over de komst asielopvanglocatie
Het opvangen of huisvesten van me
thema. Ervaring van de laatste 2 ja ert dat de Brummense gemeenschap 0’

> ontvangen reacties in het
entrum, ligt er voor de gemeente

1

Recent (16 januari 2025) heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) per brief laten weten dat 
zij overeenstemming hebben bereikt met de eigenaar van Michaelshoeve tot aankoop van het terrein. Dit 
met het doel om hier een asielzoekerscentrum te vestigen. Met dit communicatieplan willen we een 
aantal zaken over informatievoorziening en communicatie in beeld brengen en afspreken. Daarom is dit 
plan in nauwe afstemming met COA opgesteld.

Gemeente Brummen heeft een positieve grondhouding om hieraan bij te dragen. Vanwege het ontbreken 
van adequate / beschikbare ruimte is crisisopvang nog niet van de grond gekomen. Maar als het gaat om 
de opvang van statushouders en Oekraïense ontheemden heeft de gemeente Brummen succesvolle 
stappen gezet. Zo is in maart 2024 een van de eerste doorstroomlocaties in Nederland op het terrein van 
de Michaelshoeve geopend. In diezelfde periode werd ook bekend dat het COA het terrein van de 
Michaelshoeve geschikt vindt voor een mogelijke AZC-locatie en dat zij hierover het gesprek met de 
eigenaar zijn aangegaan. Vanwege het belang van openheid en betrouwbaarheid hebben we in februari 
2024 twee berichten naar buiten gebracht:

Vanuit het college is daarbij aangegeven dat er een positieve grondhouding is. Zowel vanuit 
menselijk/moreel oogpunt, maar ook vanuit het belang zoals verwoord in de Spreidingswet om met alle 
gemeenten en provincies samen te zorgen voor voldoende opvangcapaciteit. In een reactie van de 
gezamenlijke gemeenten en provincie op de brief van Minister Faber over het verdeelbesluit, blijkt 
duidelijk deze intentie om samen te werken aan een toekomstbestendige opvang.

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is groot. Dit is met name zichtbaar bij 
aanmeldcentra zoals Ter Apel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is er naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
bij te dragen aan de opvang van vluchtelingen.

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor circa 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaar bij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie)

b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doel 
om hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

voorjaar van 2024 bij de ‘mededeling’ over een mogelijk asielzoek 
en het COA een comrwmeottemüdnginge

nsen van elders is in algemene zin een gevoelig maatschappelijk

het gaat om de opvang van Oekraïners en het huisvesten van statushouders. B _ tere opvanglocaties, 
zoals AZC’s, is er vaak meer weerstand of tegenstand. Gelet ook > ontvangen reacties in het

Met name in februari/maart 2024 hebben de doorstroomlocatie en mogelijke AZC veel aandacht gehad. 
Onder andere via bewonersbrieven, twee informatiebijeenkomsten, een themapagina 
www.brummen.nl/opvanq met o.a. een Q&A en diverse nieuws- en persberichten). Anno januari 2025 is 
het probleem van asielopvang niet minder urgent. Wel is er een nieuw kabinet, met een nieuwe visie. 
Maar de Spreidingswet is nog altlijd van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale 
regietafel) is de liin afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) 
opvangplekken.

Communicatief ligt er een forse uitdaging voor de gemeente en het COA om in de huidige context met 
maximale draagvlak een traject te doorlopen om te komen tot een asielopvanglocatie voor 350 personen. 
Belang is om zodra er een collegebesluit is over het (schriftelijke) verzoek van het COA om de 
Michaelshoeve als opvanglocatie aan te wijzen, hier open, eerlijk en met realisme over te communiceren.

ena/egend gastvrij is als
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Communicatief ligt er een forse uitdaging voor de gemeente en het COA om in de huidige context met 
maximale draagvlak een traject te doorlopen om te komen tot een asielopvanglocatie voor 350 personen. 
Belang is om zodra er een collegebesluit is over het (schriftelijke) verzoek van het COA om de 
Michaelshoeve als opvanglocatie aan te wijzen, hier open, eerlijk en met realisme over te communiceren.
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Maar de Spreidingswet is nog altlijd van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale 
regietafel) is de liin afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) 
opvangplekken.

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor circa 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaar bij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie)

b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doel 
om hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is groot. Dit is met name zichtbaar bij 
aanmeldcentra zoals Ter Apel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is er naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
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Belangrijk aspect is dat het college op basis van de Spreidingswet de bevoegdheid heeft een locatie voor 
opvang aan te wijzen. Maar de initiatiefnemer (COA) is verantwoordelijk voor het ontwikkelen van het 
plan. En daarmee ook bijvoorbeeld voor het participatieproces op grond van de Omgevingswet.
Desalniettemin is het van belang van het onderwerp om gedurende het gehele proces als 
samenwerkingspartners met elkaar op te trekken. Dit zal ook benoemd worden in de 
bestuursovereenkomst en/of werkafspraken.

Ander belangrijk punt is om in de communicatieaanpak duidelijk uitleg te geven over onze 
maatschappelijke opvatting (morele plicht om vluchtende medemens te helpen) en van aanleiding, doel 
en gevolgen van concrete opvangmaatregelen. Dit draagt uiteindelijk bij aan het draagvlak voor het 
bieden van een kwalitatief goede opvangplek van naar verwachting 350 vluchtelingen.

Bestuurlijke doelgroepen
a. gemeenteraad
b. gemeentelijk personeel (algemeen en specifiek: o.a. BOA’s, Burgen
c. Provincie / Veiligheidsregio / Ministerie

Secundaire doelgroepen:
a. maatschappelijke samenwerkingspartners zoals SWB en Vluchtelingenwerk
b. Dorpsraad Brummen en wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek (en overige wijkraden)
c. Industriekern Brummen
c. Politie IJsselstreek
e. huisartsen
f. overige inwoners (buiten omgeving Michaelshoeve)
g. lokale en regionale media

Doelstellingen
We willen open, eerlijk en met realisme communiceren over de activiteiten om te zorgen voor voldoende 
adequate opvangplekken en bijbehorende ondersteuning. We onderscheiden in onze aanpak de 
volgende doelstellingen.

Informeren
We staan voor een transparant proces dat zorgt voor vertrouwen in de stappen van de lokale 
overheid. Ook streven we naar goede bekendheid met alle inspanningen op het gebied van 
opvang en de rollen die de verschillende partijen (met name COA en gemeente) hierin hebben.

Vertrouwen
We willen met onze aanpak vertrouwen creëren in de manier waarop de opvanglocatie 
ontwikkeld wordt. Het accent hierbij ligt dan ook bij het participatieproces dat het COA (met 
ondersteuning van de gemeente) doorloopt. Maar ook derle- we dat het intensief samenwerken 
met andere partners met een constructieve kijk op dit then .an bijdragen aan het vertrouwen. 
Onder andere de samenwerking binnen het ‘Beke-traject’ met inwoners, of het gebruikmaken van 
professionals van welzijnsorganisaties of vrijwilligers van allerlei verenigingen.

Realistische beeldvorming
Uiteraard hebben we de ambitie dat er voldoende draagvlak in de samenleving is voor het

Doelgroepen
• Primaire doelgroepen

a. COA (als partner in de communicatie)
b. de huidige gebruikers van het terrein (DSL, De Lans, Logeerhuis EVEN, retraitelocatie)
c. de direct-aanwonenden van het perceel Michaelshoeve
d. overige buurtbewoners (o.a. industrieterrein, bewoners Zutphensestraat)
e. lokale ondernemers (Aldi, De Meander, Buiten de Veste en ook via ondernemersvereniging)
f. mailinglijst inwoners vanuit bijeenkomsten februari 2024

ontwikkelen van een structurele opvanglocatie. Echter de ervaring
in Nederland, leert dat de beeldvorming over asielzoekerscentra dc rgaans negatief is. Daarom
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met deze ontwikkeling draagt de gemeente Brummen in ruime mate bij het doel in Nederland 
voldoende structurele opvangplekken te hebben (in de geest van de Spreidingswet);
de ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder;
het aantal van maximaal 350 personen is passend wat de lokale gemeenschap kan opvangen. 
Met dit aantal is het AZC ook self-supporting, met professionele begeleiding. Het maakt daarmee 
onderdeel uit van de vaste infrastructuur van COA (als het gaat om aspecten als veiligheid, 
gezondheidszorg en onderwijs);
het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelingsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uitte ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan mogelijk weer kansen (bijvoorbeeld op de woningmarkt) bij andere 
doelgroepen;
participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie. Dit wordt onder 
andere geborgd in de bestuursovereenkomst. Er wordt gebruik gemaakt van de lopende 
nventarisatie die bureau BEKE mede in opdracht van direct-aanwonenden op dit moment 
uitvoert.

Strategie fase 1: mededelen besluiten aanwijzen locatie
De gemeenteraad wordt actief geïnformeerd, (fractievoorzitters en aansluitend raadsbrief) 
‘Partners’ worden geïnformeerd zoals COA, eigenaar Michaelshoeve en interne organisatie 
Het gericht informeren van de direct-betrokkenen, met name de bewoners/gebruikers op het 
perceel en de buurtbewoners. Dit via een informatieve brief en een informatiebijeenkomst. 
Maar ook schetsen van het vooruitzicht op een uitnodiging voor een participatiebijeenkomst 
vanuit COA (en gemeente) later in het (voor)jaar.
Overige doelgroepen vrijwel aansluitend op de hoogte brengen. Dit door telefoontjes, mailtjes 
of toesturen persbericht.
We zetten alle gebruikelijke gemeentelijke communicatiemiddelen in, waaronder de website, 
GemeenteThuis, sociale media en digitale nieuwsbrief. Uiteraard neemt de (geactualiseerde) 
pagina www.brummen.nl/opvang een prominente plek in.
We benaderen de media proactief door samen met COA een persmeeting te beleggen.
We versturen daarnaast een persbericht naar lokale en regionale media.

Kernboodschap
De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een 
geschikte en veilige plek aan vluchtelingen. Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de 
Spreidingswet. Het gemeentebestuur vindt de locatie Michaelshoeve een geschikte plek voor een 
asielopvanglocatie om de volgende vijf redenen:

Aanpak communicatie
In de communicatie onderscheiden we op dit moment 2 hoofdfasen. De eerste heeft te maken met het 
collegebesluit om het terrein van de Michaelshoeve aan te wijzen als locatie voor asielopvang. In deze 
fase heeft de gemeente Brummen de regie op de communicatie en vindt er afstemming met COA plaats. 
Deze fase heeft vooral een informatief karakter.
Aansluitend neemt in fase 2 COA de regie over en vindt het participatietraject plaats (in lijn van de 
Omgevingswet) om te komen tot een opvanglocatie (medio 2028).
Extra aandachtspunt: organisatie intern goed betrekken/informeren

Strategie fase 2: participatietraject ontwikkeling
In lijn van de Omgevingswet wordt er onder regie van COA een participatietraject opgezet.
Deze voorziet in enkele algemeen/informatieve bijeenkomsten en een vervolgtraject met een 
klankbordgroep met daarin vertegenwoordigers uit de directe omgeving, buurt, ondernemers, 
professionele organisaties etc.
Voor dit vervolgtraject wordt een apart stappenplan en bijhorend communicatieplan gemaakt.

http://www.brummen.nl/opvang
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Projectgroep/B& W/ COA

4 februari 2025 Projectgroep/B& W/COA

8 april 2025 College

8 mei 2025 Raad/griffie/comm

22 mei 2025 Raad/griffie/comm

Medio voorjaar? COA ism gemeente

sociale

4

23 januari 2025
24 januari 2025
29 januari 2025

7 februari 2025
6 februari 2025

22 januari 2025
22 januari 2025
22 januari 2025
23 januari 2025
23 januari 2025
23 januari 2025
23 januari 2025

30 januari 2025
3 februari 2025

3 juni 2025
4 juni 2025

Projectgroep/COA/i T
Projectgroep/B& W/COA

Monitoring en evaluatie
Tussentijds worden de resultaten van de communicatieactiviteiten gemonitord. Dit doen we door de 
reacties bij te houden die we via brieven, e-mail, sociale media en telefonisch ontvangen. Ook houden we
vinger aan de pols via onze contacten bij de dorpsraad en berichten in zowel de media 
media. Waar nodig sturen we de communicatie (boodschap/activiteiten) bij.

Planning
Datum 
7/7janeuncnez 
21 januari 2025 
21 januari 2025 
21 januari 2025

Budget en capaciteit
P.M. de communicatie-activiteiten vinden zoveel mogelijk plaats met behulp van vertrouwde en 
beschikbare communicatiemiddelen. Eventueel zetten we aanvullende middelen in zoals een korte 
informatieve (statement) video, eventuele poster/flyer etc. Deze kosten worden uit het projectbudget 
bekostigd. Aandachtspunt is de ureninzet. Afhankelijk van verloop van het traject kan extra inzet nodig 
zijn. Hierbij kan dan een beroep gedaan worden vanuit het faciliteitenbesluit (COA).

Comm/projectgroep
Griffie/projectgroep/comm 
presentatie BEKE

Middel en door wie
Collen^
College
Telefoon / Teams / mail
Telefoon/Binnenplein

&ctie
AfstermmjngvonretalensepleminDgL/ 
Besluitvorming door college B&W 
Informeren gemeenteraad (via fractie, vz) 
Informeren ‘partners’ (informeren 
COA/Michaelshoeve, Binnenplein) 
Verspreiden (bezorgen) bewonersbrief 
Informeren overige (samenwerkings)partners 
12.00 uur: bijpraat sessie medewerkers 
13.00 uur persbijeenkomst 
14.00 uur versturen persbericht 
14.00 uur website /sociale media
15.00 uur digitale nieuwsbrief / mailing naar 
‘adreslijst geïnteresseerden 2024’
19.00 uur: korte statement tijdens raad 
Artikel in GemeenteThuis
19.30 uur: informatiebijeenkomst direct 
aanwonenden (besloten sessie) 
Aparte gesprek met De Lans
19.30 uur: algemene informatiebijeenkomst 
‘omgeving’
19.30 uur: algemene informatiebijeenkomst 
‘rest dorp’
Artikel (vervolg) GemeenteThuis 
Forumbehandeling ‘wensen en bedenkingen 
bestuursovereenkomst’ (n.b. rekening 
houden met veel insprekers, verzorgen 
centrale presentatie, stroomlijnen goed 
verloop etc.)
Beoogde datum collegebesluit over concept 
bestuursovereenkomst en werkafspraken 
Raadsforum ‘concept-wensen en 
bedenkingen tbv bestuursovereenkomst ‘_ 
Raadsbehandeling ‘concept-wensen en 
bedenkingen tbv bestuursovereenkomst ‘_ 
Collegebesluit Bestuursovereenkomst 
Actieve communicatie over 
bestuursovereenkomst via oa persbericht, 
website, sociale media, GemThuis, interne 
communicatiekanalen en mailinglijst.
Start participatietraject door COA adhv Apart 
communicatieplan

B&W
Comm/projectgroep

Bezorgen (B&W/buitendienst?) 
Telefonisch /mail
Raadszaal door projectgroep
B&W/COA/Comm
Comm
Comm
Comm
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Communicatieplan
Communicatieplan 23 januari 2025.docx

Heb het communicatieplan nog een keertje doorgelopen. Wat laatste details toegevoegd. O.a. ook raadsbrief is er nu in 
benoemd.
Denk dat dit een versie is die gereed is voor bijvoegen collegevoorstel.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

@brummen.nl>
@brummen.nl>

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag
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brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
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Begin vorig jaar is er intensief contact geweest tussen COA en het gemeentebestuur vanwege het 
realiseren van een doorstroomlocatie op het terrein van de Michaelshoeve in Brummen. Toen werd ook 
bekend dat het COA het terrein van de Michaelshoeve geschikt vindt voor een mogelijke AZC-locatie. Zij 
zijn hierover in gesprek gegaan met de eigenaar van dit perceel. Vanwege het belang van openheid en 
betrouwbaarheid hebben we in februari 2024 een bericht met 2 ontwikkelingen naar buiten gebracht:

Recent (vrijdag 17 januari 2025) heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) per brief laten 
weten dat zij overeenstemming hebben bereikt met de eigenaar van Michaelshoeve tot aankoop van het 
terrein. Dit met het doel om hier voor een periode van 30 jaar een asielzoekerscentrum te vestigen. Met 
dit communicatieplan willen we een aantal zaken over informatievoorziening en communicatie in beeld 
brengen en afspreken. Daarom is dit plan in nauwe afstemming met COA opgesteld.

Gemeente Brummen heeft een positieve grondhouding om een bijdrage leveren aan het oplossen van dit 
probleem. Dit vanuit medemenselijkheid, maar ook uit solidariteit met bijvoorbeeld de gemeente 
Westerwolde (waar het aanmeldpunt Ter Apel is gelegen). Vanwege het ontbreken van adequate / 
beschikbare ruimte is crisisopvang in onze gemeenten nog niet van de grond gekomen.

Communicatief ligt er een opgave voor de gemeente en het COA om in de huidige context met maximale 
draagvlak een traject te doorlopen om te komen tot een asielopvanglocatie voor 350 personen. Belang is 
om zodra er een collegebesluit is over het (schriftelijke) verzoek van het COA om de Michaelshoeve als 
opvanglocatie aan te wijzen, hier open over te communiceren.

Vanuit het college is daarbij destijds aangegeven dat er een positieve grondhouding is. Met name in 
februari/maart 2024 hebben de doorstroomlocatie en het mogelijke AZC veel aandacht gehad. Onder 
andere via bewonersbrieven, twee informatiebijeenkomsten, een themapagina www.brummen.nl/opvang 
met o.a. een Q&A en diverse nieuws- en persberichten. Anno januari 2025 is het probleem van 
asielopvang niet minder urgent. Wel is er een nieuw kabinet, met een nieuwe visie. Maar de 
Spreidingswet is nog altijd van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale regietafel) is de 
lijn afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) opvangplekken. 
Namens de Gelderse gemeenten heeft de Commissaris van de Koning in een brief (d.d. 23 januari 2025) 
gereageer op de brief van Minister Faber over het verdeelbesluit. Uit de provinciale brief blijkt duidelijk de 
intentie om samen te werken aan een toekomstbestendige opvang.

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is onverminderd groot. Dit is met name zichtbaar 
bij aanmeldcentrum in Ter Apel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is er naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
bij te dragen aan de opvang van vluchtelingen.

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor circa 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaar bij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie) en

b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doel 
om hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

Visie over de komst asielopvanglocatie
Het opvangen of huisvesten van mensen van elders is in algemene zin een thema dat op veel 
maatschappelijke belangstelling kan rekenen. Ervaring van de laatste 2 jaren leert dat de Brummense 
gemeenschap overwegend gastvrij is als het gaat om de opvang van Oekraïners en het huisvesten van 
statushouders. Dit was ook het geval in de jaren negentig, toen de gemeente een opvangvoorziening 
voor 150 vluchtelingen heeft gerealiseerd. In algemene zin ontstaat er soms weerstand bij plannen voor 
het realiseren van nieuwe opvanglocaties. Met name de directe omgeving heeft dan veel vragen en de 
wens betrokken te worden bij eventuele planontwikkeling. Goede communicatie en een goede 
bereikbaarheid is dan cruciaal om de vragen te kunnen beantwoorden en eventuele weerstand weg te 
nemen. De ervaring op eenmaal gerealiseerde locaties is doorgaans (zeer) positief. De omgeving en het 
AZC blijken dan veel positieve interactie te krijgen. Een goed voorbeeld hiervan in hei AZC in Zutphen.

http://www.brummen.nl/opvang
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Secundaire doelgroepen:

Bestuurlijke doelgroepen
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a. 
b. 
c.

a.
b.
c.
d.
f.

Belangrijk aspect is dat het college op basis van de Spreidingswet de bevoegdheid heeft een locatie voor 
opvang aan te wijzen. Maar de initiatiefnemer (COA) is verantwoordelijk voor het ontwikkelen van het 
plan. En daarmee ook bijvoorbeeld voor het participatieproces (ook op grond van de Omgevingswet). 
Desalniettemin is het van belang gezien het onderwerp om gedurende het gehele proces als 
samenwerkingspartners met elkaar op te trekken. Dit zal ook benoemd worden in de 
bestuursovereenkomst en/of werkafspraken.

Ander belangrijk punt is om in de communicatieaanpak duidelijk uitleg te geven over onze 
maatschappelijke opvatting (morele plicht om vluchtende medemens te helpen) en van aanleiding, doel 
en gevolgen van concrete opvangmaatregelen. Dit draagt uiteindelijk bij aan het draagvlak voor het 
bieden van een kwalitatief goede opvangplek voor naar verwachting 350 vluchtelingen.

COA (als partner in de communicatie)
de huidige gebruikers van het terrein (DSL, De Lans, Logeerhuis EVEN, retraiteiocatie)
de direct-aanwonenden van het perceel Michaelshoeve
lokale ondernemers (Aldi, De Meander, Buiten de Veste en via ondernemersvereniging) 
mailinglijst inwoners vanuit bijeenkomsten februari 2024

gemeenteraad
gemeentelijke medewerkers (o.a BOA’s, Burgerzaken, RO, OOV, KCC en overigen) 
Provincie / Veiligheidsregio / Ministerie

overige buurtbewoners (o.a. industrieterrein, bewoners Zutphensestraat) 
maatschappelijke samenwerkingspartners zoals SWB en Vluchtelingenwerk 
Dorpsraad Brummen en wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek (en overige wijkraden) 
Industriekern Brummen
Politie IJsselstreek
huisartsen
overige inwoners (buiten omgeving Michaelshoeve)
lokale en regionale media

a.
b.
c.
d.
e. 
f.
g.
h.

Doelstellingen
We willen open en eerlijk communiceren over de activiteiten om te zorgen voor voldoende adequate 
opvangplekken en bijbehorende ondersteuning. We borduren hierbij voort op de lijn die een jaar geleden 
is ingezet en gecommuniceerd: de gemeente heeft een positieve grondhouding en daarmee de 
bereidheid de ontwikkeling te ondersteunen. We onderscheiden in onze aanpak de volgende 2 doelen.

1. Actief informeren
We staan voor een transparant proces dat zorgt voor vertrouwen in de stappen van de lokale 
overheid. Ook streven we naar goede bekendheid met alle inspanningen op het gebied van 
opvang en de rollen die de verschillende partijen (met name COA en gemeente) hierin hebben.

2. Creëren van vertrouwen
We willen met onze aanpak vertrouwen creëren in de manier waarop de opvanglocatie 
ontwikkeld wordt. Het accent hierbij ligt dan ook bij het participatieproces dat het COA (met 
ondersteuning van de gemeente) doorloopt. Maar ook denken we dat het intensief samenwerken 
met andere partners met een constructieve kijk op dit thema, kan bijdragen aan het vertrouwen. 
Onder andere de samenwerking binnen het ‘Beke-traject’ met inwoners, of het gebruikmaken van 
professionals van welzijnsorganisaties of vrijwilligers van allerlei verenigingen.

Doelgroepen
• Primaire doelgroepen
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2.

3.

4.

3

met deze ontwikkeling draagt de gemeente Brummen in ruime mate bij het doel in Nederland 
voldoende structurele opvangplekken te hebben (in de geest van de Spreidingswet); de 
ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder;
het aantal van maximaal 350 personen is passend wat de lokale gemeenschap kan opvangen. 
Met dit aantal is het AZC ook selfsupporting, met professionele begeleiding. Het maakt daarmee 
onderdeel uit van de vaste infrastructuur van COA (als het gaat om aspecten als veiligheid, 
gezondheidszorg en onderwijs);
het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelingsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uitte ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan mogelijk weer kansen (bijvoorbeeld op de woningmarkt) bij andere 
doelgroepen;
participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie. Dit wordt onder 
andere geborgd in de bestuursovereenkomst. Er wordt gebruik gemaakt van de inventarisatie die 
bureau Beke mede in opdracht van direct-aanwonenden gaat uitvoeren. In het ontwikkeltraject 
dat COA opstart en circa 2 tot 3 jaar in beslag neemt, vindt participatie plaats.

Kernboodschap
De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een 
geschikte en veilige plek aan vluchtelingen. Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de 
Spreidingswet. Het gemeentebestuur vindt de locatie Michaelshoeve een geschikte plek voor een 
asielopvanglocatie om de volgende vijf redenen:

Aanpak communicatie
In de communicatie onderscheiden we op dit moment 2 hoofdfasen. De eerste heeft te maken met het 
collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA om op het terrein van de Michaelshoeve een 
opvanglocatie voor asielopvang te realiseren. In deze fase heeft de gemeente Brummen de regie op de 
communicatie en vindt er afstemming met COA plaats. Deze fase heeft vooral een informatief karakter. 
Aansluitend neemt in fase 2 COA de regie over en vindt het participatietraject plaats om te komen tot een 
opvanglocatie (medio 2028).

Strategie fase 2: participatietraject ontwikkeling
Onder regie van COA wordt een participatietraject opgezet. Deze voorziet in enkele 
algemene/informatieve bijeenkomsten en een vervolgtraject met een klankbordgroep met daarin 
onder andere vertegenwoordigers uit de directe omgeving, buurt, ondernemers en professionele 
organisaties. Deze bijeenkomsten hebben een functie in het participatietraject dat COA moet 
doorlopen onder de Omgevingswet, maar ook om afspraken met de buurt en andere 
belanghebbenden vorm te geven.
Voor dit vervolgtraject wordt een apart stappenplan en bijhorend communicatieplan gemaakt.

Strategie fase 1: communiceren besluit over locatie
De gemeenteraad wordt actief geïnformeerd (fractievoorzitters en aansluitend een raadsbrief) 
‘Partners’ worden geïnformeerd zoals COA, eigenaar Michaelshoeve en interne organisatie 
Het gericht informeren van de direct-aanwonenden. Het gaat hierbij om de bewoners/gebruikers 
op het perceel en de directe buurtbewoners. Dit via een informatieve brief en een (besloten) 
informatiebijeenkomst. Maar ook schetsen van het vooruitzicht op een uitnodiging voor 
participatiebijeenkomst(en) vanuit COA (en gemeente) later in het (voor)jaar.
Overige doelgroepen vrijwel aansluitend op de hoogte brengen. Dit door telefoontjes, mailtjes of 
toesturen persbericht.
We zetten alle gebruikelijke gemeentelijke communicatiemiddelen in, waaronder de website, 
GemeenteThuis, sociale media en digitale nieuwsbrief. Uiteraard neemt de (geactualiseerde) 
pagina www.brummen.nl/opvang een prominente plek in. We benaderen de media proactief door 
samen met COA een persmeeting te beleggen. We versturen daarnaast een persbericht naar 
lokale en regionale media.

http://www.brummen.nl/opvang
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a. infomeren over besluit en start ontwikkeltraject

b. Risico-inventarisatie

c. Wensen en bedenkingen met oog op bestuursovereenkomst

d. Ontwikkeltraject COA: participatie

Versie 23 januari 2025

4

Zodra de koop tussen COA en eigenaar perceel definitief is, start COA met een participatieproces 
waarin stapsgewijs de plannen voorde asielopvang worden ontwikkeld. Hierbij maakt COA gebruik 
van de uitkomsten van het onderzoek van Beke. Ook worden directbetrokkenen actief betrokken via 
werkgroepen/klankbordengroepen enzovoort. Het COA maakt hiervoor dit voorjaar nog een apart 
communicatieplan.

In samenspraak met de direct-aanwonenden voert het onafhankelijk bureau Beke een risicoanalyse uit. 
Deze analyse geeft inzicht in de kansen en risico’s voor leefbaarheid en veiligheid in de omgeving van 
de opvang, maar ook eventuele oplossingsrichtingen tegen deze risico’s. Beke start dit traject na het 
actief naar buiten brengen van het collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA. Het 
onderzoek van Beke neemt ongeveer 3 maanden in beslag. Niet alleen direct-aanwonenden worden 
hierbij actief betrokken, ook bewoners in de nabijheid of bijvoorbeeld langs looproutes

Een belangrijke stap in het proces is het maken van heldere afspraken tussen COA en gemeente. 
Namens de gemeente is het college bevoegd om een bestuursovereenkomst aan te gaan met COA en 
dit vergezeld te laten gaan van een document met werkafspraken. Intentie is om dit voor de zomer van 
2025 af te ronden. Via een procedure van ‘wensen en bedenkingen’ wordt de gemeenteraad hierin actief 
betrokken. In afstemming met agendacommissie/presidium van de raad worden de processtappen 
(behandeling in forum en besluitvormende raad) vastgelegd.

Na het (openbare) collegebesluit informeren we de gemeenteraad, de directbetrokkenen, 
partnerorganisaties, dorpsbewoners en media. De directbetrokkenen (gebruikers terrein en direct- 
aanwonenden) ontvangen een brief en worden uitgenodigd voor een bijeenkomst. Verder vindt er vooral 
algemene communicatie plaats (onder andere via website, Q&A, persberichten, GemeenteThuis) waarin 
het besluit wordt toegelicht, maar ook wordt aangekondigd dat een onafhankelijk bureau start met een 
risico-inventarisatie en het COA in het verdere ontwikkeltraject ook actief inwoners, ondernemers en 
andere partijen gaat betrekken (participatie).

Monitoring en evaluatie
Tussentijds worden de resultaten van de communicatieactiviteiten gemonitord. Dit doen we door de 
reacties bij te houden die we via brieven, e-mail, sociale media en telefonisch ontvangen. Ook houden we 
vinger aan de pols via onze contacten bij de dorpsraad en berichten in zowel de media als de sociale 
media. Waar nodig sturen we de communicatie (boodschap/activiteiten) bij.

Planning
We fase 1 onderscheiden we de volgende 4 basis-trajecten.

Budget en capaciteit
De communicatie-activiteiten vinden zoveel mogelijk plaats met behulp van vertrouwde en beschikbare 
communicatiemiddelen. Wanneer we besluiten aanvullende middelen in te zetten, dan betalen we dit uit 
het projectbudget. Aandachtspunt is de ureninzet. Afhankelijk van verloop van het traject kan extra inzet 
nodig zijn. Hierbij kan dan een beroep gedaan worden vanuit het faciliteiten bes luit (COA).
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Fri, 24 Jan 2025 11:11:01 +0100

I5.1.2.e

I @brummen.nl>5.1.2.e

Dag allen,

en ik vanochtend de planning nog even doorgelopen en ook per doelgroep gekeken hoe, wanneer en door

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Subject:
Attachments:

Concrete acties communicatie na besluitvorming 
doelgroepenlijst.docx

Ik schuif zo aan bij jullie wekelijkse teamsoverleg.
Nu besluitvorming nabij is en ook de laatste afstemming met diverse partijen loopt of is geweest, is het zaak om weer zaken 
verder te concretiseren.
Ik stuur vandaag ter informatie/check nog aantal ontwikkelde documenten rond zodat iedereen daar nog laatste blik op kan 
werpen (o.a. laatste versie persbericht, brief direct-aanwonenden, brief buurt, aanzet Q&A etc).

wie zij geA"nformeerd worden.
Dat is weergegeven in bijgevoegd document. Uiteraard fijn om dat zo ook even te bespreken (o.a. nodig om concrete acties in 
agenda's te zetten etc.).

From:
Sent: 
To:
5.1.2.e " <, 5.1.2.e

@brummen.nl>; "512 e@brummen.nl>; "Timmer, Ingrid" < 512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Verder hebben 512e

"512e " <

@brummen.nl>; "512e

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
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Doelgroepenlijst Michaelshoeve AZC

6 februari 2025

11 februari Projectgroep / B&W / COA

1

4 februari 2025
5 februari 2025

3 februari 2025
4 februari 2025

Projectgroep/COA/iT
Projectgroep/B& W/COA

Griffie/projectgroep/comm 
presentatie Beke

Projectgroep/Beke/drukkerij
Projectgroep/B& W/\ COA

Belangrijke da
Datum
28 januari 2025
28 januari 2025
28 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
29/30januari
30 januari 2025
30 januari 2025
30 januari 2025

Middel en door wie
College
Telefoon / Teams/mail 
Telefoon/Binnenplein 
Bezorgen (B&W/buitendienst?) 
Drukkerij / Post NL 
Telefonisch /mail
Raadszaal door projectgroep 
B& W/COA/Communicatie 
Communicatie 
Communicatie 
Communicatie

a
Actie
Besluitvorming door college B&W
Informeren gemeenteraad (via fractievoorzitters)
Informeren ‘partners’ (COA/Michaelshoeve, Binnenplein)
Bezorgen bewonersbrief (ca 20, incl De Lans)
Versturen brief ‘buurt’ (adressen die ook Beke gebruikt) 
Informeren overige (samenwerkings)partners
12.00 uur: bijpraat sessie medewerkers 
xx. xx uur persbijeenkomst 
aansluitend versturen persbericht 
aansluitend website / sociale media 
digitale nieuwsbrief/ mailing naar ‘adreslijst 
geïnteresseerden 2024’
Verzenden brief aan ‘buurt’ door Beke (938 adressen) 
19.30 uur: informatiebijeenkomst direct aanwonenden 
(besloten sessie, raadszaal)
Aparte gesprek met De Lans
19.30 uur: bijeenkomst ondernemers
(via aanmelding, oa ook via OVB en IKEL)
Informatie tijdens forum met oog op ‘wensen en 
bedenkingen bestuursovereenkomst’. Presentatie 
Beke(n.b. rekening houden met veel insprekers, 
verzorgen centrale presentatie, stroomlijnen goed verloop 
etc.)
Informatiebijeenkomst De Lans
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Nadere informatie bijeenkomsten

.... (?)

I5.1.2.e 5.1.2.e

I5.1.2.e

.... (?)

I

2

Persbijeenkomst 29 of 30 januari
- Wethouder Ingrid Timmer
- burgmeester (wnd) Geert van Rumund

Bijeenkomst 4 februari met direct-betrokkenen (besloten) 
- Wethouder Ingrid Timmer
- burgmeester (wnd) Geert van Rumund

Forumbijeenkomst 6 februari (openbaar)
- College (rol voor wethouder Ingrid Timmer, event. Burgmeester Geert van Rumund)

Ondernemersbijeenkomst februari (besloten/doelqroep)
- wethouder Ingrid Timmer
- wethouder E.Z. Steven van de Graaf

.... (?) (korte toelichting koop en intenties/plannen) 
(korte presentatie werkwijze)

- Aanwezigheid projectgroep: 5.1.2.

(?)
)

- COA: 5l 2e
- Projectgroep:
(niet: Beke)

- Aanwezigheid projectgroep:512e 
(niet: Beke)

- COA: 512e
- Bureau Beke: 512e

- Bedrijfscontactfunctionaris 512e
- COA: 5,1.2e

5.1.2.e

- COA: 5l 2e
- Projectgroep: 5.1
- Communicatie 5.1
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Specifieke doelgroepen op basis communicatieplan

Wie actie?
J

I
I

I

5.1.2.e

I I5.1.2.e

School De Lans

Logeerhuis EVEN Buitendienst
I belt5.1.2.e

Retraite locatie? Buitendienst
I belt5.1.2.e

I Buitendienst5.1.2.e 5.1.2.e

I belt5.1.2.e

- brief bezorgen woensd Buitendienst
I of Ingrid- 5.1.2.e

- bijeenkomst 4/2

5.1.2.e

I5.1.2.e

/ portefeuilleh.
IIndustriekern 5.1.2.e

/ portefeuilleh.
ISupermarkten (Aldi, Jumbo, Deka) 5.1.2.e

/ portefeuilleh.
IDe Meander 5.1.2.e

/ portefeuilleh.
IMarlens Caravan 5.1.2.e

/ portefeuilleh.

IMail cc persbericht

Overige wijk- en dorpsraden 5.1.2.e

SWB
/ portefeuilleh.

3

- Brief woe PostNL
- brief Beke: ca 3 febr

Mail donderdag
Via algemene media

5.1.2.e

5.1.2.e

Bellen dinsdag (woe-ocht) 
Di: Raadsinformatiebrief 
mailen via griffie (spoed) 
Do: bcc persbericht

5.1.2.e

5.1.2.e

Gebruikers op terrein
Doorstroomlocatie

5.1.2.e

5.1.2.e

Buitendienst
Ingrid bellen (woe)

Mail persbericht 
Belletje

Drukkerij /512e
Drukkerij / Beke /

Mail 
5.1.2.e 

Mail 
5.1.2.e 

Mail 
5.1.2.e 

Mail 
5.1.2.e 

Mail 
5.1.2.e 

?

(do)
Wijkweth Steven?

Interne organisatie
Medewerkers algemeen

I

Andere die apart benaderd moeten worden? 
partners____________________________  
Dorpsraad Brummen

Inhoudelijke collega’s (projectgroep) 
instructie: KCC_________________ 
Gemeenteraad_________________ 
Fractievoorzitter________________ 
Gemeenteraad en steunfractieleden

Bredere buurt__________________________
Omgeving incl 2 aanlooproutes (935 adressen)

Overige belangstellenden_________
Mailing lijst belangstellenden (ca 100)
Overige inwoners________________
Ondernemers___________________
Ondernemersvereniging OVB

Directe buurt__________________
Direct-aanwonenden (17 adressen)

Informeren 
locatiemanager________ 
Brief bezorgen woensdag 
bellen directie (woe) 
bijeenkomst plannen 
Brief bezorgen woensdag 
Bellen woensdag 
bijeenkomst 4/2________ 
Brief bezorgen woensdag 
Bellen woensdag
Bijeenkomst 4/2_______  
Brief bezorgen woensdag 
Bellen woensdag 
bijeenkomst 4/2

belletje_________
Mail cc persbericht

Mail persbericht 
Belletje_______ 
Mail persbericht 
Belletje_______ 
Mail persbericht 
Belletje_______ 
Mail persbericht 
Belletje_______ 
Mail persbericht 
Belletje_______ 
idem

ACTIE___________
Bericht Binnenplein
Mail nav bericht 
binnenplein_________  
Afspraak inplannen 
Instructie telefonie/mail

512e of 
(do)

5! 2, Of 51 2 e

I

Geert (of Ingrid)
= (namens ingrid)

512e
512e

512= bellen
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2.e

2.e

(portef. Ingrid)5.1.2.e

I I5.1.2.e

4

of 512
of 512

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Persbijeenkomst wo/do 
Persbericht

Mail cc persbericht
Mail____________
Mail cc persbericht

Portef.
5.1.2.e

Check bij sportambt.

Veluwonen___________________
Vluchtelingenwerk_____________
Sportverengingen via Sportkompas

Politie (team IJsselstreek)_________________
VNOG_________________________________
Huisartsen_____________________________
Mede-overheden rijk, provincie, stedendriehoek
Onderwijs______________________________
Veilig Verkeer NL (lokale afdeling)___________ 
Media_________________________________  
Lokale en regionale media

Overigen__________
Wie zijn we vergeten?

?
Via ambt / Ingrid
Via ambt / pfh

Mail cc persbericht 
Mail cc persbericht 
Mail cc persbericht 
?
Mail persbericht 
Mail persbericht



I5.1.2.e

Mon, 12 Feb 2024 21:53:05 +0100
@brummen.nl>; "Hedel, Alex

I@brummen.nl>5.1.2.e

l@brummen.nl>5.1.2.e

I

Tot zover.

I

Draaiboek informatiebijeenkomst(en)
Draaiboek besloten informatiebijeenkomst 15 februari versie 12 feb.docx

Ik heb vandaag begrepen dat we - ondanks niet doorgaan bestuurlijk overleg - wel de communicatie rondom 
doorstroomlocatie/AZC gaan opstarten.
Werk aan de winkel dus....

Cc:
Subject:
Attachments:

From:
Sent:
To: 
van" <

Bijgevoegd is een draaiboek gericht op de besloten bijeenkomst, maar deze kan vervolgens ook gebruikt worden voor de 
algemene bijeenkomst op vrijdag.
Daarnaast denk ik dat we met bespreking strekking informatiebijeenkomst in combinatie met opgesteld 
persbericht/bewonersbrief ook de pers adequaat kunnen informeren.

Groet 512e

n.b.
a. Ik zal de overige wethouder nog even via outlook uitnodigen om aanwezig te zijn tijdens beide bijeenkomsten op 
donderdagavond en vrijdagavond. Zie dat zij dit (nog) niet in hun agenda hebben staan.
b. volgens planning gaan we woensdag eind middag met de informatie echt 'online'/naar buiten. Betekent dat 
woensdagmiddag hierover ook een binnenplein berichtje actief wordt. Harry, donderdag is er het bijpraatmoment. Goed dat jij 
dan ook even kort deze ontwikkeling aanstipt, belang ervan (vanuit motie mei 2022 en spreidingswet) benoemt en vraagt 
iedereen pro-actief mee te denken vanuit zijn werkveld. Goed ook om wellicht iets te zeggen over projectorganisatie in 
wording.
c. in opzet communicatieaanpak had ik ook suggestie gedaan voor vrijdagochtend sessie met 'partnerorganisaties'. Gelet op 
hoeveelheid werk dat verzet is / moet worden, denk ik dat we hier met elkaar niet aan toe komen. Wellicht als er behoefte aan 
is kan dit nog op een later moment.

We spreken elkaar dinsdag om 13 uur in zaal Leuvenheim over wie wat zegt op de informatieavonden. 
Wat mij betreft gaat het om de volgende 3 momenten:

1. Persmeeting op woensdag 14 uur raadszaal
2. Besloten informatiebijeenkomst op donderdag om 19.30 uur in centrale hal
3. Algemene informatiebijeenkomst op vrijdag om 19.30 uur in centrale hal

'Timmer, Ingrid" <5.1.2. @brummen.nl>; "Matser, Harry" <5.1.2.

Dag Alex, Ingrid, Harry en 512e

" < 5.1.2e

brummen.nl
mailto:I@brummen.nl
mailto:l@brummen.nl
brummen.nl


I5.1.2.e
Mon, 12 Feb 2024 22:04:26 +0100

1@coa.nl>5.1.2.e

Hallo 5 i 2=

Tot zover voor de maandagavond... we spreken elkaar!

I

Draaiboek informatiebijeenkomst(en)
Draaiboek besloten informatiebijeenkomst 15 februari versie 12 feb.docx

Bijgevoegd is een draaiboek gericht op de besloten bijeenkomst, maar deze kan vervolgens ook gebruikt worden voor de 
algemene bijeenkomst op vrijdag.
Daarnaast denk ik dat we met dit document in combinatie met opgesteld persbericht/bewonersbrief ook de pers adequaat 
kunnen informeren.

Dinsdag van 9-10 uur heb ik een eerste gemeentelijke projectorganisatie-overleg, van 13-14 uur een bespreking over de 
'boodschap' tijdens de 3 sessie met de belangrijkste bestuurders.
Fijn als wij elkaar morgen (liefst in de ochtend) ook kunnen bijpraten en afstemmen over deze sessies.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Groet 512e

Vandaag gehoord dat we definitief naar 'buiten' gaan treden en de communicatie rondom doorstroomlocatie/AZC dus 
opstarten. Werk aan de winkel dus.... Maar we hebben gelukkig al wat stappen gezet.
De brieven worden morgen geprint en woensdag rond de middag bezorgd (zo persoonlijk mogelijk door burgemeester en 
wethouder).
Uiteindelijk hebben we deze week te maken met de volgende 3 momenten:

1. Persmeeting op woensdag 14 uur raadszaal
2. Besloten informatiebijeenkomst op donderdag om 19.30 uur in centrale hal
3. Algemene informatiebijeenkomst op vrijdag om 19.30 uur in centrale hal

""<5.1.2.

mailto:1@coa.nl


I5.1.2.e

Fri, 31 Jan 2025 14:49:05 +0100
@brummen.nl>;

@brummen.nl>; "Timmer, Ingrid

ii @brummen.nl>;5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

@brummen.nl>5.1.2.e

Dag allen,

hierbij een eerste rapport omgevingsbeeld naar aanleiding van de berichtgeving over de

In de analyse zijn onder andere de sociale media en ook de reguliere media verwerkt (artikelen zijn bijgevoegd).
en reacties van ondernemers op uitnodiging voor de informatiebijeenkomst)

als ondergetekende

Ingrid en ook COA en Bureau Beke kiezen we er op dit moment voor om niet

Voor nu fijn weekend.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

From:
Sent:
To:

We houden de komende dagen de ontwikkelingen, o.a. op sociale media en bijvoorbeeld de protest-facebookpagina in de 
gaten. Maandag komen we dan met een nieuw omgevingsbeeld.

Eerste omgevingsanalyse 'Michaelshoeve'
rapport omgevingsbeeld azc michaelshoeve 31012025.pdf

(inhoudelijk) op de berichten te reageren (uitzondering daargelaten, waarbij we vooral verwijzen naar de website en Q.&A voor 
feitelijke informatie). We realiseren ons dat veel inwoners spontaan (zonder daadwerkelijk lezen van de informatie) reageren, 
dus in toekomstige communicatie zal herhaalde verwijzing naar brummen.nl/opvang en mailadres herhaald worden.

Met dank aan mijn collega 512e
Michaelshoeve.

Inberg, Pouwel" <5.1.2.
< 5.1.2.e

Cc:

Matser, Harry" < 5.1 2.
@brummen.nl>; "Graaf, Steven van de" <5.1.2.

@brummen.nl>; "512e

@brummen.nl>; "Rumund, Geert van" <5.1.2.

@brummen.nl>; "Cegerek, Yasemin" <5.1.2.8 @brummen.nl>
@brummen.nl>; "512 e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

@brummen.nl>; "Voorlichting" <Voorlichting@brummen.nl>;"512e

In afstemming met o.a 512e

Er zijn tot dusver (behoudens 512e

< 5.1.2.e

Subject:
Attachments:

géén mailbericht ontvangen. Ook zijn er geen telefoontjes geweest (zowel projectleider 512e 
hele ochtend op kantoor aanwezig en bereikbaar geweest).

" < 5.1.2.
" < 5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl/opvang
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
mailto:Voorlichting@brummen.nl
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Informatie die als feit wordt gedeeld:

Schadebeperking
Wat doen mensen?

Betekenisgeving
Wat vinden mensen?

Analyseperiode: 30 januari 16.30 uur tot en met 
31 januari 13.45 uur

• Men denkt dat de gemeente de verbouwing van de Michaelshoeve gaat betalen. En daarom 
denkt dat de gemeente haar belastingen omhoog gaat gooien om dit te bekostigen.

• 3+ mensen geven aan geen brief te hebben ontvangen. En niet goed geïnformeerd zijn.
• De Stentor neemt het frame aan dat de gemeente geen "opstandige horden mensen" ver

wacht. En dan de gemeente de inwoners goed worden betrokken.
• Omroep Gelderland geeft feitelijk weer wat de plannen zijn.
• Ongeveer 10+ mensen geven aan dat de waarde van hun huis omlaag zal gaan.

• Veel inwoners (40+ mensen) vinden dat de huizen omgebouwd moeten worden voor jongeren 
of voor de eigen inwoners.

• Iemand geeft aan het niet gek te vinden dat burgemeesters en wethouders bedreigd worden 
(in Nederland). Deze opmerking krijgt 21 likes.

• 10+ mensen geven aan het zonde te vinden van zo'n "mooi landgoed".

• Heeft de gemeente hier subsidie voor gekregen vanuit de overheid?
• Een aantal vragen zich af of de inwoners wel gehoord zijn en of ze nog hun stem mogen laten 

horen.
• Kan de gemeente zulke plannen wel tegenhouden of is het opgelegd?
• Wat voor bewoners komen daar? Zijn het alleen jonge mannen of ook gezinnen?
• Wanneer komt er een bijeenkomst voor inwoners?
• Er zijn vragen over hoe de beveiliging wordt ingericht als de bewoners er zijn.

• Een enkeling roept op om een referendum te houden.
• Er gaat een artikel rond waarin staat dat inwoners 1000 euro zouden krijgen van de gemeente. 

Foto van het artikel in de bijlage.
• Er is een Facebookpagina opgestart "Zeg nee tegen Brummense AZC".
• Iemand zegt te willen protesteren.

Samenvatting/advies:
Er wordt veel gereageerd op de berichten die online staan. Het valt op dat mensen vragen hebben die 
wél op brummen.nl/opvang uitgelegd staan. Wellicht kunnen ze het niet vinden of nemen ze de 
moeite niet om alle vragen door te lezen.
De meeste zorgen gaan over de veiligheid. De veiligheid van scholieren naast het pand maar ook de 
scholieren die richting Zutphen fietsen voor school. Er zijn ook een paar positieve geluiden, maar die 
zijn wel in de minderheid. Men vindt het fijn dat het pand blijft staan en gerenoveerd wordt.
Advies is om te kijken naar het artikel dat mensen 1000 euro zouden krijgen voor o.a. beveiliging van 
eigen huis. Dit artikel lijkt vanuit Rijnmond te komen. Daarnaast is het goed om de Facebookpagina 
"Zeg nee tegen Brummens AZC" in de gaten te houden.
Informatievoorziening
Vragen vanuit de samenleving:

Michaelshoeve
Analyse 1
Analist:5 2e

brummen.nl/opvang


Artikel ‘hang en sluitwerk’ startpagina facebook ‘Zeg nee tegen brummens azc’
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Berichten Foto's
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Omwonenden van het azc deden 
meermaals hun beklag over de
omvang van het azc 
Corrado Francke

Omwonenden van 
toekomstig azc 
krijgen 1000 euro 
voor hang- en 
sluitwerk

• Er worden door verschillende mensen zorgen geuit over de school die naast het gebouw ligt.
• 10+ mensen maken zich zorgen over de fietsroute die veel scholieren afleggen. Deze zou langs 

de Michaelshoeve gaan. Ze zijn bang dat deze scholieren worden lastiggevallen.
• Een enkeling geeft aan het een goed idee te vinden omdat het pand toch al jaren leeg staat.
• Een enkeling zegt dat de mensen die moeten vluchten uit eigen land vanwege oorlog ook een 

plek moeten hebben. Hierop reageren andere mensen die hiermee eens zijn.
• Er zijn nog wat andere positieve geluiden. 5+ mensen vinden het jammer dat er gelijk negatief 

wordt gereageerd. Ze maken ook de vergelijking met het AZC in Zutphen waarbij de Zutphena- 
ren niet heel veel last hebben van het AZC.

• Een enkeling is blij dat het gebouw gered wordt en niet wordt gesloopt.

ZEG NEE TEGEN BRUMMENSE
AZC
@zeg.nee.tegen.brummense.azc
5 vrienden

Details
••• De Info-gegevens van ZEG NEE TEGEN 

BRUMMENSE 70 haliken$

202228 sdë
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De Michaelshoeve krijgt een nieuwe bestemming. Foto: Monique Schuite.
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• HET COA SNAPT DATJE DE RELATIE MET DE BEVOLKING EN DE GEMEENTE GOED MOET HOUDEN

COA koopt Michaelshoeve voor asielopvang

voor asielzoekers. Nu . 
een jaar later is er een - 
principeovereenkomst : 
over de aankoop. Brum- 
men kan uitzien naar

Vrijdag
31 januari 2025

verblijfsstatus hopen te 
krijgen.

mi#enniO ! II!|lIjl

terrein van de voormalige zorglo- 
catie Michaelshoeve een asielzoe
kerscentrum voor 350 personen te 
mogen ontwikkelen. De gemeente 
heeft toen aangegeven daar niet 
negatief tegenover te staan.
Een jaar later op 17 januari kwam 
vanuit het COA de mededeling dat 
deze een principeovereenkomst 
had gesloten met de eigenaar van 
de Michaelshoeve Van den Brink 
Vastgoed. Direct is daarop het 
overleg met de gemeente gestart 
om de opvang mogelijk te maken. 
Het COA streeft naar een opvang 
voor maximaal 350 personen over 
een tijdsduur van maximaal 30 
jaar. De planning van het COA is 
de opvanglocatie in 2028 te kun
nen openen.
Gelet op de toestand waarin het 
pand De Kwazenbosch zich be
vindt liggen er ook mooie kansen 
deze rotte kies bij de Noorde
lijke entree van Brummen weer 
een statige aanblik te geven. Het 
hoofdgebouw zal worden ge
renoveerd, en als monument zal 
dat aan strikte regels zijn onder

worpen. Joeri Kapteijns, bestuur
der van het COA, is enthousiast 
over de kansen die er liggen op 
het terrein van de Michaelshoe
ve. "We kunnen hier niet alleen 
menswaardige en duurzame op
vang realiseren, maar ook een 
prachtig monument renoveren en 
voor de toekomst behouden voor 
Brummen".
Op dit moment zijn er nog een 
paar panden in gebruik op het ter
rein. De school De Lans, maar ook 
een kleinschalig zorg gezinshuis. 
De nieuwe eigenaar COA zal zeker 
als goede buur en huisvader om
gaan met de huurders, het ligt niet 
in de bedoeling het terrein leeg te 
vegen.
Op andere plekken ontstond soms 
rumoer over plannen voor een op
vang. In Brummen zal maximaal 
worden ingezet op het samen op
trekken en goed naar de bevolking 
luisteren. Wethouder Timmer geeft 
aan: "We hebben goed geluisterd 
tijdens de bijeenkomsten en ge
sprekken die we in het voorjaar 
van 2024 hebben gehouden.

Al jaren is er een pro- 5 
bleem in de opvang van | """Me-

We hebben zowel men
sen gesproken die kan
sen zagen, als ook in
woners die hun zorgen 
hebben geuit. We vinden 
het belangrijk deze sig
nalen serieus te nemen. 
Daarom hebben we in 
afstemming met de di- 
rect-omwonenden het 
onafhankelijke Bureau 
Beke uit Arnhem een op
dracht gegeven. Dit bu
reau gaat in de komende 
weken verder onderzoe
ken welke kansen en ri
sico's een opvanglocatie 
met zich meebrengt. Dit 
doet Bureau Beke via

HENK JAN DE LOOF
Een jaar geleden was het 
oog van net COA geval
len op de Michaelshoeve 
als doorstroomcentrum

huis dat ruimte gaat bie
den aan mensen die een

-Se |S fj

asielzoekers. Steeds op
nieuw blijkt er te weinig 
plaats in de bestaande opvanglo- 
caties. Dit veroorzaakte onleefba
re situaties voor de op te vangen 
asielzoekers, maar ook overlast 
voor de omwonenden van die lo
caties. De Haagse politiek heeft 
zich er veelvuldig over uitgespro
ken, maar tot een oplossing is het 
steeds niet gekomen. Het vorige 
kabinet kwam ten langen leste tot 
een verdeelbesluit. Er zou een eer
lijke verdeling over het hele land 
moeten komen. Het huidige kabi
net heeft aan deze afspraken ge
schaafd en de berekening leverde 
voor Brummen op dat er 31 asiel
zoekers gehuisvest moesten wor
den. Waar deze gehuisvest moe
ten worden is echter niet aan Den 
Haag, daar moeten de gemeenten 
zelf over nadenken.
Van oudsher heeft Brummen zich 
ingespannen voor asielzoekers, 
maar de gespannen woningmarkt 
bood niet een twee drie een op
lossing. In februari heeft het COA, 
de organisatie die de opvang van 
asielzoekers moet organiseren, 
zich gemeld met de vraag op het

Inwoners die vragen of opmer
kingen hebben kunnen zich via 
een email naar opvang@brum- 
men.nl melden bij de wethouder. 
Op donderdag 6 februari is er 
een informerend raadsforum ge
pland. De gemeente licht dan net 
besluit en de vervolgstappen toe. 
Ook verzorgt Bureau Beke een 
presentatie over het onderzoek 
dat zij uitvoeren. De bijeenkomst 
is openbaar, wilt u erbij zijn en 
inspreken dan is aanmelden ge
wenst.

-1®
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een vragenlijst. Maar ook worden 
er diverse gesprekken met inwo
ners en ondernemers gevoerd. 
Dit levert belangrijke informatie 
op waar wij en natuurlijk ook het 
COA in de komende tijd zorgvul
dig rekening mee gaan houden." 
Burgemeester Van Rumund heeft 
als oud burgervader van Wage- 
ningen volop ervaring met het 
COA en stelt "Het COA snapt 
dat ie de relatie met de bevolking 
en de gemeente goed moet hou
den’.

289 ë

mailto:opvang@brum-men.nl


De Stentor 30/01/2025

Luuk ten Kleij 31-01-25, 06:00

Hoe Brummen azc voor 350 asielzoekers wil inpassen: ‘Verwacht hier geen 
opstandige horden mensen’

Het is nog niet duidelijk of het COA daarbij gebruik gaat maken van de huidige bebouwing of iets nieuws gaat neerzet
ten. Wolbers: „We zijn nu bezig met het het ontwerp en de inrichting. Daarbij is het van belang dat we goed met de 
erfgoed- en cultuurwaarde van het landschap omgaan. Het is te vroeg om daar concreet wat over te zeggen.”

Dat Brummen vluchtelingen gaat opvangen op de Michaelshoeve, mag geen verrassing heten. Al bijna een jaar is het 
Centraal orgaan opvang asielzoekers (COA) in gesprek met de landgoedeigenaar om de grond te kopen. Daar is vo
rige week overeenstemming over bereikt. Woensdagochtend zijn omwonenden geïnformeerd, donderdag hebben 938 
adressen een brief gekregen.

Wolbers wijst naar het azc in Zutphen als voorbeeld. „Daar heeft de locatiemanager een klusclub samengesteld. Be
woners helpen mensen met een fysieke beperking, ouderdom of een kleine beurs. Dat zou ik hier ook toejuichen. Wij 
omarmen elk goed initiatief.”

En voor wie wel zorgen heeft, is alle ruimte. Zo komen er klankbordgroepen en informatieavonden vanuit het COA en 
gaat de gemeente een soort nulmeting opzetten. Timmer: „De aankomende periode komen er momenten waarop in
woners inspraak, input, suggesties en zorgen kunnen delen. Waar zit hun leefgenot, waar hun zorgen?”

In omliggende gemeenten, bijvoorbeeld in Voorst, zorgden plannen voor asielopvang voorde nodige onrust. Waarne
mend burgemeester Geert van Rumund maakt zich daar in zijn gemeente niet al te veel zorgen over. „Ik heb niet op 
voorhand het gevoel dat hier opstandige horden mensen komen.”

Van Rumund was vijftien jaar burgemeester van Wageningen en kreeg daar te maken met twee azc’s. „Voor mij is 
belangrijk: openheid, zorgvuldig communiceren, niet wegredeneren bij angst en alles serieus nemen.” Hij benadrukt 
daarbij het belang van asielopvang. „Vluchtelingen gaan niet voor niets weg. Het gaat om mensen die ook hun zorgen 
en angsten hebben.”

Brummenaren worden van meet af aan betrokken bij de opvang van vluchtelingen op landgoed De Mi
chaelshoeve. Daar is vanaf 2028 plek voor 350 asielzoekers. De gemeente Brummen ziet graag dat haar inwo
ners daarvoor inbreng leveren. „Het zou mooi zijn als het een azc wordt dat openstaat voor onze inwoners.”

Azc zonder hek
De opvang op het voormalige zorgcomplex start in 2028 en is voor een periode van maximaal dertig jaar. Er komt plek 
voor maximaal 350 asielzoekers, waarvan vijftig alleenstaande minderjarige vreemdelingen (amv’ers). Juist doordat 
de omdat de opvanglocatie zo'n omvang heeft, neemt het COA zaken als begeleiding, gezondheidszorg, taalonder
wijs en veiligheid zelf op zich.

Nulmeting
In één van de panden op het terrein verblijven nu al statushouders, maar vluchtelingen vangt Brummen nog niet op. 
Met het aanstaande azc voldoet de gemeente ruimschoots aan haar taakstelling vanuit de Spreidingswet. Voor 1 juli 
moet het plek hebben voor 31 vluchtelingen, een stuk minder dan eerst het geval was.
Vluchtelingenopvang is volgens die Spreidingswet een bevoegdheid van het gemeentebestuur. De gemeenteraad kan 
er dus geen besluit over nemen. Maar, zegt Timmer: „Het moment dat er een bestuursakkoord en werkafspraken 
(met het COA, red.) voorliggen, gaan we de raad om advies vragen.”

„Het is onze intentie om een goede buur te zijn. Voor onze inwoners is dat nog belangrijker, zodat ze snel kunnen 
integreren in de Brummense samenleving”, zegt Rolf Wolbers van het COA. Dat ziet wethouder Ingrid Timmer ook 
graag. „Het zou mooi zijn als het een azc wordt dat open staat voor onze inwoners. Een azc zonder hek, waar we 
gewoon met elkaar samenleven.”



Omroep GLD 30/01/2025

Brummen gaat 350 asielzoekers opvangen

Moreel verplicht én kansrijk
Namens het college laat verantwoordelijk wethouder Timmer weten dat het gemeentebestuur het besluit om dit initia
tief te steunen weloverwogen heeft genomen. “In Nederland hebben we met elkaar de morele plicht om vluchtelingen 
die in een asielprocedure zitten op een humane manier te huisvesten. Ook in Brummen voelen we dat zo. En zien we 
ook volop kansen. De initiatiefnemer gaat niet alleen op het terrein zorgen voor adequate opvang, maar ook het in 
verval geraakte monumentale hoofdgebouw wordt in ere hersteld.” Door de omvang van het AZC in Brummen kan het 
COA zelf vooralle voorzieningen zorgen, zoals beveiliging, medische zorg, onderwijs, dagelijkse bezigheden enzo
voorts.

BRUMMEN - Het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) heeft overeenstemming bereikt met de eigenaar 
van de Michaelshoeve in Brummen om het terrein te kopen. Het COA wil vanaf 2028 van deze locatie een 
vaste opvanglocatie voor maximaal 350 asielzoekers maken. Burgemeester en wethouders hebben deze week 
het COA laten weten mee te werken aan dit plan.

Vorig jaar had de gemeente al laten weten dat het aan de opvang wilde meewerken als de eigenaar van de Michael- 
hoeve en het COA het eens konden worden over de aankoop van het landgoed. De Michaelshoeve is een voormalig 
landgoed in Brummen. Vroeger heette het Kasteel Quazenbosch. In 1949 is het verkocht aan de 'Michealshoeve'. Een 
zorginstelling met een antroposofisch karakter.

Later was het jarenlang eigendom van de stichting Zonnehuizen, die er een instelling voor kinderen en jongeren met 
een verstandelijke beperking had. In 2016 is het zorgcomplex aan de Zutphensestraat gekocht door multimiljonair Bert 
van den Brink. Het terrein bestond toen uit 6,5 hectare en 26 gebouwen. Het COA heeft recent van het Ministerie van 
J&V akkoord gekregen om werkte maken van een nieuwe opvanglocatie op het terrein van de Michaelshoeve in 
Brummen.

Zorgvuldig en respectvol
Joeri Kapteijns, bestuurder van het COA, is enthousiast over de kansen die er liggen op het terrein van de Mi
chaelshoeve. “We kunnen hier niet alleen menswaardige en duurzame opvang realiseren, maar ook een prachtig mo
nument renoveren en voor de toekomst behouden voor Brummen” Het monumentale hoofdgebouw op het landgoed is 
sterk in verval geraakt en het COA gaat dit aanpakken.
Kapteijns laat weten dat COA er alles aan gaat doen om een zorgvuldig proces te doorlopen. “Dit willen we doen met 
veel respect voorde locatie, inwoners en ondernemers in de directe omgeving en alle overige inwoners”.

Weerstand
Het plan werd begin vorig jaar voor het eerst gepresenteerd. Er bleek in de buurt veel weerstand tegen het hoge aan
tal van 350 asielzoekers. De gemeente heeft afgelopen zomer met omwonenden afgesproken een onderzoek te laten 
doen naar de huidige leefbaarheid van de buurt. Zodat op een later moment gekeken kan worden wat de effecten zijn 
van de komst van een AZC. Dit zal dan regelmatig worden gemonitord.



Graaf, Steven van deFrom:
Thu, 30 Jan 2025 19:15:50 +0100Sent:

"< @brummen.nl>To: 5.1.2.e 5.1.2.e

Subject: Fwd: AZC

5.2.1

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

@kpnmail.nlVan: 5.1.2.e

Kopie: " |@brummen.nl>, " |@brummen.nl>,5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, "5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

Dbrummen.nl>, "I @brummen.nl>, 'I' 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, "I @brummen.nl>, "I5.1.2.e 5.1.2.e ' 5.1.2.e 5.1.2.e

|@brummen.nl>, "|5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, " I5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, 'I |@brummen.nl>, II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

I @brummen.nl>, " @brummen.nl>. II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, "I @brummen.nl>, " III5.1.2.e ' 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

|@bmmmen.nl>, " @brummen.nl>, "Rumund,5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, "Timmer, IngridGeert van II II5.1.2.e 5.1.2.e

Pouwel II II5.1.2.e 5.1.2.e

Yasemin II 5.1.2.e

Onderwerp: AZC

I5.1.2.e

@brummen.nl>, "
@brummen.nl>, "

Nu is gebleken dat Brummen slechts +/- 30 plekken hoeft te bieden; waarom worden de inwoners dan tóch 
opgezadeld met een AZC voor 350 asielzoekers?
Brummen heeft toegezegd; wat zijn die nog te stellen voorwaarden dan waard?
We weten allemaal dat het CO A onmachtig is om afspraken na te komen.
Stopt de trein straks nog in Brummen?
We zijn gewoon belazerd door het college!!!

Datum: 30 januari 2025 om 19:02:34 CET 
Aan: Opvang <Opvang@brummen.nl>

In het verleden werd Brummen aangewezen voor opvang van +/- 190 asielzoekers.
Ons werd voorgehouden dat dat voor deze gemeente een te grote financiële en maatschappelijke last was; daarom 
werd de Michaels hoeve ‘aangeprezen’ als opvang voor 350 mensen. Dan zou het COA namelijk alles regelen en 
betalen.

@brummen.nl>, "Inberg,
@brummen.nl>, "Cegerek,@brummen.nl>, "Graaf, Steven van de 

@brummen.nl>
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Tue, 25 Feb 2025 15:08:47 +0100
Opvang" <Opvang@brummen.nl>

Fwd: Onderzoek azc

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

@kpnmail.nlVan: 5.1.2.e

Datum: 25 februari 2025 om 14:10:24 CET
@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

|@beke.nl, "Rumund, Geert van @brummen.nl>, "Timmer, Ingrid99 II5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>, "Inberg, Pouwel |@brummen.nl>, "Graaf, Steven van deII II5.1.2.e

@brummen.nl>, "Cegerek, Yasemin @brummen.nl>II' 5.1.2.e 5.1.2.e

Onderwerp: Onderzoek azc

; het artikel in de Stentor past naadloos in de volksverlakkerij van het hele

Tot slot: ik geef mij op als lid van de te vormen ‘leescommissie’.

Met vriendelijke groet,
I I5.1.2.e

Aan: "| 
Kopie:
< 5.1.2.e

Voor de andere onderdelen van het onderzoek gaat Bureau Beke het terrein uitgebreid bekijken met mensen die er 
het dichtst bij wonen. Wat is de waarde daarvan? De overlast voor de inwoners vindt niet op het terrein plaats, maar 
juist daarbuiten!
En gesprekken voeren met ondernemers, ‘een’ wijkagent en ‘welzijnswerkers’? Iedere inwoner van Brummen 
wordt geconfronteerd met de gevolgen van dit collegebesluit.

From:
Sent:
To:
Subject:

Uit het feit dat uw naam wordt genoemd in de Stentor van 25 februari maak ik op dat u weer gezond en aan het 
werk bent! Natuurlijk bent u als woordvoerder de spreekbuis van het gemeentebestuur, daarom zeg het college via u 
dat de in het artikel van de krant genoemde vragenlijst deel is van een onderzoek dat (zoals gebruikelijk) het 
gewenste antwoord moet opleveren.
De vragenlijst staat overigens al sinds de forumbijeenkomst van 6 februari j.1. op de website van Beke en bevat 
slechts TWEE vragen:

proces rond de vestiging van een azc in Brummen. De enig juiste benadering is om het besluit terug te draaien en 
vestiging, duur en grootte van een azc voor te leggen aan de gemeenteraad.

• Verwacht u risico's op het gebied van een schone en prettig leefbare omgeving, en
• Verwacht u risico's op het gebied van overlast en criminaliteit.

Natuurlijk verwacht de bevolking risico’s, maar die kunnen dan bij de evaluatie worden gebagatelliseerd omdat in 
de antwoorden niet eensluidend zullen zijn en moet worden aangegeven waar die zich voordoen en welke oplossing 
de respondent ervoor heeft bedacht.

Maar compliment 512 e

Beste 512e

1 5.1.2.e

mailto:Opvang@brummen.nl
kpnmail.nl
brummen.nl
beke.nl
brummen.nl
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brummen.nl
brummen.nl
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I5.1.2.e

Wed, 24 Jan 2024 23:56:02 +0100
5.1.2.e

5.1.2.e

Ter info

Begin doorgestuurd bericht

I

Beste communicatieadviseurs van de VNOG-gemeenten,

Met vriendelijke groet,
I I5.1.2.e

I I
I @vnog.nl | www.vnog.nl5.1.2.e

Postadres: Vosselmanstraat 203, 7311 CL Apeldoorn | Postbus 234, 7300 AE Apeldoorn

From:
Sent: 
To:

Zoals jullie hebben meegekregen is gisteren de spreidingswet aangenomen. Vandaag was het AB VNOG in aanwezigheid van 
de provincie online bijeen om hierover te spreken. Mogelijk kunnen jullie hier als gemeente (pers)vragen over krijgen. De 
burgemeesters hebben de wens uitgesproken om in de communicatie eenduidig te zijn in de centrale boodschap. Daarom 
ontvangen jullie bijgaand het persbericht van Provincie Gelderland en het Provinciaal Plan Gelderland dat vandaag is 
verstuurd. Vandaag is in het AB afgesproken dat gemeenten in hun communicatie over dit onderwerp aansluiten bij de 
boodschap in dit persbericht en deze eventueel aanvullen met een lokale duiding. Naar aanleiding van opmerkingen van de 
burgemeesters is in het persbericht opgenomen dat niet in elke Gelderse gemeente een AZC hoeft komen. Gemeenten 
kunnen in (subregionale) overleggen PRT ook afspreken dat ene gemeente wat meer op asiel doet en andere dan meer 
statushouders huisvest of Oekraïners opvangt. Maar - zo is in PRT gezegd - iedere gemeente dient wel een rol te pakken.

GLD aan stas J&V.pdf, Provinciaal plan PRT Gelderland 17 januari 2024.pdf, Bijlagen Provinciaal plan PRT Gelderland.pdf, 
Persbericht provincie bij Provinciaal Plan PRT Gelderland.pdf

Subject:
Attachments:

De Commissaris van de Koning van Provincie Gelderland heeft vandaag het plan van de Provinciale Regie Tafels (PRT) en 
bijlagen naar de staatssecretaris J&V gestuurd. Zie bijlagen. De brief aan de staatssecretaris is tevens bijgevoegd. Deze 
stukken zijn vandaag ook aan de 51 colleges van B&W GLD gestuurd.

N.b. Omdat we vanuit ons platform risico- en crisiscommunicatie elkaar op het gebied van communicatie snel kunnen vinden, 
heb ik met de provincie afgesproken dit bericht met jullie te delen, vandaar dat je dit bericht via mij krijgt.

Datum: 24 januari 2024 om 22:31:23 CET
Onderwerp: Provinciaal plan PRT Gelderland

'Timmer, Ingrid" <5.1.2 @brummen.nl>; "5.1.2. @brummen.nl>; "512e

Vooralsnog is de planning voor zover op dit moment bij ons bekend:
• 30 januari worden wet plus uitvoeringsbesluiten gepubliceerd. 1 febr van kracht.
• Vóór 1 febr. ontvangen gemeenten en provincie brief met capaciteitsbesluit en verdeling over provincies.
• Rond 1 maart brief aan cvdK’s met handleiding over verslag van de cvdK (format)
• Rond de zomer beleidskader verdeelbesluit en beleidskader kwaliteit opvang

5.1.2.e

088- 5-1 2.e

@brummen.nl>
Fwd: Provinciaal plan PRT Gelderland

: imageOOl.png, Brief voorzitter PRT aan colleges B&W Gelderland.pdf, Aanbiedingsbrief provinciaal plan

" <,5.1.2.

Van: 5.1.2.

vnog.nl
http://www.vnog.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


Commissaris van de Koning
। ।

Inlichtingen bij
’.e

5.1.2.e

post@gelderland.nl

Geacht college,

Zaaknummer
2020-001949

Vooruitlopend op de Spreidingswet zijn de deelnemers van de PRT Gelderland, aan de slag gegaan 
om gehoor te geven aan de oproep van het Rijk om te voorzien in (duurzame) opvangplaatsen.

De colleges van Burgemeester en 
Wethouders in de provincie Gelderland

Markt 11 | 6811 CG Arnhem 
Postbus 9090 | 6800 GX Arnhem

Blad
1 van 2

= provincie
Gelderland

Dit heeft ertoe geleid dat op 1 januari jl. in Gelderland 9.274 opvangplaatsen zijn gerealiseerd; 
ruimschoots meer dan het gevraagde aantal van 7.590 plaatsen. Een groot deel van de 
opvangplaatsen is echter van tijdelijke aard. Daarnaast vangt een beperkt deel van onze gemeenten 
het merendeel van de asielzoekers op. Nu de Spreidingswet per 1 februari van kracht wordt, ligt er 
een stevige wettelijke basis om verder te werken aan een meer evenwichtige verdeling van het 
aantal duurzame asielopvangplaatsen in Gelderland.

In dit provinciale plan zijn de afspraken opgenomen, die de colleges van B&W, het COA en 
Gedeputeerde Staten hebben gemaakt over de verdeling van het aantal asielopvangplaatsen, waarin 
Gelderland is gevraagd nu en komende jaar te voorzien.

Bijgaand stuur ik u het provinciaal plan dat ik - in mijn rol als voorzitter van de Provinciale 
Regietafel Migratie & Integratie Gelderland (PRT) - vandaag aan de staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid heb aangeboden.

BNG Bank Den Haag
NL74BNGH0285010824
BIC code BNG Bank: BNGHNL2G

Onderwerp
Provinciaal Plan Gelderland

Btw-nummer: NL001825100.B03
KvK-nummer: 51468751

Datum
24 januari 2024

026 359 99 99 
post@gelderland.nl 
www.gelderland.nl

5.1.2.
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I
I
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Zaaknummer
2020-001949

Blad
2 van 2

- provincie
Gelderland

Hcnn Lenternk
Commissaris van de Koning in de provincie Gelderland
Voorzitter PRT Gelderland

Datum
24 januari 2024

De uitdaging én urgentie op de korte termijn is ook onverminderd groot: naar verwachting 
vervallen in Gelderland in het tweede kwartaal van 2024 ruim 2.000 opvangplaatsen. Daarom heb 
ik de voorzitters van de Veiligheidsregio’s gevraagd alvast de nodige voorbereidingen te treffen om 
- indien nodig - hier snel en adequaat op te acteren. Ik doe een dringend beroep op u allen om 
hieraan ook weer uw bijdrage te leveren.

Honoachtenn 
’ 5.1.2.e



Opvang'
Thu, 13 Feb 2025 16:11:11 +0100

@brummen.nl>
FW: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

Dag Ingrid,

I

Vriendelijke groet,

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Beste I5.1.2.e

Van: Opvang <Opvang@brummen.nl>
Verzonden: donderdag 13 februari 2025 16:08

CC: Opvang <Opvang@brummen.nl>
Onderwerp: RE: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

In aanvulling daarop nog even een linkje van 2 (inmiddels afgeronde) producten...
- GemeenteThuis pagina's (morgenmiddag in Brummens Nieuws)
- Huis-aan-huis-flyer (volgende week donderdag op deurmat van 4300 huishoudens)

From:
Sent: 
To:
Subject:

Een andere suggestie waar we zeker invulling aan geven is om informatie naar inwoners toe te brengen. Er is altijd 
actuele en achtergrondinformatie te vinden op www.brummen.nl/opvang. Onderdeel is een uitgebreide Q&A (lijst met 
antwoorden op veel gestelde vragen). Deze website is een belangrijke informatiebron en die hebben we direct na het 
bekend worden van het besluit van het college actief onder de aandacht gebracht. Dit via onder andere 
GemeenteThuis, persbericht, persbijeenkomst, bijna 1.000 bewonersbrieven, website, sociale media en diverse 
mailings naar belangrijke partners en stakeholders. Maar ook delen we deze week een verkorte (publieks)versie van 
de Q&A met inwoners van onze gemeente. Dit doen we via GemeenteThuis. Maar ook met een huis-aan-huisbrief 
komende week. We kiezen er niet voor om de gehele Q&A als kopie te sturen, omdat we ons realiseren dat de 
informatie op de website uitgebreid is en soms ook best technisch of ingewikkeld. Daarom hebben we bewust 
gekozen voor een vereenvoudigde en zeer leesbare versie. Met uiteraard verwijzing naar brummen.nl/opvang voor 
meer achtergrondinformatie en documenten. Benieuwd naar je mening daarover. Ook goed om te weten dat we deze 
informatie weloverwogen niet toevoegen aan de Beke-brief. Wij, maar ook Bureau Beke, hechten zeer aan de 
onafhankelijkheid van dit onderzoeksbureau. Reden om deze algemene (gemeentelijke en COA-)informatie niet te 
delen via de Beke-enveloppe die komende week op de deurmat van 4300 Brummense huishoudens gaat belanden.

Vorige week vond het raadsforum plaats, waar het collegebesluit over het AZC Michaelshoeve en het 
onderzoekstraject van Bureau Beke zeer uitgebreid is toegelicht. Vanuit de gemeenteraad zijn een aantal suggesties 
meegegeven die we direct hebben opgepakt. Het aantal brieven dat Bureau Beke gaat sturen om inwoners actief te 
wijzen op de vragenlijst om risico’s en oplossingen daarvoor in beeld te krijgen, is verhoogd. Het gebied is uitgebreid 
naar de volledige kern Brummen, maar ook de aangrenzende gebieden Leuvenheim, Oeken, Cortenoever, Tonden 
en Voorstonden. Van 938 naar ruim 4300 brieven. Overigens kan iedereen (onder andere via de algemene berichten 
die we nog gaan plaatsen) de vragenlijst invullen via www.beke.nl/brummen.nl. Hoe meer mensen meedoen en 
meedenken, hoe beter. Wel goed om te weten dat Beke, die al vele risicoanalyses voor AZC’s elders in Nederland 
heeft uitgevoerd, nog nooit zoveel huishoudens per brief actief op de hoogte heeft gebracht. Ook voor hen een 
unicum.

Ter informatie de beantwoording van de mail van 512e

'Timmer, Ingrid" <5.1.2

Aan:512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

@ 5-1-2-e<5.1.2.e

brummen.nl
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mailto:Opvang@brummen.nl
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http://www.brummen.nl/opvang
brummen.nl/opvang
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5.1.2.eopvanq@brummen.nl . Zowel mijn collega (projectleider) als ik houden die mailbox nauwlettend in de

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I (fflbrummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

@brummen.nl>
Verzonden: maandag 10 februari 2025 10:59

I5.1.2.e

l@brummen.nl>; Opvang <Opvang@brummen.nl>
Onderwerp: Re: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

Beste I5.1.2.e

Met vriendelijke groet,

@brummen.nl

Voor contact en afspraken:

I

Bestuurssecretariaat

centrale telefoonnummer 0575-568 233 | bestuurssecretariaat@brummen.nl | www.brummen.nl

gaten en proberen vragen en suggesties zo spoedig op te pakken en/ofte beantwoorden. Dit in het belang van een 
helder, goed en zorgvuldig proces, ook communicatief gezien.

Ik denk dat we hiermee het overgrote deel van jouw suggesties hebben of nog gaan meenemen in onze 
communicatie. Het draagt in ieder geval bij aan een proactieve informatievoorziening over een belangwekkend 
onderwerp in onze gemeente. Mocht je tussentiids noa tios of suggesties hebben, dan kun je dat altijd laten weten via

Dank voor het meedenken en je betrokkenheid. Ik stuur jouw mail met suggesties gelijk door naar 
communicatie.

Ik zal ook aan hen vragen om jou een terugkoppeling te geven welke suggesties we wel of niet 
overnemen.

Ik wens je voor nu alvast een hele fijne avond toe. 
Vriendelijke groet,

Ingrid Timmer
Wethouder Onderwijs | Jeugd(zorg) | WMO | Gezondheid | Wonen I Bibliotheek & laaggeletterdheid |Asiel & migratie)

< 5.1.2.e

5.1.2.e

E-mail: 5.1.2.

@brummen.nl>;512eAan:512e
< 5.1.2.e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Van: Timmer, Ingrid <512e

<s12e
@brummen.nl>;512e

>; 5.1.2.e < 512 e
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eu>5.1.2.e

Verzonden: zondag 9 februari 2025 22:07
@brummen.nl>

Onderwerp: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

U ontvangt niet vaak e-mail van Ontdek waarom dit belangrijk is5.1.2.e 5.1.2.e

Beste mevrouw Timmer,

Met vriendelijke groet,

I I5.1.2.e

%

Gemeente Brummen

E:
T:

Verder gaf u aan dat u graag met mij een afspraak wilde maken voor het beantwoorden van vragen, daar kom ik op 
een later moment nog op terug.

Afgelopen donderdag gaf u aan open te staan tot aanpassing van het communicatieplan d.m.v. de ‘brief aan bredere 
buurt’ naar alle inwoners te sturen van de kern Brummen te sturen (met de reeds 938 adressen) in mindering 
gebracht.

Hierbij wil u wel vragen om de volgende suggesties mee te nemen in deze te verzenden brief:
• Q&A + antwoorden als bijlage volledig te vermelden (lees: opmerking Lokaal Belang). Niet elke bewoner heeft 

een internetverbinding, daar zult u rekening mee moeten houden.
• De link naar de vraqenlijstwww.bleke.nl/brummeri en QR-code te vermelden incl. uitleg hierover.
• Mogelijkheid aanbieden voor een antwoordstrook (waarop de vragenlijst van Bleke is beschreven) in te 

leveren (af te geven bij de receptie van het gemeentehuis).
• Bleke geen aparte brief te laten sturen.
• Verder de brief inhoudelijk aanpassen (raadsforum is al geweest) en Bleke gaat geen aparte brief sturen, dat 

is overbodig en scheelt veel geld.

C"

Aan: Timmer, Ingrid <512e

Van: 5.1.2. 5( 5.1.2.e

5.1.2.e

065.1.2e

brummen.nl
http://www.bleke.nl/brummer


Opvang'
Sun, 23 Feb 2025 19:58:53 +0100

@brummen.nl>
FW: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

I
Voorstel antwoord. Kan ik wel doen (na jouw instemming).

I

al doorschemeren tijdens de forumbijeenkomst op 6 februari. Maar op

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

5.1.2.e

Verzonden: zondag 23 februari 2025 17:48
@brummen.nl>

Beste Beste I5.1.2.e 5.1.2.e

Met jou zijn we erg benieuwd wat de opschaling van het aantal brieven betekent voor het aantal reacties en ook het aantal 
(telefoon)gesprekken dat Beke gaat voeren. Gaat het echt heel veel meer reacties en gesprekken opleveren? Ik weet het niet, 
maar Bureau Beke is een gespecialiseerd en ervaren bureau op dit terrein, dus die gaan het zeker professioneel oppakken. Dat

De brief van Beke zou afgelopen zaterdag bezorgt moeten worden, maar aangezien in Brummen en Leuvenheim 
vele strubbelingen hebben met de postbezorgers van PostNL (ziekte en onvoldoende personeel) is deze nog steeds

Dank voor het meedenken.
Vriendelijke groet,

CC: Opvang <Opvang@brummen.nl>
Onderwerp: RE: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

Dank voor je reactie. En fijn dat je de gedane inspanningen waardeert. En inderdaad proberen we tot en met 7 maart met 
regelmaat de vragenlijst van Bureau Beke nog onder de aandacht te brengen. Zo is er vrijdag hierover een persbericht 
verstuurd, staat er een bericht op onze website, komen er komende dagen nog enkele social media berichten en ... hebben we 
een bericht hierover in GemeenteThuis van komende midweek. We willen met bureau Beke iedereen zoveel mogelijk in de 
gelegenheid stellen om de vragenlijst in te vullen. Daar is overigens de brief niet voor nodig. Het is een attenderingsnieuwsbrief, 

want iedereen kan al vanaf de 2e week van februari de vragenlijst online invullen. Dus wat dat betreft is er geen man over 
boord, mochten een aantal brieven nog onderweg zijn. Hier in de Patrijsstraat hebben we de brief donderdag ontvangen. 
Iemand anders had 'm al op woensdag. Dus die 4.300 brieven die druppelen blijkbaar de huishoudens binnen.

Wellicht nog een idee om in de editie van 26/27 feb. nogmaals de link naar Beke en de Q&A te vermelden. Deze 
krant zou namelijk bij meer mensen in de bus moeten vallen aangezien de bezorging nu beter zou moeten zijn. Een 
kans die je gelijk zou moeten pakken!

Fijn om te lezen dat de vraag naar bredere communicatie vooruitstrevend is opgepakt.
Een Q&A folder is zeer goede investering, duidelijke leesbare teksten. Deze heb ik inmiddels om mijn woonadres 
ontvangen op donderdag 20-02-2025. Wat ook een prima zet is geweest, zijn de 2 extra pagina’s in 
BrummensNieuws.

dit moment hebben we nog geen uitsluitsel gehad wat het concreet betekent. Denk dat Beke dat zelf ook moet bezien en dat ze 
met name 7 maart ook even afwachten, (n.b. ook na 7 maart blijft de vragenlijst nog open staan om mensen mogelijkheid te 
geven om te reageren, maar de verwachting is dat er dan vermoedelijk geen nieuwe risico's meer in beeld komen, en daar gaat 
het bij dit onderzoek om).

From:
Sent:
To:
Subject:

Ha 5 12 =

Van: 5.1.2.

Aan: 5.1.2.

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

het wat meer tijd in beslag gaat nemen liet 512e

Beste 512 e

Opvang" <0pvang@brummen.nl>;"512e

@ 5.1.2.e

< 5.1.2.e

" < S I -2 6

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
mailto:Opvang@brummen.nl
mailto:0pvang@brummen.nl


I I

<5.1.2.e 5.1.2.e

Beste 5.1.2.e

5.1.2.eopvanq@brummen.nl. Zowel mijn collega (projectleider) als ik houden die mailbox nauwlettend in de

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Van: Opvang <Opvang©brummen.nl>
Verzonden: donderdag 13 februari 2025 16:08

CC: Opvang <Opvang@brummen.nl>
Onderwerp: RE: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

gaten en proberen vragen en suggesties zo spoedig op te pakken en/of te beantwoorden. Dit in het belang van een 
helder, goed en zorgvuldig proces, ook communicatief gezien.

Vorige week vond het raadsforum plaats, waar het collegebesluit over het AZC Michaelshoeve en het 
onderzoekstraject van Bureau Beke zeer uitgebreid is toegelicht. Vanuit de gemeenteraad zijn een aantal suggesties 
meegegeven die we direct hebben opgepakt. Het aantal brieven dat Bureau Beke gaat sturen om inwoners actief te 
wijzen op de vragenlijst om risico’s en oplossingen daarvoor in beeld te krijgen, is verhoogd. Het gebied is uitgebreid 
naar de volledige kern Brummen, maar ook de aangrenzende gebieden Leuvenheim, Oeken, Cortenoever, Tonden 
en Voorstonden. Van 938 naar ruim 4300 brieven. Overigens kan iedereen (onder andere via de algemene berichten 
die we nog gaan plaatsen) de vragenlijst invullen via www.beke.nl/brummen.nl. Hoe meer mensen meedoen en 
meedenken, hoe beter. Wel goed om te weten dat Beke, die al vele risicoanalyses voor AZC’s elders in Nederland 
heeft uitgevoerd, nog nooit zoveel huishoudens per brief actief op de hoogte heeft gebracht. Ook voor hen een 
unicum.

onderweg. Maar zal hopelijk wel ruim binnen de uiterste invuldatum van 7 maart bezorgd worden. Ik ben heel 
benieuwd hoe Bleke deze enorme verhoging gaat verwerken in de analyse. Hebben zij wel de capaciteit om mensen 
terug te bellen die hun telefoonnummer invullen?

Een andere suggestie waar we zeker invulling aan geven is om informatie naar inwoners toe te brengen. Er is altijd 
actuele en achtergrondinformatie te vinden op www.brummen.nl/opvang. Onderdeel is een uitgebreide Q&A (lijst met 
antwoorden op veel gestelde vragen). Deze website is een belangrijke informatiebron en die hebben we direct na het 
bekend worden van het besluit van het college actief onder de aandacht gebracht. Dit via onder andere 
GemeenteThuis, persbericht, persbijeenkomst, bijna 1.000 bewonersbrieven, website, sociale media en diverse 
mailings naar belangrijke partners en stakeholders. Maar ook delen we deze week een verkorte (publieks)versie van 
de Q&A met inwoners van onze gemeente. Dit doen we via GemeenteThuis. Maar ook met een huis-aan-huisbrief 
komende week. We kiezen er niet voor om de gehele Q&A als kopie te sturen, omdat we ons realiseren dat de 
informatie op de website uitgebreid is en soms ook best technisch of ingewikkeld. Daarom hebben we bewust 
gekozen voor een vereenvoudigde en zeer leesbare versie. Met uiteraard verwijzing naar brummen.nl/opvang voor 
meer achtergrondinformatie en documenten. Benieuwd naar je mening daarover. Ook goed om te weten dat we deze 
informatie weloverwogen niet toevoegen aan de Beke-brief. Wij, maar ook Bureau Beke, hechten zeer aan de 
onafhankelijkheid van dit onderzoeksbureau. Reden om deze algemene (gemeentelijke en COA-)informatie niet te 
delen via de Beke-enveloppe die komende week op de deurmat van 4300 Brummense huishoudens gaat belanden.

Ik denk dat we hiermee het overgrote deel van jouw suggesties hebben of nog gaan meenemen in onze 
communicatie. Het draagt in ieder geval bij aan een proactieve informatievoorziening over een belangwekkend 
onderwerp in onze gemeente. Mocht je tussentijds noa tips of suggesties hebben, dan kun je dat altijd laten weten via

Ik wens je voor nu alvast een hele fijne avond toe. 
Vriendelijke groet,

Groet, 
5.1.2.e

Aan:512e

0575 -568 233 | 06-51.2.
Aanwezig: maandag t/m vrijdag

mailto:opvanq@brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
Opvang%25c2%25a9brummen.nl
mailto:Opvang@brummen.nl
http://www.beke.nl/brummen
http://www.brummen.nl/opvang
brummen.nl/opvang


@brummen.nl>
Verzonden: maandag 10 februari 2025 10:59

I
@brummen.nl>; Opvang <Opvang@brummen.nl>

Onderwerp: Re: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

Beste I5.1.2.e

Met vriendelijke groet,

@brummen.nl

Voor contact en afspraken:

I

Bestuurssecretariaat

centrale telefoonnummer 0575-568 233 | bestuurssecretariaat@brummen.nl | www.brummen.nl

5.1.2.e 5.1.2.e

Verzonden: zondag 9 februari 2025 22:07
@brummen.nl>

Onderwerp: Aanpassing in Communicatieplan aanwijzingsbesluit AZC

U ontvangt niet vaak e-mail van Ontdek waarom dit belangrijk is5.1.2.e

N
Gemeente Brummen

Dank voor het meedenken en je betrokkenheid. Ik stuur jouw mail met suggesties gelijk door naar 
communicatie.

Ingrid Timmer
Wethouder Onderwijs | Jeugd(zorg) | WMO | Gezondheid | Wonen | Bibliotheek & laaggeletterdheid | Asiel & migratie)

Ik zal ook aan hen vragen om jou een terugkoppeling te geven welke suggesties we wel of niet 
overnemen.

E-mail: 5.1.2.

< 5.1.2.e

5.1.2.e

Aan: Timmer, Ingrid <512e

@brummen.nl>;512e

Van: 5.1.2.

Aan: 5.1.2.
< 5.1.2.e

5.1.2.e

@ 5.1.2.e

Van: Timmer, Ingrid < 5.1.2.

>; 5.1.2.e< 5.1.2.e

@brummen.nl>;512e < 5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
mailto:Opvang@brummen.nl
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brummen.nl
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Beste mevrouw Timmer,

Met vriendelijke groet,

I5.1.2.e

!E: 5.1.2.e

AR
5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.eT: 06-

Verder gaf u aan dat u graag met mij een afspraak wilde maken voor het beantwoorden van vragen, daar kom ik op 
een later moment nog op terug.

Afgelopen donderdag gaf u aan open te staan tot aanpassing van het communicatieplan d.m.v. de ‘brief aan bredere 
buurt’ naar alle inwoners te sturen van de kern Brummen te sturen (met de reeds 938 adressen) in mindering 
gebracht.

Hierbij wil u wel vragen om de volgende suggesties mee te nemen in deze te verzenden brief:
• Q&A + antwoorden als bijlage volledig te vermelden (lees: opmerking Lokaal Belang). Niet elke bewoner heeft 

een internetverbinding, daar zult u rekening mee moeten houden.
• De link naar de vragenlijst wwvAbleke.nl/brummen en QR-code te vermelden incl. uitleg hierover.
• Mogelijkheid aanbieden voor een antwoordstrook (waarop de vragenlijst van Bleke is beschreven) in te 

leveren (af te geven bij de receptie van het gemeentehuis).
• Bleke geen aparte brief te laten sturen.
• Verder de brief inhoudelijk aanpassen (raadsforum is al geweest) en Bleke gaat geen aparte brief sturen, dat 

is overbodig en scheelt veel geld.

■
—4

wwvAbleke.nl/brummen


Opvang'
Mon, 19 Feb 2024 10:52:35 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Geachte/Beste ....

Vriendelijke groet,

I5.1.2.e

Team communicatie

@telfort.nl

Beste lezer, ik wil graag mijn ongenoegen uiten over de bijeenkomst die wij niet hebben kunnen volgen. In het Brummens 
nieuws, welke wij in het weekend (17-2) ontvangen, wordt gesproken over een datum van 16-2-2024 voor de bijeenkomst.

Verzonden: maandag 19 februari 2024 09:18
Aan: Opvang
CC: Bijeenkomsten
Onderwerp: azc

From:
Sent:
To:
Subject:

Hartelijk dank voor uw reactie. Allereerst verwijs ik u graag verwijzen naar de webpagina www.brummen.nl/opvanq. 
Daar vindt u alle achtergrondinformatie over zowel de doorstroomlocatie en de mogelijke ontwikkeling van een 
opvanglocatie. De doorstroomlocatie is een initiatief van de gemeente die daadwerkelijk komende weken wordt 
uitgevoerd (1 maart gereed en biedt huisvesting voor circa 35 statushouders). Bij de mogelijke ontwikkeling van een 
opvanglocatie gaat het nog om een onzekere situatie. Dit omdat het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) en 
de eigenaar van het perceel Michaelshoeve nog over koop/verkoop van het perceel in gesprek zijn. Op de genoemde 
webpagina vindt u alle op dit moment bekende informatie.

Heeft u na het lezen van de informatiepagina in GemeenteThuis of de webpagina www.brummen.nl/opvang concrete 
vragen? Laat ons dat dan weten. Dit kan eenvoudig via opvang@brummen.nl. Dan proberen wij uw vragen zo goed 
mogelijk te beantwoorden.

Wij hebben vorige week woensdag de buurtbewoners geA-nformeerd en ook de samenleving via een persbericht, 
nieuwsberichten op de website en sociale mediaberichten. Gelet op de reacties die het oproept hebben we bewust 
gekozen om 2 bijeenkomsten op korte termijn te houden. Het zijn eerste bijeenkomsten die vooral een informatief 
karakter hebben, zeker wat betreft een mogelijke AZC. Als COA tot koop komt, zal er zeker een intensief traject 
starten over de planvorming, waarbij wij als gemeente, maar zeker ook buurtbewoners en andere personen actief 
kunnen meedenken en meepraten. Maar zover is het op dit moment nog niet. Vandaar dat we op veel vragen die er 
leven bij inwoners maar ook bij ons, nu nog geen antwoord hebben.

Het klopt dat de eerste twee bijeenkomsten vlot na de bekendmaking van beide ontwikkelingen zijn gehouden. En dat 
mensen die het pas na vrijdag lazen, bijvoorbeeld in GemeenteThuis, zich wat overvallen voelen. Maar het is dus een 
bewuste keus geweest juist snél eerste bijeenkomsten te houden om onnodige ruis en speculaties te voorkomen. 
Maar duidelijk is dat we met elkaar in contact blijven over dit belangrijk onderwerp. Zeker als het concreter gaat 
worden.

Nog een reactie, neem aan dat er meerdere van deze reacties zullen volgen.
Nog even afstemmen hoe hierop te reageren (ik heb afgelopen dagen al enkele mails met vergelijkbare strekking beantwoord). 
Het zou beetje in lijn van onderstaande wellicht kunnen, maar goed dat jullie hier nog even naar kijken.
n.b. ga in onderstaande (nog) niet in op die aantal van 120. Moeten we ook nog even op papier een goed antwoord voor 
formuleren.
Groet si2e

@brummen.nl>; "512e

Van:512e

” 5.1.2.e

FW: azc

brummen.nl
telfort.nl
http://www.brummen.nl/opvanq
http://www.brummen.nl/opvang
mailto:opvang@brummen.nl
brummen.nl


Warme groet,

I
I

Men heeft een inventarisatie gemaakt voor heel Nederland, Brummen behoort 120 op te vangen. Dan hou je je daaraan. Als 
elke gemeente straks zijn eigen visie hierop los gaat laten dan zijn afspraken zinloos.
Straks zijn er te veel opvangplekken en hebben we kapitaal vernietigd.

Echter is deze datum al voorbij als wij deze aankondiging ontvang. In deze tijden van onduidelijke communicatie en 
wantrouwen is het jammer dat men dit op de wijze heeft ingezet.

Dit is een ingrijpende gebeurtenis voor de bewoners van Brummen en zie graag dat er nog een mogelijkheid komt om alsnog 
geA'nformeerd te worden over het AZC.

Daarnaast lezen wij dat 120 personen moeten opvangen, prima. Wij begrijpen dan niet de gedachte dat we voor max 350 
kunnen gaan. Wij vinden dit nogal veel voor een dorp als Brummen.

en 5126

5.1.2.e

06-512e

I
5.1.2.e

5.1.2.e

Brummen
mm



Opvang'
Wed, 21 Feb 2024 16:49:57 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

FW: AZC en statushouders als buren

I

procesmatig beantwoorden in de trant van: danken voor mail en de gestelde vragen. Deze uiteraard voortvarend
gaan beantwoorden en dat ik verwacht dat dat na het weekend zal zijn.

en onze juristen nog even mee te laten5.1.2.e

kijken/denken rondom het 'juridisch' kader. Ik denk graag mee vanuit de communicatieve kant.

J

Beste gemeente,

In verband hiermee heb ik op dit moment en met enige spoed de volgende vragen:

de (gemeentelijke) contactpersoon voor de buurt ivm de doorstroom locatie;o

de gemeentelijke contactpersoon voor de buurt ivm de komst van het AZC;O

de contactpersoon voor de buurt van het COA;O

de contactpersoon van Van de Brink die betrokken is;o

Als buurt van de Zutphensestraat rondom de Michaelshoeve zijn we vorige week geA"nformeerd over de 
komst van de doorstroomlocatie voor statushouders en de mogelijke (zeer waarschijnlijke) komst van een 
AZC met een maximum van 350 bewoners.

Wij zijn een betrokken en sociale buurt en hebben oog voor de noodzaak van een humane opvang van 
statushouders en asielzoekers. We hebben binnenkort overleg met elkaar om onze vragen, zorgen en 
ideeA«n over de geplande opvang op locatie de Michaelshoeve te delen.

Er is vanmiddag een nieuwe reactie op opvang@brummen.nl binnengekomen.
Deze vraagt wat mij betreft prioriteit omdat we het hier hebben over de direct aanwonenden (ook verenigd in een bestaande 
app-groep).

From:
Sent: 
To:
Subject:

Verzonden: woensdag 21 februari 2024 14:37
Aan: Opvang
Onderwerp: AZC en statushouders als buren

Dit gebeurde via een korte algemene introductie (met ongeveer dezelfde informatie als al in de 
uitnodigingsbrief stond) en we konden daarna vragen stellen aan tafeltjes. Als buurtbewoners konden we 
ons daar niet op voorbereiden gezien het korte tijdsbestek tussen de uitnodiging en de informatieavond. 
Voor ons gevoel was dit dus maar een (zeer) kleine opmaat naar hopelijk echte betrokkenheid. We willen 
graag oprecht gehoord worden en daarbij voorzien worden van alle beschikbare informatie om serieus mee 
te kunnen praten en denken.

ï. Ten aanzien van contactpersonen: er zijn veel partijen betrokken. Als buurt willen we graag 
helderheid wie waar over gaat om laagdrempelig in contact kunnen treden met alle partijen. Graag 
willen we de contactgegevens van (in ieder geval) de volgende personen:

Groet 512e

Ik zal 512e

Dag si 2= en 5.1.2.

Van: 5.1.2.

@brummen.nl>; "5.1.2.

wil jij een voorzet doen voor het echte antwoord? En goed om 512e

" 5.1.2.e

brummen.nl
mailto:opvang@brummen.nl
brummen.nl


mogelijk andere betrokken partijen.o

2.

3.

4.

Dit zijn de eerste vragen. Er komen er vast meer naar aanleiding van onze bijeenkomst.

We willen graag samenwerken. Bij voorbaat alvast hartelijk dank voor uw spoedige antwoord.

Met vriendelijke groet,

Brummen

Ik hoorde aan een van de tafeltjes dat dit geen tijdelijke locatie betreft zoals dit elders in het land 
vaak het geval is. Klopt dat? Wat maakt dat de gemeente daarvoor niet kiest en kunnen we daar nog 
over praten? Welke afspraken maakt de gemeente wel met het COA, mogelijk ook al v33r het 
moment van de koop? Wat is al toegezegd aan het COA? Zijn er toezeggingen gedaan aan Van de 
Brink? Op welke wijze en hoe vaak zal er worden geA«valueerd en wordt de buurt daarbij 
betrokken? Is het genoemde maximale aantal mensen inderdaad 300 tot 350 mensen en blijft dat 
zo? Kortom: welke politieke beslissingen zijn er gemaakt en hoe geraken wij daarvan op de 
hoogte?
Wat is precies het plan van de gemeente om de betrokkenheid van de buurt vorm te geven en op 
welke termijn horen we daarover?

Hoe zit het juridisch? Graag een uiteenzetting van het juridisch kader en het proces zoals de 
gemeente het ziet ten aanzien van
a. de doorstroom locatie;
b. het AZC.
Dat wil zeggen: mag dit volgens de bestaande regels en op welk moment en ten aanzien waarvan 
hebben we als buurt inspraak? Welke vergunningen zijn er nodig en kan en zal de gemeente op 
enige wijze in de toekomst een vinger aan de pols houden of wordt alles -ten aanzien van het AZC- 
uit handen gegeven aan het COA?

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Opvang'
Sun, 9 Feb 2025 21:01:25 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e

FW: Azc michaelshoeve.

Voorstel antwoord

Hartelijk dank voor uw signaal. Graag geven we daar een korte reactie op.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

@gmail.com>5.1.2. e

@gmail.com. Ontdek waarom dit belangrijk is

Verzonden: zondag 9 februari 2025 12:08 
Aan: Opvang <Opvang@brummen.nl> 
Onderwerp: Azc michaelshoeve.

Allereerst is het belangrijk om te weten dat we sinds februari vorig jaar in contact zijn met De Lans. Samen met COA hebben wij 
afgelopen jaar al enkele malen gesproken over de mogelijke impact van een asielopvanglocatie op het terrein. Ook zijn er 
bestuurders en ook enkele ouders uit de MR op werkbezoek geweest bij het asielzoekerscentrum in Zutphen. De Lans heeft 
uiteraard vragen en zorgen, maar denk ook constructief mee over het initiatief van een asielopvanglocatie. De Lans gaat actief 
participeren in het komende traject en heeft zelfs voorgesteld dat ook 2 leerlingen in een klankbordgroep zitting gaan nemen.

Daarnaast verwijzen we u graag naar de Q&A op onze website (www.brummen.nl/opvang). Daar leest u meer over het 
functioneren van AZC's in Nederland. Goed om te weten dat met name bij de aanmeldcentra in Ter Apel en Budel zich 
regelmatig onveilige situaties voordoen. Dit is ook regelmatig te zien geweest in de media. Onveilige situaties doen zich minder 
of niet voor bij AZC's. Dit zijn plekken waar vluchtelingen tijdelijk onderdak krijgen. Mensen waarvan bij een eerste screening is 
vastgesteld dat zij (redelijk) kansrijk zijn als het gaat om het volgen van de asielprocedure. Deze mensen zijn blij dat ze een 
veilig onderkomen hebben en zijn gemotiveerd om op een goede manier de asielprocedure te doorlopen. Zich niet aan de 
regels houden in de asielopvang of in de nabije omgeving is voor hen risicovol, omdat het hun asielprocedure in gevaar kan 
brengen. Verder is er 24/7 beveiliging op het terrein aanwezig. Maar ook is het heel belangrijk dat inwoners de komende 
periode via de vragenlijst van onafhankelijk onderzoeksbureau Beke aangeven welke veiligheidsrisico's zijn vermoeden en 
welke oplossingen daarvoor te bedenken zijn. Deze risicoanalyse vormt immers voor COA en gemeente een belangrijk 
document om de bestuursovereenkomst en de werkafspraken vorm te geven. COA, gemeente en samenleving zijn allemaal 
gebaat bij een goed functionerend AZC. Veiligheid en leefbaarheid is dus een cruciaal thema in de komende periode.

Hoe kunnen jullie 350 asielzoekers opvangen in de michaelshoeve NAAST de school de Lans waar 
verstandelijke gehandicapten kinderen naar school gaan.
350 getraumatiseerde asielzoekers ernaast is echt vragen om problemen.
Je kunt er op wachten.

We hopen dat we hiermee op een goede manier een reactie hebben gegeven op uw mailbericht. Uiteraard hopen we dat ook u 
de komende weken de vragenlijst invult en meedenkt over welke risico's we in beeld moeten hebben en oplossingen voor 
vinden.

From:
Sent:
To:
Subject:

Van:512e

0575 -568 233 | 06-51.2.
Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Beste 512e

U ontvangt niet vaak e-mail van 5.1

Geachte Dame, Heer,

" <51.2.

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
gmail.com
gmail.com
mailto:Opvang@brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvang


En dannnnnnnn alles in de doofpot stoppen.
Heel weinig vertrouwen in de gemeente Brummen.
Grt.512e



I5.1.2.e

Tue, 25 Feb 2025 15:13:57 +0100
Opvang" <Opvang@brummen.nl>

Fw: AZC

15.1.2.e

Onderwerp: FW: AZC

Goedemiddag,

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

I I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brommen
06 a€“ I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e 5.1.2.e

< @gmail.com>5.1.2.e

j@gmail.com. Ontdek waarom dit belangrijk is

Met vriendelijke groet,
I I5.1.2.e

Brummen, 15 februari 2025

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: Griffie <Griffie@brummen.nl>
Verzonden: dinsdag 25 februari 2025 15:13:17

Verzonden: maandag 24 februari 2025 18:25
Aan: Griffie <Griffie@brummen.nl>
Onderwerp: Fwd: AZC

Bij deze stuur ik u onderstaande e-mail. Ik heb deze reeds ook naar opvang@brummen.nl gestuurd maar 
hier geen ontvangstbevestiging ofwel reactie op ontvangen. Ik verzoek u onderstaande te delen met alle 
leden van het College, de burgemeester en de voltallige gemeenteraad.

Onderstaande e-mail hebben wij ontvangen over het AZC. Willen jullie met mevrouw contact opnemen en 
haar vragen beantwoorden?

From:
Sent:
To:
Subject:

@brummen.nl>; 5.1.2.@brummen.nl>; 512e

Van:512e

Aan: 5.1.2.
< 5.1.2.e

<5.1.2.e

@brummen.nl>

U ontvangt niet vaak e-mail van 512 e

Goedeavond mevrouw Knook,

mailto:Opvang@brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
gmail.com
mailto:j@gmail.com
mailto:Griffie@brummen.nl
mailto:Griffie@brummen.nl
mailto:opvang@brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


Geachte burgemeester, college en raadsleden,

Ik heb behoorlijk getwijfeld of ik deze brief wilde sturen. Het zit niet in mijn aard om de barricade op te gaan. Tevens
mijd ik, mede gezien mijn werk als publiciteit en sociale media. Echter voelt nu de5.1.2.e

noodzaak om mijzelf te laten horen, groter dan de eventuele consequenties die dit met zich meebrengt.

U geeft aan dat bij een AZC van 350 asielzoekers het COA onder andere verantwoordelijk is voor het onderwijs. Dit is 
pertinent onjuist. De gemeente blijft verantwoordelijk om te zorgen dat kinderen die wonen op een AZC onderwijs 
krijgen en voor uitvoering van de leerplicht. De gemeente kan vergoeding krijgen voor de huisvestingskosten van het 
onderwijs. Dit kan al vanaf een AZC locatie met 100 opvangplaatsen( bron informatiedocument onderwijs aan 
asielzoekerskinderen; Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap aug. 2020). Onderwijsbesturen zijn

Stel a€[ik kom morgen uw tuin in lopen, beslis dat pal voor uw huis een schuur wordt geplaatst met daarin ronkende 
machines. Daar kunt u niets meer aan doen, ik bepaal waar deze schuur komt (voor uw raam), hoeveel en welke 
machines er in gezet worden en hoeveel uur deze draaien. U mag meepraten over de kleur van de kozijnen. U mag uw 
zorgen uiten over de geluidsoverlast, de dampen die vrijkomen, de verstoring van uw nachtrust en het wegnemen van 
uw uitzicht, maar de schuur komt er. Ik breng ik kaart hoe de huidige situatie is en later weer welke overlast u ervaart. 
Maar onduidelijk is of en zo ja hoe ik ingrijp indien er overlast wordt ervaren. In hoeverre voelt u zich als bewoner 
dan serieus genomen? Hoe eerlijk voelt dit? Want dit is precies wat u doet. U presenteert zich als transparant en 
welwillend, voor de b¥hne, maar u heeft vorig jaar al een besluit genomen en blijft daar bij, ongeacht wat de 
inwoners er van vinden.

Mevrouw Timmer, u benoemt dat het een collegebesluit is en beroept u zich op de spreidingswet. Deze bewering is 
onjuist. De spreidingswet legt een verplichting op aan de provincie en daarmee ook indirect aan de gemeente 
Brummen, voor de opvang van 120 asielzoekers binnen onze Gemeente. Dit aantal is dit jaar reeds bijgesteld naar 31. 
U als College bent voor dit aantal asielzoekers, bevoegd en verplicht opvang te verzorgen. Echter de keuze voor een 
AZC voor 350 asielzoekers, valt buiten de spreidingswet en daar mee ook buiten uw bevoegdheid als College. Zowel 
in de gemeentewet als ook in het adviesdocument van het COA staat beschreven dat bij dit soort ingrijpende besluiten 
de bevolking en zeker ook de gemeenteraad meegenomen dient te worden. Door beide partijen te passeren houdt u 
zich als College niet aan de gemeentewet. Wat maakt dat u als College besluit van uw eigen wetten af te wijken? Naast 
dat u juist als gemeente het belang van wetten zou moeten inzien, getuigt het mijns inziens ook van een totaal gebrek 
aan respect van uw inwoners en plaats u zich hiermee boven de burger.

Daarnaast verbaas ik mij over het feit dat u AZC met een aantal van 350 asielzoekers gerund door het COA sinds 
vorig jaar als enige optie benoemt en onderzocht is. Terwijl er ook al vorig jaar tijdens de inspraak avonden andere 
opties zijn benoemd. Argument vanuit het College blijft herhaaldelijk dat bij dit aantal asielzoekers, het COA 
verantwoordelijk is voor voorzieningen op gebied van onderwijs en zorg en veiligheid, zodat ons eigen systeem hier 
mee niet belast wordt. Dit is niet volledig en ook op meerdere punten zelfs aantoonbaar onjuist.

Nu moesten wij als inwoner eveneens middels de media horen dat het AZC er komt. Enkel direct omwonenden zijn 
geA nformeerd. Ook de mogelijkheid tot inspraak op 6 februari, moest ik toevallig een dag van te voren van iemand 
vernemen. Dit geeft bij mij en ook anderen het gevoel dat de mening van de inwoners van Brummen niet belangrijk is. 
Toen ik vernam dat niet enkel inwoners, maar zelfs onze vertegenwoordigers en uw directe collegae van de 
Gemeenteraad buitenspel zijn gezet, was ik helemaal verbaasd. Hiermee maakt u ons monddood. Voor de vorm mogen 
wij als inwoners meepraten, maar welke zin heeft mee praten als de beslissing al gemaakt is.

Vorig jaar toen bekend werd dat er mogelijk een AZC voor Brummen voor 350 personen zou komen, bemerkte ik 
schrik over het aantal,boosheid op komen. Boosheid over het gebrek aan communicatie vanuit de gemeente. Ik moest 
als inwoner de informatie via de krant vernemen. Daarnaast was de datum voor de informatieavond ongelukkig 
gekozen (in een schoolvakantie) en zeer laat gecommuniceerd. Direct bekroop mij het gevoel dat, hoewel met name 
mevrouw Timmer uitdraagt transparantie en meedenken zo belangrijk te vinden, aan deze procedure het met name 
daaraan ontbreekt. Lang heb ik gehoopt dat er geen koopovereenkomst gesloten kon worden, ofwel dat het college tot 
inkeer zou komen. Helaas dit gebeurde dit beide niet.



verantwoordelijk voor de uitvoering van het onderwijs, zoals de school op het AZC terrein van Zutphen valt onder 
Stichting Archipel. Deze wordt dus niet zoals wordt uitgelegd door het COA gerund. Ook is de plaatsing van kinderen 
daar tijdelijk, doel is dat deze kinderen binnen 40-60 weken doorstromen naar een school in de buurt. Tevens is de 
gemeente verantwoordelijk voor het leerlingenvervoer. Dus hoe rijmt u dit met uw uitspraak dat het COA dan alles 
regelt en we daarom voor een aantal van 350 asielzoekers kiezen?

Ten eerste is er geen onderzoek verricht naar de belasting van ons zorg- en onderwijssysteem en wat deze aan kan. 
Want bij een aantal van 31 asielzoekers zoals het bijgestelde aantal is, of in het hoogste geval 120 personen verdeeld 
over de verschillende kernen binnen de gemeente raakt ons systeem dan overbelast?

2. Qua onderwijs gaat dit uitgaande van opvang aan 120 asielzoekers en een reguliere AZC populatie om 13 kinderen 
en bij de opvang van 31 asielzoekers om 3 kinderen. Deze zouden gebruik kunnen maken van de school op het terrein 
van AZC Zutphen of verdeeld kunnen worden over de verschillende scholen in Brummen, Leuvenheim en Eerbeek. 
Meerdere scholen binnen de gemeente hebben juist meer leerlingen nodig. Betreft zorg geldt hetzelfde. Bij kleinere 
aantallen verdeeld over de verschillende plaatsen is dit mijn inziens prima op te vangen. Want bij de bouw van 
nieuwbouwwijken nu en in de toekomst lukt dit toch ook altijd?

Ook mis ik onderzoek naar de mogelijkheid voor kleinschalige opvang in de vorm van een dependance van het AZC 
te Zutphen in het geheel. Het COA benoemt kleinschalige opvang in de vorm van een dependance, dit zelf als 
mogelijkheid in haar stukken. Bij een locatie vanaf 100 personen is er dan wel beveiliging aanwezig, maar zijn de 
bewoners zelfstandiger en maken zij gebruik van faciliteiten van een nabijgelegen Waarom horen wij niets over 
deze optie? Beveiliging op het terrein is dus ook niet gebonden aan opvang van minimaal 350 asielzoekers, zoals u 
beweert.

Ook geeft u aan dat het COA verantwoordelijk is voor de veiligheid. Dit betreft enkel de veiligheid op het terrein van 
het AZC. Daar buiten is de gemeente dan wel politie verantwoordelijk. Als u zich verdiept in overlast vanuit 
AZCa€™s dan zult u lezen dat wanneer er sprake is van overlast, deze geregeld niet op het terrein zelf plaats vindt, 
maar daar buiten. In dorp/stads centra, winkel(centra) en treinstations. Wie moet deze overlast oplossen en betaalt hier 
van de kosten? Op station Maarheeze overweegt de NS niet meer te stoppen, is dat wat we ook voor Brummen willen?

Want zowel voor het opnemen van meer asielzoekers dan verplicht- als wel het opvang bieden aan deze specifieke 
doelgroep, ontvangt de gemeente extra geld. Een snelle berekening komt op een bedrag van 480.000 euro uit. Waarom 
wordt dit door uw college nergens benoemt?

Nergens in de documenten van het COA staat beschreven dat hun verplichting tot het zorgen voor toegang tot zorg pas 
begint bij een AZC met minimaal 350 personen, dus waarop baseert u deze informatie? Heeft u andere informatie, zo 
ja dan verzoek ik u als college deze stukken openbaar te maken.

Daarnaast is de gemeente verantwoordelijk voor het bieden en betalen van jeugdhulp aan kinderen (waaronder 
AMVa€™ers) die op het AZC wonen. Ze krijgen hiervoor een vergoeding van ongeveer 740 euro per kind. Alles daar 
buiten, waar je al snel aan komt met tarieven van 90-130 euro per uur binnen de jeugdGGZ, komt voor rekening van 
de gemeente. Dit komt niet overeen met u argument waarvoor en kiest voor een AZC met 350 bewoners.

1. Want bij zaken als ziekenhuiszorg, kraamzorg en verloskundige zorg maken bewoners van het AZC ook bij 350 
bewoners gebruik van de aanwezige zorg in de regio.

In de krant lees ik dat u de keuze voor het opvang bieden aan AMV €ers gemaakt hebt, omdat een diversiteit in 
populatie binnen een AZC gewenst is. Echter als u zich had verdiept in de materie weet u dat het advies van betrokken 
professionals(NIDOS) is om deze kwetsbare doelgroep apart in kleinschalige opvangvormen en niet binnen een 
regulier AZC op te vangen. Deze groep vraagt intensieve begeleiding. Het is een groep die 4% van de populatie 
asielzoekers betreft, maar 20% van de overlast veroorzaakt. De offici«le cijfers van het COA betreft incidenten per

Het besluit is genomen zogezegd vanuit verantwoordelijkheid nemen en uit barmhartigheid. U noemt hierbij niet uw 
financiA«le. Want daar draaien deze keuzes mijn inziens grotendeels om. Ook de keuze voor het opnemen van 50 
AMV €ers sterkt mij in dit gevoel.



Arnhem, 20 opvangplaatsen- 238 incidenten- 59 incidenten met agressie waarvan 31 keer fysieke agressie.

Grave (NB), 50 opvangplaatsen, 370 incidenten- 147 incidenten met agressie, waarvan 77 keer fysieke agressie.

Gemiddeld hebben we het dus over 1-2 keer per week een incidenten met agressie!

- Wat maakt dat u als college besluit van de gemeentewet af te wijken en met welke standhoudende argumenten?

- Waarom heeft u er voor gekozen enkel direct omwonenden te informeren en niet alle inwoners?

- Waarom is de optie om een kleinschalig AZC als dependance van Zutphen te openen niet onderzocht?

Vervolgens lees ik in de krant dat het college opteert op overeenkomst voor 30 jaar aan te gaan. Waarom zo lang? U 
gaat er vanuit dat er draagvlak ontstaat als het AZC er eenmaal is. Maar mocht dit niet zo zijn en de overlast niet 
meevallen, welke opties hebt u dan nog. U stelt voor om een onderzoek vooraf door bureau Beke uit te laten voeren, 
maar wat gaat u doen als alle zorgen terecht blijken. Welke opties heeft de gemeente dan nog om in te grijpen? Want 
als de bestuursovereenkomst er eenmaal ligt, kunt u er als gemeente niet meer vanaf. Nu presenteert het COA zich als 
meewerkend, maar er zijn meerdere gevallen in het land, waar de ervaring anders blijkt. Waar het COA zich niet aan 
gemaakte afspraken met de gemeente houdt, en deze er niets meer aan kan doen ( oa. Rij ssen-Holten, Breda, Almelo 
en Nijmegen)

Dan kom ik bij mijn voorlopig laatste inhoudelijke punt, die nog nergens naar voren is gekomen. Het terrein van de 
Michaelshoeve ligt dichtbij Natura 2000 gebied. Het verbouwen en renoveren van het terrein zal aanzienlijke 
bouwwerkzaamheden vragen, zeker gezien de huidige staat. Hoe gaat dit gerealiseerd worden gezien de recente 
ontwikkelingen op het gebied van stikstof en de uitkomst van de rechtszaak die Greenpeace heeft aangespannen. 
Overal lees ik dat Gelderland op slot gaat en vergunningen bevroren. Ook Apeldoorn kan niets met het door hen 
aangekochte pand bestemd voor opvang vanwege stikstofregels.

Hoe gaat de gemeente dan om met de geplande bouwwerkzaamheden voor het AZC, en welke invloed heeft dit op de 
mogelijkheden voor woningbouw in de rest van de gemeente. Welke stikstofruimte blijft er hier voor over.

Velp (gld), 50 opvangplaatsen- 210 incidenten a€“ 46 incidenten met agressie waarvan 19 fysieke agressie. Waaronder 
3 steekpartijen met grootschalige politie inzet.

Alle ander overtredingen en misdaad cijfers nog niet meegenomen voor enkel de groep AMV.
Door deze groep op te nemen is er niet meer sprake van diversiteit, maar juist een toename van het aantal (jonge) 
mannelijke bewoners. Uitgaande van 50 AMV€TMers en 300 personen van een reguliere AZC populatie komen we op 
de volgende aantallen uit (bron populatieverdeling van COA), 252 mannen, waarvan 166 tussen de 18-30 jaar en 50 
onder de 18 jaar.

Mannelijke bewoners tot 39 jaar staan bekend ( offici«le cijfers) als de groep die het meest overlast geeft. In 
Brummen zitten er straks, 216 personen uit deze doelgroep ( 60% van het totaal).

Bij dit plan is straks 1 op de 25 inwoners van Brummen een asielzoeker, wat doet dit met het dorpsgevoel en de 
cohesie. U hebt het over integreren in de Brummense samenleving, maar hoe ziet u dit voor zich, deze mensen 
verblijven tijdelijk in Brummen (anders dan de statushouders).

- Waarom is er geen onderzoek gedaan naar de mogelijkheden van ons zorg en onderwijssysteem om 30-120 mensen 
meer zorg en onderwijs te bieden? En indien dit wel is gedaan maar niet is gecommuniceerd, wat zijn dan de 
uitkomsten van dit onderzoek?

locatie laat zien dat dit er veel zijn. Als we kijken naar 3 willekeurige opvanglocaties in onze regio en daar buiten voor 
AMV komen daar voor 2023 de volgende cijfers uit:

Concreet verzoek ik u als College z.s.m., maar uiterlijk binnen 3 weken schriftelijk antwoord te geven op onderstaande 
vragen.



- Welke mogelijkheden heeft u concreet tot ingrijpen eventueel voortijdig sluiten van het AZC bij overlast?

Vraag aan de gemeenteraad:

I in zowel jeugd- als recent ook volwassenenzorg (Ik heb ook kinderen behandeld wonend5.1.2.e

Daarnaast nog enkele meer persoonlijke boodschappen voor dhr. van Rummend, mevrouw Timmer.

In afwachting van een spoedig en volledig antwoord op mijn vragen.

Met vriendelijke groet,

Afsluitend nog het volgende. Voordat u misschien de indruk krijgt dat dit een brief is van iemand die tegen hulp 
asielzoekers in het algemeen in, dan heeft u het mis. Wel kan ik zeggen dat na ruim 16 jaar werkzaam te zijn als

- Wanneer en hoe gaat u inwoners informeren over het feit dat wij als gemeente verantwoordelijk blijven voor 
onderwijs, jeugdhulp en leerlingenvervoer? Heeft u de kosten hiervoor berekend en zo ja wat zijn deze?

Dhr. Van Rummund, u geeft in de krant aan dat u er nauwlettend op zal toezien dat de openbare veiligheid niet in het 
gedrag komt. Maar eerlijk dhr. van Rummund, gezien de tijdelijkheid van uw functie en uw leeftijd ga ik er niet van 
uit dat u nog in functie bent de eerste 5 jaar van het AZC, toch?

- Welke mogelijke impact heeft het afgeven van een omgevingsvergunning op nabij gelegen Natura 2000 gebied? 
Welke impact heeft dit mogelijk op mogelijkheden binnen de gemeente tot woningbouw?

- Klopt het dat u voornemens bent een overeenkomst voor 30 jaar af te sluiten? Zo ja waarom is dit niet bekend 
gemaakt in het persbericht en op de website van de Gemeente?

in AZC Zutphen en ben daar ook geweest) ik misschien wat minder naA ef en idealistisch er in sta als sommige van 
jullie. Ik weet wat o.a. trauma doet, zeker als je een grote groep getraumatiseerde mensen samen laat leven met 
verschillende achtergronden, geloven en overtuigingen. De spanningen die dat oplevert, los je niet op met een 
goedbedoelde klusclub. Dit doe je door kleinschalige opvang te bieden, met waar nodig intensieve begeleiding. En om 
te zorgen voor mogelijkheden tot integratie in de samenleving. En juist daar heb je inwoners van de gemeente voor 
nodig. Als je het echt goed wil doen voor asielzoekers en goede zorg wil leveren zoals u aangeeft, doe het dan ook 
goed. Neem zorgen serieus, wees echt transparant, laat meebeslissen en ga niet boven de burger staan.

- uit welke stukken blijkt dat er een aantal van 350 personen nodig is om te zorgen dat het COA verantwoordelijk is 
voor beveiliging, onderwijs en zorg zoals u benoemd? Dit komt namelijk niet overeen met informatie uit openbare 
stukken zoals hier boven al beschreven.

Mevrouw Sloetjes u geeft aan het eens te zijn met het College. Dit is echter geen reden om het besluit niet aan te 
vechten. Ook u zou toch moeten willen dat de Gemeentewet gevolgd wordt? Het kan toch niet zo zijn dat de 
wetgeving en democratisch besluitvorming er niet toe doet als de uitkomst in uw straatje past?

- Welke (juridische) stappen gaat u ondernemen, nu het College u aan de kant heeft gezet en buiten u om tot deze 
beslissing is gekomen? En zich hier bij niet aan de Gemeentewet heeft gehouden.

Mevrouw Timmer, blijft u nog als het toch niet zo prettig en samenhorig verloopt als u nu verwacht en er wel overlast 
is. Want zowel u als dhr. van Rummund heeft de keuze om weg te gaan, u woont beiden niet in Brummen. Dus zodra 
u uw functie neerlegt, ervaart u geen consequenties van de keuzes die u nu maakt. Hoe anders is dit voor de inwoners 
van Brummen.



I ]5.1.2.e



@gmail.com>5.1.2.e

Wed, 6 Mar 2024 09:02:56 +0100
5.1.2.e

FW: Gemeenteraad let op uw saeck!!!

!

Een vriendelijke groet en een fijne dag,
I I5.1.2.e

@gmail.com
Verzonden: dinsdag 5 maart 2024 18:02

Onderwerp: RE: Gemeenteraad let op uw saeck!!!

I

Een vriendelijke groet en een fijne avond,
I I5.1.2.e

@brummen.nl>
Verzonden: dinsdag 5 maart 2024 17:30

@gmail.com
Onderwerp: RE: Gemeenteraad let op uw saeck!!!

I

Gelet op mijn rol als woordvoerder van de gemeente zal ik niet op uw pleidooi ingaan. Mocht u de raadsleden willen benaderen 
dan staat u dat vanzelfsprekend vrij. Zij zijn de gekozen volksvertegenwoordigers. Maar ik stel het op prijs om daar geen 
onderdeel van uit te maken of via mailverkeer betrokken in te worden. Het is aan de politiek om politiek te bedrijven (in nauwe 
samenspraak met inwoners, verenigingen, organisaties en anderen). Het is mijn rol om duiding te geven aan beleidsprocessen 
en besluiten van de bestuursorganen. Graag wil ik dat nog even te benadrukken.

Ik heb ons mailverkeer van de afgelopen dagen nog eens kritisch bekeken. Mijn initiële bericht was n.a.v. de Nieuwsbrief 
(waarvan u immers 'hoofdredacteur' bent?) en een artikel in de Stentor. De vraag was of 'het gemeentehuis' zich bewust was 
van de mogelijke consequenties voor de gemeente Brummen. U had hier simpel op kunnen antwoorden dat u die vraag had 
doorgezet naar de verantwoordelijk politiek bestuurder en/of ambtelijke afdeling.
U koos er echter voor om (ook aan de cc-geadresseerden) inhoudelijk op mijn vraag in te gaan; dan moet u niet vreemd 
opkijken dat ik reageer wanneer ik daar onjuistheden in meen te ontdekken. Verder heb ik alle begrip voor uw positie. Alleen 
adviseer ik om niet te ondertekenen met 'team communicatie', want dat woord duidt op tweerichtingsverkeer. Beter is om 
'team voorlichting' te gebruiken.
Ik herhaal mijn vraag betreffende de samenstelling van de door u genoemde projectorganisatie.

Dank voor uw mail. Ik heb vandaag contact gehad met de heer Van de Graaf (wethouder in het college). Hij gaf aan graag met 
uw in zijn eerst komende gesprek over onderstaande onderwerp van gedachten te wisselen.

Ik verlang ook helemaal niet dat u in uw rol als woordvoerder inhoudelijk antwoordt; wel mag ik u als 'brenger' van het nieuws 
(o.a. in de Stentor, Gemeente Thuis, de Nieuwsbrief en uw beantwoording van mijn mail) een andere mening doen toekomen. 
De leden van het college en de raad zijn uiteindelijk de ware geadresseerden.
Misschien kunt u mij wél antwoord geven op mijn eerder gestelde vraag naar de samenstelling van de projectorganisatie. Ik 
vrees dat dit een puur ambtelijk ingevuld geheel wordt waarbij de burger aan het 'alleen ontvangen' deel van de lijn zit.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Graaf, Steven van de" <5.1.2.

@gmail.com" <512e

Van: 5.1.2.

Goedemorgen 512e

Aan:15.1 2.

Beste 512e

<5.1.2.e

Van: 5.1 2.

Geachte 512e

Aan: 5.1.2.

@brummen.nl>
@brummen.nl>

" <5.1.2.

gmail.com
gmail.com
brummen.nl
gmail.com
gmail.com
brummen.nl
brummen.nl


Ik wens u nog een fijne avond toe.

Vriendelijke groet,

1
Team communicatie

@gmail.com>
Verzonden: dinsdag 5 maart 2024 14:57

@brummen.nl>
@brummen.nl>;

I' 5.1.2.e

]
I5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>;

I I
5.1.2.e

I5.1.2.e

@brummen.nl>;5.1.2.e

@brummen.nl>;5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>
Onderwerp: Gemeenteraad let op uw saeck!!!

Dank voor uw zéér uitgebreide beantwoording. Tevens mijn dank voor het feit dat u College en Raad hebt meegenomen in uw
schuilgaat?

Tot slot: ook via het mailadres opvang@brummen.nl krijgt u van mij antwoord @. Echter via dat mailadres proberen we alle 

vragen en opmerkingen goed in beeld te houden en ook via de projectorganisatie (i.o.) van antwoorden te voorzien. Velen 
denken dat een woordvoerder van het bestuur alles weet, maar ik kan u garanderen dat dat niet zo is. Maar ik doe wel mijn 
uiterste best inwoners tijdig en adequaat van antwoorden te voorzien. Vaak lukt dat, maar niet altijd.

Ook de gemeenteraad van Brummen heeft de macht en kracht om sturing te geven aan het proces van opvang van 
statushouders en asielzoekers. Een aantal van 200 (inclusief 35 statushouders) personen is hoger dan de eis op grond van de

Om met het slot van uw antwoord te beginnen: ik heb met instemming gelezen dat de gemeenteraad van Lochem unaniem 
twee moties heeft aangenomen waarin het college wordt opgedragen onderzoek te doen naar a. het aantal op te vangen 
asielzoekers en b. de mogelijkheid te bezien of die in verspreide, kleinere locaties kunnen worden ondergebracht. De 
uitkomsten moeten vervolgens éérst door de raad worden goedgekeurd. Mijn conclusie is dat de gemeenteraad van Lochem 
zich een ware volksvertegenwoordiging toont!
Uw bewering dat het in Lochem gaat om 65 plus 300 asielzoekers is n.m.m. een onjuiste voorstelling van zaken. De Lochemse 
burgemeester Van 't Erve heeft gezegd maximaal 250_asielzoekers (inclusief die 65 jongeren) te willen huisvesten. Het volgens 
de Spreidingswet vastgestelde quotum voor Lochem is 211; het COA chanteert echter gemeenten door te stellen dat pas vanaf 
300 plaatsen in bepaalde voorzieningen kan worden voorzien.

In Brummen bestaat een vergelijkbare situatie. De Michaelshoeve is in beeld om -naast 35 statushouders- eventueel ook 
asielzoekers onder te brengen. Brummen wordt 'aangeslagen' voor 120 asielzoekers. Maar let op: nu komt weer de chantage 
door het COA om de hoek kijken: pas bij 300 tot 350 plaatsen kan het COA de voorzieningen verzorgen. Dus wordt de gemeente 
Brummen het lokaas voorgehouden dat zij, wanneer twee-en-een-half tot driemaal het verplichte aantal wordt 'afgenomen', 
geen kosten heeft aan deze nieuwe inwoners.
Het college van Brummen laat weten dat men de opvang van 300 tot maximaal 350 personen een maximaal aantal vindt. Een 
meer tandeloze verklaring is nauwelijks denkbaar; ik zie de dames en heren van het COA al schuddebuikend van het lachen over 
de grond rollen. Met deze opstelling van het gemeentebestuur is het pad gebaand om tot verdere uitbreiding over te gaan. Ik 
voorzie dat binnen de kortst mogelijke tijd ook Brummen tot 'regionale opvang' wordt opgewaardeerd en dat het véél 
efficiënter zal blijken te zijn de bestaande locatie in Zutphen naar de Michaelshoeve te verplaatsen.

< 5.1.2.8

Rumund, Geert van <5.1.2.

Graaf, Steven van de <5.1.2.

< 5.1.2.e

5.1.2.e

< 5.1.2.8

|@brummen.nl>;512e

<5.1.2.e

CC: Opvang <Opvang@brummen.nl>; Timmer, Ingrid <512e

< 5.1.2.e

< 5.1.2.e

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

Aan: 5.1.2.

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e

antwoord. V.w.b. het adres "opvang" ga ik er van uit dat hierachter 512e

@gmail.com 512e

@brummen.nl>;512e

Geachte 512i

Van:512e

@brummen.nl>; Inberg, Pouwel <5.1.2.

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;|

@brummen.nl>;512e

' 5.1.2.e

< 5.1.2.e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

< 5.1.2.e

<5.1.2.e

< 5.1.2.8

< 5.1.2.e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

<5.1.2.e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

5.1.2.e

@brummen.nl;512e
5.1.2.e
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Een hoopvolle groet,
I I5.1.2.e

@brummen.nl>
Verzonden: maandag 4 maart 2024 16:56

@gmail.com
Onderwerp: RE: Aantallen in AZC

I

Vriendelijke groet,

]

Dank voor uw vraag. Zoals aangegeven kunt u vragen die betrekking hebben op de mogelijke opvang van vluchtelingen in onze 
gemeente stellen via het centrale mailadres opvang@brummen.nl. Vanuit de projectorganisatie die nu wordt opgezet, krijgt u 
dan een inhoudelijk antwoord. Sommige vragen kosten inderdaad wat meer tijd dan andere vragen, maar we proberen in ieder 
geval alle vragen die we ontvangen binnen enkele dagen te beantwoorden. Ik stuur uw vraag danook door naar dit mailadres.

M.b.t. het financiële aspect moet worden aangedrongen op uitvoering van de bepalingen van de Dublinverordening uit 2014: 
zolang lidstaten daar niet aan voldoen moet onze regering de kosten van opvang neerleggen waar die horen: in Brussel en niet 
bij armlastige Nederlandse gemeenten!

Toch wil ik - om misverstanden, ook bij de personen die u in de cc meeneemt te voorkomen - kort antwoord geven op uw 
signaal over het artikel in De Stentor vandaag.

Het COA is druk bezig met de zoektocht naar geschikte vaste opvangplekken voor asielzoekers. Dit doen zij op meerdere 
locaties in Nederland en dus ook in onze regio. Aangezien er al veel tijdelijke of nood-opvanglocaties zijn die inmiddels komen 
te vervallen, richt deze rijksinstantie zich juist op vaste opvanglocaties. Eén van de locaties die men op het oog heeft (maar wat 
nog niet heeft geleid tot koop) is het perceel van de Michaelshoeve in Brummen. Mocht deze locatie in beeld komen, heeft het 
college van B&W laten weten dat men de opvang van 300 tot maximaal 350 personen een maximaal aantal vindt. Ik verwijs u 
voor meer achtergrondinformatie naar onze speciale themapagina hierover.

Spreidingswet en overstijgt niet het absorberend vermogen van de gemeente. Met de aankoop van het Verian gebouw heeft 
het college aangetoond flexibel te kunnen omgaan met huisvesting van vluchtelingen. Dat is ook mogelijk voor statushouders 
en asielzoekers. Niet via een gemeentelijke projectorganisatie, maar door overleg met inwoners en maatschappelijke 
organisaties kan een breed draagvlak worden gevonden waarbij alle opties bespreekbaar zijn.

In Lochem heeft het COA al een intentieovereenkomst tot (ver)koop getekend met de eigenaar van een perceel aan de 
Ampenseweg. Het COA wil hier voor een langere periode asielzoekers opvangen en werkt de plannen de komende tijd verder 
uit in overleg met de gemeente Lochem. De gemeente onderzoekt welke procedures nodig zijn om de plannen mogelijk te 
maken. Daarbij heeft het COA aangegeven dat zij 65 minderjarige asielzoekers op deze locatie willen onderbrengen. Het gaat 
om jongeren die nog tot uiterlijk 1 juli zijn ondergebracht in hotel Paasberg. Gelet op de omvang van het aan te kopen perceel 
heeft het COA laten weten op termijn meer opvang te bieden aan mensen van wie de aanvraagprocedure voor asiel nog loopt. 
Het gaat om mensen in alle leeftijden die hier veilig en met begeleiding (tijdelijk) kunnen wonen. Gelet op deze doelgroep is het 
gebruikelijk dat het COA hierbij de term 'regionale opvang' gebruikt. Maar het gaat in deze situatie dus om een 
opvanglocatie/AZC in de gemeente Lochem. Het aantal van 365 dat genoemd wordt in De Stentor gaat dus om 65 plus 300. En 
staat daarmee los van de mogelijke ontwikkelingen in onze gemeente. Het zijn twee afzonderlijke initiatieven van het COA om 
opvang van asielzoekers mogelijk te maken. Overigens vindt vanavond een openbare vergadering van de gemeenteraad van 
Lochem plaats over de beoogde opvanglocatie aan de Ampenseweg.

Tot zover mijn reactie op uw vraag / signaal vanwege het artikel in De Stentor. Ik wens u nog een fijne voortzetting van de dag 
toe.

Aan:512e

Van:512e

Beste 512e

<5.1.2.e

5.1.2.e

brummen.nl
gmail.com
mailto:opvang@brummen.nl


Team communicatie

@gmail.com>
Verzonden: maandag 4 maart 2024 14:11

@brummen.nl>; Inberg, Pouwel
@brummen.nl>; Cegerek, Yasemin < = i2e @brummen.nl>;

5.1.2.e 5.1.2.e

; 5.1.2.e

I << 5.1.2.e

@brummen.nl>;| @brummen.nl>;5.1.2.e 5.1.2.e

I5.1.2.e

@brummen.nl>5.1.2.e

Onderwerp: Aantallen in AZC

Geachte heer Van Dijk,

In een onlangs verschenen gemeentelijke Nieuwsbrief staat dat Brummen volgens de Spreidingswet 120 asielzoekers dient op
een opvanglocatie ten

informatie Michaelshoeve) nog geen contact opgenomen; ik verwacht5.1.2.e

ook niet dat hij dat uit eigen beweging zal doen.

Met vriendelijke groet,
I I5.1.2.e

noorden van het dorp Brummen (lees: Michaelshoeve) voor 300 tot maximaal 350 asielzoekers.
In de Stentor van 4 maart lees ik dat het COA in Lochem laat weten dat ze een regionale opvanglocatie met minimaal 365 
asielzoekers wil realiseren. Mij bekruipt het nare gevoel dat het COA hierbij weleens in de richting van Brummen zou kunnen 
kijken.
Is men zich in het gemeentehuis bewust van de niet geringe kans dat de inwoners van Brummen er mogelijk worden ingeluisd?

CC: Hedel, Alex van <512e
@brummen.nl>; Graaf, Steven van de <5.1.2.

I

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>;512e
5.1.2.e

@brummen.nl>;512e

Aan: 5.1.2.

te vangen. In dezelfde Nieuwsbrief noemde een bestuurder van het COA,512e

@gmail.com 512eVan: 5.1.2.

< 5.1.2.e

@brummen.nl>
@brummen.nl>; Timmer, Ingrid <5.1.2.

Overigens heeft512e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e

<5.1.2.e

:512e @brummen.nl>;512e 
@brummen.nl>;512e

< 5.1.2.e

@brummen.nl>;512e
@brummen.nl>;512e ]@brummen.nl>;■@brummen.nl>;512e

< 5.1.2.e

<5.1.2.e

< 5.1.2.e

5.1.2.e

< 5.1.2.e

< 5.1.2.e

5.1.2.e

< 5.1.2.e

< 5.1.2.e

5.1.2.e

< 5.1.2.e

<5.1.2.e
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I5.1.2.e

Wed, 14 Feb 2024 11:57:07 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e

FW: Informatievoorziening over ontwikkelingen rondom/op Michaelshoeve

Ter info op mijn verzoek informatie van over de huidige bewoners/gebruiker/huurders op het terrein.5.1.2.e

I

I
Verzonden: woensdag 14 februari 2024 11:42

I
Onderwerp: Re: Informatievoorziening over ontwikkelingen rondom/op Michaelshoeve

I

5.1.2.e

Met vriendelijke groet, Mit freundlichen Gr%Yen, Kind regards.

5.1.2.e

Horster-Engweg 5, 3853ME Ermelo 0341-553143
06 üvandenbrinkonroerendgoed.nl5.1.2.e 5.1.2.e

@brummen.nl>5.1.2.i

Verzonden: dinsdag 13 februari 2024 17:44
@vandenbrinkonroerendgoed.nl>5.1.2.e

Onderwerp: Informatievoorziening over ontwikkelingen rondom/op Michaelshoeve

Dag I5.1.2.e

Ik zal vanmiddag om 15.00 uur de bewonersbrief doormailen naar de gebruikers op het terrein (behalve de school). Dit zijn de 
volgende vijf partijen:

From:
Sent:
To:
Subject:

Vandenbrink
Onroerend Goed

Beste 512=

Van: 5.1.2.

Van: 5.1.2.

Aan: 5.1.2.

5.1.2.e

Aan: 5.1.2.

" 5.1.2.e

brummen.nl
%25c3%25bcvandenbrinkonroerendgoed.nl
brummen.nl
vandenbrinkonroerendgoed.nl


Fijn je even gesproken te hebben. Morgen starten we samen met COA - de informatievoorziening over de
ontwikkelingen rondom de Michaelshoeve. Direct aanleiding is de doorstroomlocatie, maar gelet op de (gevorderde)

vindt het gemeentebestuur en ook COA het verstandig beide
ontwikkelingen tegelijk naar buiten te brengen (en niet stapsgewijs). We proberen dit zorgvuldig te doen.

Heb je nog vragen? Bel of mail me gerust.

I I5.1.2.e

I I5.1.2.e

Gemeente Brummen
5.1.2.eTel. 06-

Mail @brumm en.nl5.1.2.e

De direct aanwonenden krijgen morgen tussen 11 en 14 uur een brief aangereikt van burgemeester Van Hedel en 
wethouder Timmer. In een wat ruimere cirkel krijgt met een brief per post.
Om 14.00 uur informeren we (onder embargo tot 19 uur) de lokale/regionale media. Dan verstrekken we ook een 
persbericht. Tot slot zullen we ook diverse partnerorganisaties op de hoogte brengen.

Fijn als je de brief morgen ook wil doorsturen naar de personen op het perceel. En mooi als je een overzichtje kunt 
mailen, zodat we dat kunnen checken met onze eigen lijst van personen die we willen informeren/betrekken.

Bijgevoegd zoals beloofd het persbericht en de bewonersbrief. Voor een kleine groep direct aanwonenden is er een 
besloten informatiebijeenkomst op donderdagavond, een dag later is een openbare bijeenkomst. We gaan er vanuit dat 
Van den Brink hierbij niet aanwezig is. Via de bestaande contacten houden we jullie uiteraard wel op de hoogte en 
stemmen we waar nodig af.

Er is een webpagina www.brummen.nl/opvang waar morgen vanaf 19 uur extra tabbladen komen over respectievelijk 
de doorstroomlocatie (Heliant) en het mogelijke AZC (COA).

gesprekken tussen COA en512e

http://www.brummen.nl/opvang


I5.1.2.e

Thu, 30 Jan 2025 09:03:43 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e

dat zij weten dat er mogelijk wat eerste telefoontjes kunnen

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I (©brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

I
I

@brummen.nl>; postregistratie <s2@brummen.nl>
5.1.2.e

5.1.2.e

I5.1.2.e

I
< 5.1.2.8 @brummen.nl>5.1.2.e

Dag collega's KCC en anderen,

(communicatie)

en zijn communicatiecollega's

I
of doorverbinden met bestuurssecretariaat.

gaan komen vandaag (ik verwacht het overigens pas vanaf morgen omdat we in de brieven vooral verwijzen naar de website en 
het mailadres opvang@brummen.nl, en de brieven vallen pas vandaag op de deurmat). Maar desalniettemin goed dat de 
piketcollega op de hoogte is. Pak jij dit nog een op?

Onderwerp: Instructie casus asielopvang Michaelshoeve
Urgentie: Hoog

Op Binnenplein hebben jullie kunnen lezen dat het college meewerkt aan het initiatief om een AZC (opvanglocatie voor 
asielzoekers) te realiseren op het perceel van de Michaelshoeve aan de Zutphensestraat in Brummen (Noord). Zie ook 
bijgevoegd persbericht.
De kans is groot dat dit bericht (dat donderdagmiddag officieel naar buiten wordt gebracht) de nodige reacties met zich mee 
gaat brengen. Telefoontjes, mailtjes, bezoekjes en berichten op de sociale media. Ook hebben ca 950 personen in Brummen 
een brief ontvangen over dit onderwerp (woensdag/donderdag).
Belangrijke informatie hoe met binnenkomende vragen/reacties om te gaan.

beoordelen deze binnenkomende mails en zetten deze uit, danwel beantwoorden deze. We proberen dit zo 
voortvarend mogelijk te doen.

3. Vragenlijst vanaf ca 7 februari? Onderzoekbureau Beke uit Arnhem verstuurt dan een vragenlijst naar ca 950 adressen. 
Iedereen kan dan aangeven welke kansen en risico's zij zien aan een AZC. Ook inwoners die de brief niet krijgen kunnen 
de vragenlijst dan invullen via www.beke.nl/brummen.

4. Men wil toch iemand spreken? In dat geval geldt de volgende verdeling

FW: Instructie casus asielopvang Michaelshoeve 
Persbericht Michaelshoeve onder embargo.pdf 
High

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:
Importance:

CC: Bodedienst <512e @brummen.nl>;512e

@brummen.nl>; 512e

KCC/Receptie/Telefonie
1. Verwijs mensen altijd naar onze website: www.brummen.nl/opvang. Daar is (vanaf donderdagmiddag) altijd alle 

actuele informatie te vinden. Ook een lijst met antwoorden op (veel gestelde/belangrijke) vragen.
2. Verwijs mensen naar het mailadres opvang@brummen.nl. Vragen, wensen om een gesprek, suggesties, tips. Die

@brummen.nl>; 512e

@brummen.nl>;512e

@brummen.nl>; 512e

@brummen.nl>; 512e

Van: 5.1.2.

c. vragen om een gesprek met een bestuurder? Of via512e

@brummen.nl>; Voorlichting <Voorlichting@brummen.nl>; Griffie <Griffie@brummen.nl>; 512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

@brummen.nl>; 512e @brummen.nl>;512e

(projectleider) en 512e

Verzonden: woensdag 29 januari 2025 19:52
Aan: KCC < 5.12@brummen.nl>; Bestuurssecretariaat <Bestuurssecretariaat@brummen.nl>; 5.1.2.1

a. vragen van media of vragen over de informatievoorziening: 512e
b. vragen van inhoudelijke aard: 5.1.2.

kunnen mensen naar dit centrale mailadres sturen.512e

<5.1.2.e

<5.1.2.e

< 5.1.2.e

@brummen.nl>;

Weet jij wie vandaag piket heeft? Tip van Dienstverlening/5126

< 5.1.2.e

5.1.2.e

< 5.1.2.e

< 5.1.2.e

projectleider (06-5126

" 5.1.2.e
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Postregistratie
I bij dit vraagstuk.5.1.2.e

Post kan ingeboekt worden naar aanleiding van Zaak Z104682 (D451730)

Mocht hij niet bereikbaar/beschikbaar

I
Ingrid Timmer is overigens de eerst verantwoordelijke wethouder, en uiteraard heeft ook de burgemeester een5.1.2.e

belangrijke rol in dit proces.

Vragen? Laat het ons weten!

I

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

d. vragen gerelateerd aan de gemeenteraad / raadsforum? Dan contact leggen met de griffie van de gemeenteraad 
(Manon Knook).

en 5.1.2.

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

is projectleider en 512e

Achtervang
Mocht je ergens niet uit komen, dan handig om dit voor te leggen aan 
zijn, dan kun je bij urgente kwesties ook schakelen met512e

Namens projectleider 512e

5.1.2.e
5.1.2.e

5.12e

5.1.2.e

brummen.nl
http://www.brummen.nl


I5.1.2.e

Mon, 27 Jan 2025 11:39:43 +0100
@gmail.com>

direct omwonenden V1.docx, Introductiebrief vragenlijst_23-01-2025 GvD.docx, uitwerking communicatieplan 24 jan 2025.docx

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
I

Verzonden: Friday, January 24, 2025 3:31:38 PM
I5.1.2.e

@brummen.nl>
Onderwerp: Laatste versies

Dag Ingrid en anderen,

Hoewel mijn weekend inmiddels al is begonnen ben ik gewoon bereikbaar een kan ik feedback verwerken.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I ^brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Fw: Laatste versies
Communicatieplan 24 januari 2025.docx, Persbericht Michaelshoeve v5.docx, Brief buurt VI.docx, Brief

Jullie treffen nu aan
- communicatieplan (bijlage bij adviesnota/voorstel)
- uitwerking dat is stappenplannetje, puur ter info, zouden we toch niet (meer) toevoegen aan communicatieplan.
- persbericht
- brief direct aanwonenden (van gemeente)
- brief bredere buurt (van gemeente)
- brief bredere buurt, aanbieden vragenlijst (van Beke)

Ik heb op basis van ons overleg nodige documenten aangevuld/aangescherpt. De wijzigingen op een eerdere versie heb ik met 
geel gearceerd.
Om het ook voor mij nu werkbaar te houden heb ik de brieven, persbericht NOG NIET aan het communicatieplan toegevoegd. 
Dat kan ik nog wel doen, maar liever als ik eventuele feedback heb gekregen.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

< 5.1.2. @brummen.nl>; 512e
@brummen.nl>;512e

0575 - 568 233 | 06 a€" 5.1 2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

@gmail.com" <5.1.2.

@brummen.nl>;512e

Van: 5.1.2.

Aan: Timmer, Ingrid < 512e
< 5.1.2.e

" 5.1.2.e

gmail.com
brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
gmail.com
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Communicatieplan AZC Michaelshoeve

1

Begin vorig jaar is er intensief contact geweest tussen COA en het gemeentebestuur vanwege het 
realiseren van een doorstroomlocatie op het terrein van de Michaelshoeve in Brummen. Toen werd ook 
bekend dat het COA het terrein van de Michaelshoeve geschikt vindt voor een mogelijke AZC-locatie. Zij 
zijn hierover in gesprek gegaan met de eigenaar van dit perceel. Vanwege het belang van openheid en 
betrouwbaarheid hebben we in februari 2024 een bericht met 2 ontwikkelingen naar buiten gebracht:

Recent (vrijdag 17 januari 2025) heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) per brief laten 
weten dat zij overeenstemming hebben bereikt met de eigenaar van Michaelshoeve tot aankoop van het 
terrein. Dit met het doel om hier voor een periode van 30 jaar een asielzoekerscentrum te vestigen. Met 
dit communicatieplan willen we een aantal zaken over informatievoorziening en communicatie in beeld 
brengen en afspreken. Daarom is dit plan in nauwe afstemming met COA opgesteld.

Gemeente Brummen heeft een positieve grondhouding om een bijdrage leveren aan het oplossen van dit 
probleem. Dit vanuit medemenselijkheid, maar ook uit solidariteit met bijvoorbeeld de gemeente 
Westerwolde (waar het aanmeldpunt Ter Apel is gelegen). Al vanaf 2020 maakt de gemeente brummen 
zich sterk voor het leveren van een bijdrage aan deze opgave. Vanwege het ontbreken van adequate / 
beschikbare ruimte in onze gemeente is crisisopvang in onze gemeente nog niet van de grond gekomen.

Communicatief ligt er een opgave voor de gemeente en het COA om in de huidige context met maximale 
draagvlak een traject te doorlopen om te komen tot een asielopvanglocatie voor 350 personen. Belang is 
om zodra er een collegebesluit is over het (schriftelijke) verzoek van het COA om de Michaelshoeve als 
opvanglocatie aan te wijzen, hier open over te communiceren.

Vanuit het college is daarbij destijds aangegeven dat er een positieve grondhouding is. Met name in 
februari/maart 2024 hebben de doorstroomlocatie en het mogelijke AZC veel aandacht gehad. Onder 
andere via bewonersbrieven, twee informatiebijeenkomsten, een themapagina www.brummen.nl/opvang 
met o.a. een Q&A en diverse nieuws- en persberichten. Anno januari 2025 is het probleem van 
asielopvang niet minder urgent. Wel is er een nieuw kabinet, met een nieuwe visie. Maar de 
Spreidingswet is nog altijd van kracht en ook op regionaal/provinciaal niveau (regionale regietafel) is de 
lijn afgesproken dat gemeenten zich onverminderd inzetten voor voldoende (structurele) opvangplekken. 
Namens de Gelderse gemeenten heeft de Commissaris van de Koning in een brief (d.d. 23 januari 2025) 
gereageerd op de brief van Minister Faber over het verdeelbesluit. Uit de provinciale brief blijkt duidelijk 
de intentie om samen te werken aan een toekomstbestendige opvang.

Aanleiding
In Nederland is er al geruime tijd een grote opgave om vluchtelingen en ontheemden uit diverse delen 
van de wereld op te vangen. De druk op de asielketen is onverminderd groot. Dit is met name zichtbaar 
bij aanmeldcentrum in Ter Apel en ook bij de diverse asielzoekerscentra. Mede aan de hand van de 
Spreidingswet is er naast een moreel appel ook een juridisch instrument ingezet om als gemeenten 
bij te dragen aan de opvang van vluchtelingen.

a. de gemeente start met een doorstroomlocatie voor circa 30 personen voor een periode van 
maximaal 2 jaar bij paviljoen Heliant op het terrein Michaelshoeve (huurconstructie) en

b. mededeling dat COA in gesprek is gegaan met eigenaar perceel Michaelshoeve met als doel 
om hier in de toekomst een asielopvanglocatie te vestigen.

Visie over de komst asielopvanglocatie
Het opvangen of huisvesten van mensen van elders is in algemene zin een thema dat op veel 
maatschappelijke belangstelling kan rekenen. Ervaring van de laatste 2 jaren leert dat de Brummense 
gemeenschap overwegend gastvrij is als het gaat om de opvang van Oekraïners en het huisvesten van 
statushouders. Dit was ook het geval in de jaren negentig, toen de gemeente een opvangvoorziening 
voor 150 vluchtelingen heeft gerealiseerd. In algemene zin ontstaat er soms weerstand bij plannen voor 
het realiseren van nieuwe opvanglocaties. Met name de directe omgeving heeft dan veel vragen en de 
wens betrokken te worden bij eventuele planontwikkeling. Goede communicatie en een goede 
bereikbaarheid is dan cruciaal om de vragen te kunnen beantwoorden en eventuele weerstand weg te

http://www.brummen.nl/opvang
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Secundaire doelgroepen:

Bestuurlijke doelgroepen

2

a.
b.
c.
d. 
e.

a.
b.
c.

nemen. De ervaring op eenmaal gerealiseerde locaties is doorgaans (zeer) positief. De omgeving en het 
AZC blijken dan veel positieve interactie te krijgen. Een goed voorbeeld hiervan in het AZC in Zutphen. 
Belangrijk aspect is dat het college op basis van de Spreidingswet de bevoegdheid heeft een locatie voor 
opvang aan te wijzen. Maar de initiatiefnemer (COA) is verantwoordelijk voor het ontwikkelen van het 
plan. En daarmee ook bijvoorbeeld voor het participatieproces (ook op grond van de Omgevingswet). 
Desalniettemin is het van belang gezien het onderwerp om gedurende het gehele proces als 
samenwerkingspartners met elkaar op te trekken. Dit zal ook benoemd worden in de 
bestuursovereenkomst en/of werkafspraken.

Ander belangrijk punt is om in de communicatieaanpak duidelijk uitleg te geven over onze 
maatschappelijke opvatting (morele plicht om vluchtende medemens te helpen) en van aanleiding, doel 
en gevolgen van concrete opvangmaatregelen. Dit draagt uiteindelijk bij aan het draagvlak voor het 
bieden van een kwalitatief goede opvangplek voor naar verwachting 350 vluchtelingen.

COA (als partner in de communicatie)
de huidige gebruikers van het terrein (DSL, De Lans, Logeerhuis EVEN, retraitelocatie) 
de direct-aanwonenden van het perceel Michaelshoeve
lokale ondernemers (Aldi, De Meander, Buiten de Veste en via ondernemersvereniging) 
mailinglijst inwoners die op hoogte gehouden willen worden (naar aanleiding van de 
communicatie en bijeenkomsten voorjaar 2024)

gemeenteraad
gemeentelijke medewerkers (o.a. BOA’s, Burgerzaken, RO, OOV, KCC en overigen) 
Provincie / Veiligheidsregio / Ministerie

overige buurtbewoners (o.a. industrieterrein, bewoners Zutphensestraat) 
maatschappelijke samenwerkingspartners zoals SWB en Vluchtelingenwerk 
Dorpsraad Brummen en wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek (en overige wijkraden) 
Industriekern Brummen
Politie IJsselstreek
huisartsen
overige inwoners (buiten omgeving Michaelshoeve)
lokale en regionale media

a. 
b. 
c. 
d. 
e. 
f.
g. 
h.

Doelstellingen
We willen open en eerlijk communiceren over de activiteiten om te zorgen voor voldoende adequate 
opvangplekken en bijbehorende ondersteuning. We borduren hierbij voort op de lijn die een jaar geleden 
is ingezet en gecommuniceerd: de gemeente heeft een positieve grondhouding en daarmee de 
bereidheid de ontwikkeling te ondersteunen. We onderscheiden in onze aanpak de volgende 2 doelen.

1. Actief informeren
We staan voor een transparant proces dat zorgt voor vertrouwen in de stappen van de lokale 
overheid. Ook streven we naar goede bekendheid met alle inspanningen op het gebied van 
opvang en de rollen die de verschillende partijen (met name COA en gemeente) hierin hebben.

2. Creëren van vertrouwen
We willen met onze aanpak vertrouwen creëren in de manier waarop de opvanglocatie 
ontwikkeld wordt. Het accent hierbij ligt dan ook bij het participatieproces dat het COA (met 
ondersteuning van de gemeente) doorloopt. Maar ook denken we dat het intensief samenwerken 
met andere partners met een constructieve kijk op dit thema, kan bijdragen aan het vertrouwen. 
Onder andere de samenwerking binnen het ‘Beke-traject’ met inwoners, of het gebruikmaken van 
professionals van welzijnsorganisaties of vrijwilligers van allerlei verenigingen.

Doelgroepen
• Primaire doelgroepen



>

Gemeente Brummen

1. Met deze ontwikkeling draagt de gemeente Brummen in ruime mate bij het doel in Nederland

2.

3.

4.

5.

andere

communicatieplan gemaakt.Voor dit vervolgtraject wordt een apart stappenplan en bijho
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doorlopen onder de Omgevingswet, maar ook om afspraken met de buu 
belanghebbenden vorm te geven.

voldoende structurele opvangplekken te hebben. Dit ook in lijn met de lijn zoals die in 2020 is 
ingezet toen de problematiek zich (landelijk) voordeed.
De ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder.
Het aantal van maximaal 350 personen is passend wat de lokale gemeenschap kan opvangen. 
Met dit aantal is het AZC ook selfsupporting, met professionele begeleiding. Het maakt daarmee 
onderdeel uit van de vaste infrastructuur van COA (als het gaat om aspecten als veiligheid, 
gezondheidszorg en onderwijs).
Het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelingsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uitte ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan mogelijk weer kansen (bijvoorbeeld op de woningmarkt) bij andere 
doelgroepen.
Participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie. Dit wordt onder 
andere geborgd in de bestuursovereenkomst. Er wordt gebruik gemaakt van de inventarisatie die 
Bureau Beke (mede in opdracht van direct-aanwonenden gaat uitvoeren). Inwoners worden 
opgeroepen (o.a. via een brief) hun inbreng te leveren (via een enquête en waar gewenst in 
mogelijke (groeps)gesprekken). In het ontwikkeltraject dat COA opstart en circa 2 tot 3 jaar in 
beslag neemt, vindt ook uitdrukkelijk participatie plaats.

Kernboodschap
De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een 
geschikte en veilige plek aan vluchtelingen. Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de 
Spreidingswet. Het gemeentebestuur vindt de locatie Michaelshoeve een geschikte plek voor een 
asielopvanglocatie om de volgende vijf redenen:

Aanpak communicatie
In de communicatie onderscheiden we op dit moment 2 hoofdfasen. De eerste heeft te maken met het 
collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA om op het terrein van de Michaelshoeve een 
opvanglocatie voor asielopvang te realiseren. In deze fase heeft de gemeente Brummen de regie op de 
communicatie en vindt er afstemming met COA plaats. Deze fase heeft vooral een informatief karakter. 
Aansluitend neemt in fase 2 COA de regie over en vindt het participatietraject plaats om te komen tot een 
opvanglocatie (medio 2028).

Strategie fase 2: participatietraject ontwikkeling
Onder regie van COA wordt een participatietraject opgezet. Deze voorziet in enkele 
algemene/informatieve bijeenkomsten en een vervolgtraject met een klankbordgroep met daarin 
onder andere vertegenwoordigers uit de directe omgeving, buurt, ondernemers en professionele 
organisaties. Deze bijeenkomsten hebben een functie in het participatietraject dat COA moet

Strategie fase 1: communiceren besluit over locatie
De gemeenteraad wordt actief geïnformeerd (fractievoorzitters en aansluitend een raadsbrief) 
‘Partners’ worden geïnformeerd zoals COA, eigenaar Michaelshoeve en interne organisatie 
Het gericht informeren van de direct-aanwonenden. Het gaat hierbij om de bewoners/gebruikers 
op het perceel en de directe buurtbewoners. Dit via een informatieve briefen een (besloten) 
informatiebijeenkomst. Maar ook schetsen van het vooruitzicht op een uitnodiging voor 
participatiebijeenkomst(en) vanuit COA (en gemeente) later in het (voor)jaar.
Brief aan (bredere) buurt, onder andere met vooraankondiging vragenlijst inventarisatie Bureau 
Beke (inclusief mogelijkheid om hierover in gesprek te gaan)
Overige doelgroepen vrijwel aansluitend op de hoogte brengen. Dit door telefoontjes, mailtjes of 
toesturen persbericht. Ook bericht aan mailinglijst ‘geïnteresseerde inwoners.
We zetten alle gebruikelijke gemeentelijke communicatiemiddelen in, waaronder de website, 
GemeenteThuis, sociale media en digitale nieuwsbrief. Uiteraard neemt de (geactualiseerde) 
pagina www.brummen.nl/opvang een prominente plek in. We benaderen de media proactief door 
samen met COA een persmeeting te beleggen en persbericht te versturen.

http://www.brummen.nl/opvang
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a. infomeren over besluit en start ontwikkeltraject (januari-februari 2025)

b. Risico-inventarisatie (februari-april 2025)

I
I
I

c. Wensen en bedenkingen met oog op bestuursovereenkomst (voorjaar 2025)

d. Ontwikkeltraject COA: participatie (2025-2028)

4

Zodra de koop tussen COA en eigenaar perceel definitief is, start COA met een participatieproces 
waarin stapsgewijs de plannen voor de asielopvang worden ontwikkeld. Hierbij maakt COA gebruik 
van de uitkomsten van het onderzoek van Beke. Ook worden directbetrokkenen actief betrokken via 
werkgroepen/klankbordengroepen enzovoort. Het COA maakt hiervoor dit voorjaar nog een apart 
communicatieplan. Ook gaat het COA nog voor de zomer van start met dit participatietraject

In samenspraak met de direct-aanwonenden voert het onafhankelijk Bbureau Beke een risicoanalyse uit. 
Deze analyse geeft inzicht in de kansen en risico’s voor leefbaarheid en veiligheid in de omgeving van 
de opvang, maar ook eventuele oplossingsrichtingen tegen deze risico’s. Burea/ Beke start dit traject na 
het actief naar buiten brengen van het collegebesluit om mee te werken aan het verzoek van COA. Het 
onderzoek van Bureau Beke neemt ongeveer 3 maanden in beslag. Niet alleen direct aanwonenden 
worden hierbij actief betrokken, ook bewoners in de nabijheid of bijvoorbeeld langs looproutes. Dit traject 
bestaat onder andere uit een schouw van het gebied met directbetrokkenen, een vragenlijst en diverse 
(klankbord)gesprekken met ondernemers, professionals in inwoners.

Een belangrijke stap in het proces is het maken van heldere afspraken tussen COA en gemeente. 
Namens de gemeente is het college bevoegd om een bestuursovereenkomst aan te gaan met COA en 
dit vergezeld te laten gaan van een document met werkafspraken. Intentie is om dit voor de zomer van 
2025 af te ronden. Via een procedure van ‘wensen en bedenkingen’ wordt de gemeenteraad hierin actief 
betrokken. In afstemming met agendacommissie/presidium van de raad worden de processtappen 
(behandeling in forum en besluitvormende raad) vastgelegd.

Na het (openbare) collegebesluit informeren we de gemeenteraad, de directbetrokkenen, 
partnerorganisaties, dorpsbewoners en media. De directbetrokkenen (gebruikers terrein en direct- 
aanwonenden) ontvangen een brief en worden uitgenodigd voor een bijeenkomst. Verder vindt er vooral 
algemene communicatie plaats (onder andere via website, Q&A, persberichten, GemeenteThuis) waarin 
het besluit wordt toegelicht, maar ook wordt aangekondigd dat een onafhankelijk bureau start met een 
risico-inventarisatie en het COA in het verdere ontwikkeltraject ook actief inwoners, ondernemers en 
andere partijen gaat betrekken (participatie).

Monitoring en evaluatie
Tussentijds worden de resultaten van de communicatieactiviteiten gemonitord. Dit doen we door de 
reacties bij te houden die we via brieven, e-mail, sociale media en telefonisch ontvangen. Ook houden we 
vinger aan de pols via onze contacten bij de dorpsraad en berichten in zowel de media als de sociale 
media. Waar nodig sturen we de communicatie (boodschap/activiteiten) bij.

Planning
We fase 1 onderscheiden we de volgende 4 basis-trajecten.

Bijlagen
Ter uitvoering van dit plan worden diverse uitwerkingsdocumenten ontwikkeld. Om u een beeld te geven 
voegen we een aantal hiervan toe: persbericht, twee gemeentelijke brieven en de brief van Bureau Beke.

Budget en capaciteit
De communicatie-activiteiten vinden zoveel mogelijk plaats met behulp van vertrouwde en beschikbare 
communicatiemiddelen. Wanneer we besluiten aanvullende middelen in te zetten, dan betalen we dit uit 
het projectbudget. Aandachtspunt is de ureninzet. Afhankelijk van verloop van het traject kan extra inzet 
nodig zijn. Hierbij kan dan een beroep gedaan worden vanuit het faciliteiten bes luit (COA).
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Uitwerking communicatieplan AZC

6 februari 2025

22 mei 2025 Raad/griffie/comm

Medio voorjaar? COA ism gemeente

1

31 januari 2025
3 februari 2025
4 februari 2025

4 februari 2025
5 februari 2025

3 juni 2025
4 juni 2025

Beke /projectgroep 
Raad/griffie/comm

7 februari 2025
11 februari 
Eind maart
8 april 2025

startnotitie
(op)start participatietraject 
initiatieffase
definitiefase 
voorbereiding azc 
realisatie AZC 
ingebruikname AZC

Projectgroep/COA/IT
Projectgroep/B& W/COA

Stappen COA
- Q1 2024
- Q2 2024
- Q2/Q3 2024
- Q4 2024 tot Q2 2025
- Q3 2025 tot Q2 2026
- Q2 2026 tot Q1 2028
- Q2 2028

Griffie/projectgroep/comm 
presentatie Beke

Planning
Datum
28 januari 2025
28 januari 2025
28 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
29 januari 2025
30 januari 2025
30 januari 2025
30 januari 2025
30 januari 2025

Comm/projectgroep 
Projectgroep / B&W / COA 
Beke / projecgtgroep 
College

Middel en door wie
College
Telefoon / Teams / mail 
Telefoon/Binnenplein 
Bezorgen (B&W/buitendienst?) 
Drukkerij / Post NL 
Telefonisch /mail
Raadszaal door projectgroep 
B& W/COA/Communicatie 
Communicatie 
Communicatie 
Communicatie

Communicatie
Projectgroep/Beke/drukkerij
Projectgroep/B& W/\COA

Actie
Besluitvorming door college B&W
Informeren gemeenteraad (via fractievoorzitters)
Informeren ‘partners’ (COA/Michaelshoeve, Binnenplein)
Bezorgen bewonersbrief (ca 20, incl De Lans)
Versturen brief ‘buurt’ (adressen die ook Beke gebruikt) 
Informeren overige (samenwerkings)partners
12.00 uur: bijpraat sessie medewerkers 
xx.xx uur persbijeenkomst 
aansluitend versturen persbericht 
aansluitend website / sociale media
digitale nieuwsbrief/ mailing naar ‘adreslijst 
geïnteresseerden 2024’
Artikel in GemeenteThuis
Verzenden brief aan ‘buurt’ door Beke (938 adressen) 
19.30 uur: informatiebijeenkomst direct aanwonenden 
(besloten sessie, raadszaal)
Aparte gesprek met De Lans
19.30 uur: bijeenkomst ondernemers
(via aanmelding, oa ook via OVB en IKEL)
Informatie tijdens forum met oog op ‘wensen en 
bedenkingen bestuursovereenkomst’. Presentatie 
Beke(n.b. rekening houden met veel insprekers, 
verzorgen centrale presentatie, stroomlijnen goed verloop 
etc.)
Artikel (vervolg) GemeenteThuis 
Informatiebijeenkomst De Lans 
Eerste uitkomsten (risico’s) Beke-onderzoek bekend 
Beoogde datum collegebesluit over concept 
bestuursovereenkomst en werkafspraken
Eind rapport Beke incl maatregelen beschikbaar
Raadsforum ‘concept-wensen en bedenkingen tbv 
bestuursovereenkomst ‘_
Raadsbehandeling ‘concept-wensen en bedenkingen tbv 
bestuursovereenkomst ‘_
Collegebesluit Bestuursovereenkomst
Actieve communicatie over bestuursovereenkomst via oa 
persbericht, website, sociale media, GemThuis, interne 
communicatiekanalen en mailinglijst.
Start participatietraject door COA adhv apart 
communicatieplan

B&W
Comm/projectgroep

April
8 mei 2025



Opvang'
Wed, 13 Mar 2024 22:21:32 +0100

@brummen.nl>
FW: Mag ik me even voorstellen.

I

; Opvang
Onderwerp: RE: Mag ik me even voorstellen.

Dag 512e

Dank voor je spontane en leuke reactie. Fijn om te lezen dat je wat wil betekenen voor deze groep mensen.

Vriendelijke groet,

]
Team communicatie

@gmail.com>5.1.2.e

Beste mensen van de gemeente Brummen

uit Tonden

I

zouden bijvoorbeeld voor onze gasten een heerlijke maaltijd kunnen bereiden.
Een heerlijke maaltijd op maat gemaakt met de bekende service van ons.

Mocht ik u interesse gewekt hebben? kunt u vanzelfsprekend altijd contact met me opnemen voor meerdere informatie.

Met vriendelijke groet,

Als ondernemer lijkt het me heel leuk om onderdeel te mogen zijn in de opvang van de asielzoekers om hen een zo prettig 
mogelijk verblijf hier aan te bieden.

Ik stel dus voor dat ik jouw geste nu doorspeel aan het COA, zodat ze het alvast in beeld hebben. Maar schroom niet om op een 
later moment (als er inderdaad een AZC komt) nogmaals met COA contact op te nemen.

Van: Opvang
Verzonden: maandag 19 februari 2024 14:31

Als inwoner van de gemeente Brummen ben ik blij om te lezen dat onze nieuwe Nederlanders de mogelijkheid krijgen te wonen 
op het terrein van de Michaelshoeve.
Voor mij een bekend terrein waar ik jaren zelf werkzaam ben geweest.

Verzonden: maandag 19 februari 2024 11:02
Aan: Opvang <Opvang@brummen.nl> 
Onderwerp: Mag ik me even voorstellen.

Nu is het zo dat er sprake is van een 'aankondiging' van de mogelijkheid dat het COA de Michaelshoeve koopt. Dat is nog 
onzeker. Maar mocht dat wel het geval zijn, dan zal het vermoedelijk nog zo'n 2 jaar duren voordat deze opvang gerealiseerd is. 
En dit gebeurt dan door het COA, niet de gemeente.

Ik denk voor jou ter info.
Maar wie weet...

Locatie" <5.1.2.

From:
Sent:
To:
Subject:

Groet 512e

Wij als 512e

Aan: 5.1.2.

en eigenaar van 512eVia deze weg wil ik me even voorstellen aan u ik ben 512e
5.1.2.e

Van: 5.1.2.

Dag 512e

5.1.2.e

brummen.nl
gmail.com
mailto:Opvang@brummen.nl


5.1.2.e

5.1.2.e

Tel: 0575 /06-5.1.2.e 5.1.2.e

Website:512e
Mail: info@



Opvang'
Wed, 5 Feb 2025 10:05:02 +0100

5.1.2.e

"<5.1.2.e

■

en hoorde van haar dat jij weer langzaam werkzaamheden oppakt. Mooi.

Leek me goed dat je op de hoogte bent. Verdere aanwezigheid vanavond is niet nodig hoor, maar als je nog vragen of ideeën
dan even weten.

Groetjes en fijne dag.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

@brummen.nl>

Beste Brummense ondernemers,

Vraag: wilt u deze uitnodiging zo spoedig mogelijk delen met de leden van uw vereniging?

FW: Uitnodiging informatiebijeenkomst 5 februari
8 persbericht ontwikkeling Michaelshoeve.pdf

aangemeld, maar met Steven van de Graaf en Ingrid Timmer besloten dat we het gewoon laten doorgaan. Maar ook dat we (bv 
met OVB) binnenkort gaan bespreken hoe we de lokale ondernemers goed aangehaakt krijgen bij dit verdere proces.

Verzonden: donderdag 30 januari 2025 17:57
Aan: Opvang <Opvang@brummen.nl>
Onderwerp: Uitnodiging informatiebijeenkomst 5 februari

Gelet op de voorbereidingen zouden wij het erg op prijs stellen dat u ons uiterlijk 4 februari voor 12.00 laat weten of u 
aanwezig bent op deze avond. U aanmelding ontvangen wij graag op dit mailadres.

Hopelijk gaat dat de goede kant op.
Je zult het vast gemerkt hebben dat het dossier AZC Michaelshoeve sinds vorige week in een stroomversnelling is geraakt. Goed 
ook om te weten dat ondernemers daarbij een bijzondere doelgroep zijn en dat we die vanavond tijdens een extra bijeenkomst

Donderdagmiddag om 17.00 uur brengen wij samen met het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) een (pers)bericht naar 
buiten. U treft dat bericht (voorzien van een embargo tot donderdag 30 januari 17.00 uur) als bijlage aan. Als lokale 
ondernemer in onze gemeente krijgt u mogelijk op korte of langere termijn met dit onderwerp te maken. Goed dat u hierover 
dan tijdig de hoogte bent. Vandaar dit attenderingsbericht.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

Uitnodiging informatiebijeenkomst: woensdag 5 februari
Graag nodigen we ook de lokale ondernemers uit het dorp Brummen uit voor een informatiebijeenkomst. Hierin willen we u 
kort toelichten over de ontwikkelingen en het proces dat gaat leiden tot een opvanglocatie voor maximaal 350 personen in 
2028. In deze bijeenkomst kunnen ondernemers ook hun vragen stellen aan vertegenwoordigers van gemeente en COA. De 
bijeenkomst is op woensdag 5 februari in het gemeentehuis in Brummen. Aanvang is 19.30 uur, vanaf 19.15 uur staat de koffie 
klaar.

Sprak vanochtend mijn collega 512e

heeft over het hoe deze ondernemers te benaderen al contact gehad met 
Tot dusver hebben zich voor vanavond slechts 5 ondernemersvan 512e

@brummen.nl>
@brummen.nl>

Van: 5.1.2.

heb, laat dat512e

voordat512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Hallo 512e

ook willen bijpraten. Projectleider 512e

< 5.1.2.e

5.1.2.e

" 5.1.2.e

" 5.1.2.e

brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
mailto:Opvang@brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


I
Hij is bereikbaar via mailadres opvang@brummen.nl. Ook kunt u hem bereiken via telefoonnummer 06- I5.1.2.e

Vanaf morgen vindt u alle actuele informatie over dit onderwerp op de speciale themapagina www.brummen.nl/opvang.

Vriendelijke groet,

Projecteam Huisvesting Bijzondere Doelgroepen

I* 5.1.2.e

)* 5.1.2. 5.1.2.i.e

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Gemeente Brummen | Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen 

0575 -568 233 opvang@brummen.nl | www.brummen.nl./opvang

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Heeft u over dit onderwerp nu al vragen of opmerkingen? Dan vernemen we dat graag. Uiteraard kunt u altijd contact 
opnemen met uw vaste contactpersonen bij de gemeente of de wethouder economische zaken. Maar ook kunt u contact 
opnemen met de gemeentelijke projectleider voor deze ontwikkeling op het terrein van de Michaelshoeve. Dat is512e
5.1.2.e

( 5.1.2.e

mailto:opvang@brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvang
brummen.nl
http://www.brummen.nl
mailto:opvang@brummen.nl


Opvang'
Mon, 11 Mar 2024 20:48:26 +0100

@brummen.nl>

)
( ) kreeg ik vandaag doorgestuurd via de collega's5.1.2.e

Economische Zaken. Waarschijnlijk heb je deze gesproken tijdens een van de informatieavonden half februari. Begrijp dat men
nog advies daarover? Zelf weet ik niet hoe

Verzonden: maandag, maart 11, 2024 2:54 PM
@brummen.nl>; Ondernemen - Gemeente Brummen

Helaas helemaal niks van u gehoord; wilt u svp even laten weten wanneer het u schikt?

Met vriendelijke groeten,
I

I
I

BRUMMEN
I

]
Verzonden: dinsdag 20 februari 2024 17:24

@brummen.nl' <5.1.2. @brummen.nl>
Onderwerp: vraag AZC

Hoor graag van u,

Met vriendelijke groeten,
I

I

Goedemiddag, vorige week hadden we contact over het aanstaande asielzoekerscentrum. Daarover zouden we graag met u 
willen overleggen. Heeft u gelegenheid om ons bedrijf binnenkort een keer te bezoeken?

men in deze casus staat (geven wel aan dat het gaat om 'azc', dus vermoedelijk dus de grootschalige impact die het (mogelijk) 
kan hebben).

Van: Ondernemen - Gemeente Brummen
Verzonden: maandag 11 maart 2024 19:41
Aan: Opvang
Onderwerp: Fwd: vraag AZC

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Groet 512e

"<5.1.2.e

Dag Steven (5 126/5.1.2

’ 5.1.2.e

FW: vraag AZC

Aan: ‘5.1.2.

0575 =12e
5.1.2.e

info@ 512e

Graaf, Steven van de" <512®

Van: 5.1.2.

5.1.2.e

5.1.2.e

<info@ 512e

5.1.2.e

Aan: Graaf, Steven van de <5.1.2. 
<ondernemen@ brummen. nl> 
Onderwerp: FW: vraag AZC

nog wacht op een afspraakmoment. Wil je daar op ingaan Steven? 5 1 26/ 512e

Onderstaande mailverzoek van 5.1 -2e

Van:512e

[mailto:info@ 5.1.2.

@brummen.nl>
@brummen.nl>; "512 e" < 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
mailto:info@
brummen.nl
brummen.nl


I5.1.2.e

BRUMMEN
I5.1.2.e

5.1.2.e

info@I 5.1.2.e

5.1.2.e

0575-



I5.1.2.e

Sat, 22 Feb 2025 20:29:30 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e

FW: Vragenlijst azc

Dag I5.1.2.e

Zie onderstaande vragen. Deze zijn eenvoudig te beantwoorden door te verwijzen naar de presentatie (en ppt)5.1.2.e

van 6 februari die is te vinden op de raadswebsite. Ik zal hem ook verwijzen naar Holten als voorbeeld en zal ook even
noemen dat ze bij AZC Zutphen er succesvol mee werken (zal naam van nog even droppen).5.1.2.e

I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

@destentor.nl>

@brummen.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Groet en alvast bedankt'

I5.1.2.e

I5.1.2. e

X

gjdestentor.nl5.1.2.e

destentor.nl

Keizerstraat 43
7411 HE Deventer

I
I

Verzonden: zaterdag 22 februari 2025 16:26 
Aan: Voorlichting <Voorlichting@brummen.nl>;
Onderwerp: Vragenlijst azc

-Wanneer start Bureau Beke met de risico-analyse? Is dat direct na 7 maart of op een ander moment?
-Weten jullie hoe lang dat risico-onderzoek (ongeveer) gaat duren?
-Kunnen jullie kort vertellen hoe de analyse er inhoudelijk uit ziet? Wat gaat Beke precies onderzoeken? Ik neem aan 
dat Beke meer input ophaalt dan alleen de antwoorden van de bewoners die de vragenlijst invullen

Ik zal aangegeven dat de keus om het aantal brieven fors te verhogen zal leiden tot vermoedelijk meer werk en dat 
beoogde oplevering in april niet haalbaar zal zijn. Zal op z’n vroegst mei zijn, (nb neem aan dat we uiterlijk in juni de 
wensen en bedenkingenprocedure willen doen?). Akkoord?

Dan wikkel ik deze vraag verder af. Is wat mij betreft verder een puur feitelijke vraagstelling (geen politieke 
vraagstelling).

From:
Sent:
To:
Subject:

@brummen.nl>; "512 e

M +31 (0)6 512.e

Hoi 512e (en collega's).
Ik heb enkele vragen over de vragenlijst die bewoners kunnen invullen aangaande de te verwachten risico's van de 
komst van een azc op de Michaelshoeve. Kunnen jullie die uiterlijk maandag (24 februari) om 13.00 uur 
beantwoorden? De vragen zijn:

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

< 5.1.2.eVan: 512e

" <51.2.

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
destentor.nl
brummen.nl
gjdestentor.nl
destentor.nl
mailto:Voorlichting@brummen.nl
brummen.nl


3e



Opvang'
Sun, 9 Feb 2025 20:47:28 +0100

@brummen.nl>5.1.2.e

FW: vragen/Suggesties AZC

Voorstel antwoord.

I
Dank voor uw mail met vragen en suggesties. We geven daar graag een reactie op.

- U vraagt wat er met de huidige statushouders op het terrein gebeurt
We hebben de doorstroomlocatie gestart voor een periode van 2 jaar. Dus april 2026 stopt deze voorziening. We zorgen er dan 
voor dat op dat moment de doorstroomlocatie 'leeg' is. Betekent dat we de statushouders die daar zijn ondergebracht tijdig 
een woning hebben in onze gemeente. We gaan dus de laatste maanden geen nieuwe statushouder aan deze locatie 
toevoegen. Statushouders zijn aan onze gemeente gekoppeld. Verhuizen naar een andere tijdelijke locatie (zeker ook niet 
buiten onze gemeente) is niet aan de orde.

- U vraagt hoever de bewaking bij het AZC gaat en hoe de veiligheid gewaarborgd wordt in het hele dorp?
In onze Q&A op onze website (www.brummen.nl/opvang) leest u meer over hoe het staat met het functioneren van AZC's. Met 
name bij de aanmeldcentra in Ter Apel en Budel doen zich regelmatig onveilige situaties door. Dit is minder of niet het geval bij 
AZC's waar vluchtelingen tijdelijk onderdak krijgen, waarvan bij een eerste screening is vastgesteld dat zij (redelijk) kansrijk zijn 
als het gaat om het volgen van de asielprocedure. Deze mensen zijn blij dat ze een veilig onderkomen hebben en zijn 
gemotiveerd om op een goede manier de asielprocedure te doorlopen. Zich niet aan de regels houden in de asielopvang of in 
de nabije omgeving is voor hen risicovol, omdat het hun asielprocedure in gevaar kan brengen. Verder is er 24/7 beveiliging op 
het terrein aanwezig. Maar ook is het heel belangrijk dat inwoners de komende periode via de vragenlijst van onafhankelijk 
onderzoeksbureau Beke aangeven welke veiligheidsrisico's zijn vermoeden en welke oplossingen daarvoor te bedenken zijn. 
Deze risicoanalyse vormt immers voor COA en gemeente een belangrijk document om de bestuursovereenkomst en de 
werkafspraken vorm te geven. COA, gemeente en samenleving zijn allemaal gebaat bij een goed functionerend AZC. Veiligheid 
en leefbaarheid is dus een cruciaal thema in de komende periode.

Inhoudelijke vragen
- U adviseert aan te geven dat er tenminste 350 asielzoekers komen omdat de kosten van deze opvang dan niet voor rekening 
van de gemeente Brummen komen?
Het college werkt mee aan een asielopvanglocatie voor maximaal 350 personen. Het is correct dat bij een opvanglocatie vanaf 
ongeveer 300 tot 350 personen de COA alle noodzakelijke voorzieningen op het perceel regelt. Van beveiliging tot eerste lijn 
gezondheidszorg, van een dagprogramma tot taalonderwijs. Dit hebben we ook actief gecommuniceerd sinds vorig jaar 
februari.

From:
Sent:
To:
Subject:

Thema Communicatie
U geeft aan dat u actieve communicatie heeft gemist in het afgelopen jaar. En u doet de suggestie om inwoners actief mee te 
nemen in het proces.
Wij nemen uw suggestie zeker ter harte. Dat is ook mogelijk, nu COA overeenstemming (eindelijk) heeft bereikt met de 
eigenaar over het kopen van het perceel. Omdat dit een jaar heeft geduurd, hebben wij als gemeente in de afgelopen periode 
maar beperkt kunnen communiceren. We hebben er vorig jaar bewust voor gekozen om gelijktijdig met ons eigen initiatief voor 
een doorstroomlocatie voor 26 statushouders, ook alvast melding te maken van de gestarte gesprekken tussen COA en de 
eigenaar van de Michaelshoeve. Vroegtijdigheid, openheid en transparantie waren daarbij voor ons van belang. Nu er 
duidelijkheid is vanuit COA, kunnen we de communicatie opstarten. Dat hebben we de afgelopen 2 weken actief gedaan, maar 
belangrijker nog, dat zullen we de komende weken, maanden en jaren blijven doen. Immers, pas nu gaat het traject pas echt 
starten en worden allerlei vragen pas echt relevant. Wij, maar vooral ook COA als initiatiefnemer, gaan inwoners, ondernemers 
en andere belanghebbenden actief betrekken. Een eerste stap is het onderzoek van Beke en later dit voorjaar de start van het 
participatieproject door het COA.

Beste 512e

" <51.2.

brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvang


We hopen dat we met dit antwoord adequaat hebben gereageerd op uw vragen en signalen. Mocht dat niet het geval zijn, dan

]

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

II @brummenml | www.brummen.nl5.1.2.e

@kickmail.nl>

@kickmail.nl. Ontdek waarom dit belangrijk is

Tot hoever reikt de bewaking bij AZC en hoe wordt veiligheid gewaarborgd in het hele dorp?

Graag reactie

Met vriendelijke groet
I l5.1.2.e

Verzonden vanaf mijn Galaxy

Verzonden: zaterdag 8 februari 2025 15:32 
Aan: Opvang <Opvang@brummen.nl> 
Onderwerp: vragen/Suggesties AZC

Suggestie
Openheid en transparantie door inwoners mee te nemen in het proces is heel belangrijk. Dus regelmatig 
informatie verstrekken over bv startfase Coa op het terrein; ontwikkelingen, vertragingen, uit welke landen 
asielzoekers, voortgang van dit project etcetera

Vragen.
hoe het komt dat niet regelmatig in het afgelopen jaar meerdere updates over de stand van zaken AZC zijn 

gecommuniceerd in de gemeente Brummen.
Om draagkracht onder de inwoners van Brummen te vergroten was de grote commotie over dit onderwerp 

wellicht een stuk minder geweest.

Suggestie
Zorg voordat de asielzoekers komen voor openbare WiFi voor alle asielzoekers op het AZC terrein zelf. 
Dit voorkomt dat asielzoekers in het dorp gaan rondhangen bij winkels voor wifi gebruik wat leidt tot grote 
overlast gevende groepen voor het winkelde publiek
Voorkom daarmee problemen zoals in Weert Budel en TerApel. Etcetera waar dat wel gebeurde en 
gebeurt

Wat gaat er met de huidige statushouders op het terrein gebeuren? Blijven of vertrekken naar andere 
opvanglokaties ? Of andere oplossingen?

Vraag
Waarom niet helder en klip en klaar vermelden dat er tenminste 350 asielzoekers moeten komen omdat 
anders de kosten van deze opvang voor rekening van de gemeente Brummen komen?

@kickmail.nl <5.1.2.

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

Van: 512.

is het wellicht verstandig om een (telefoon)gesprek te hebben met onze projectleider 512e

Tel 065126

U ontvangt niet vaak e-mail van 512.e

Geachte heer/mevrouw

http://www.brummen.nl
kickmail.nl
kickmail.nl
mailto:Opvang@brummen.nl
kickmail.nl




I5.1.2.e

Thu, 30 Jan 2025 11:31:48 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e

I5.1.2.e

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I (©brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Ik weet niet hoe laat Ingrid vanmiddag aanwezig is (ze heeft externe afspraak). 
Om haar vooraf goed voor te bereiding heb ik bijgaand document gemaakt.
Hebben jullie aanvullingen, aanscherpingen, andere tips en tricks etc..?

Handout Ingrid tbv persmoment: graag aanscherpen/aanvullen/corrigeren 
handout Ingrid tbv persmoment.docx

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

@brummen.nl>; "512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

" < 5.1.2.e" 5.1.2.e

brummen.nl
%25c2%25a9brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl


Woordvoerinqslijn Inqrid tbv toelichting tijdens persmeeting

Introductie door wethouder Timmer als verantwoordelijk wethouder

Zaak om het kernachtig te houden en daarnaast ook vast te houden aan de argumentatie in colleqebesluit.

Kernboodschap (zoals ook verwoord in persbericht en communicatieplan)

Aandachtspunten

Kernboodschap COA (door )5.1.2.e

N.b. ze verstrekken geen plaatjes/schetsen etc. Dus puur mondelinge toelichting

- status (aankoop)proces COA t.a.v. Michaelshoeve
- intenties COA met het perceel
- Doel met het landgoed, proces, participatiestappen etc.

• Het ruim voldoen aan de norm biedt onderhandelinqsperspectief om in regionaal verband andere 
taakstellingen (bijvoorbeeld huisvesten statushouders) te verminderen of uit te ruilen met andere 
gemeenten. Hierdoor ontstaan mogelijk weer kansen (bijvoorbeeld op de woningmarkt) bij andere 
doelgroepen.

De Lans: is als belangrijke partij op het perceel erg belangrijk.
Is actief geïnformeerd en wordt ook door COA actief in het komende proces betrokken.
O.a. bijeenkomst in verschiet met zowel medewerkers De Lans als ook ouders van kinderen.

Verdeelbesluit: aantal van 31 asielzoekers vanuit verdeelbesluit
Essentie gemeente (in lijn met gemeenten en provincie) is om niet uit te gaan van de dagkoersen maar 
uit te gaan van de structurele opgave die er ligt (in Nederland en daarmee ook in deze regio).
Uitgangspunt menswaardige en duurzame/structurele opvang.
Plannen daarvoor zijn regionaal afgestemd en ingediend. Regio houdt vast aan deze inzet
(brief Commissaris van de Koning en bezwaarschrift gemeente Brummen tegen verdeelbesluit).

• Het aantal van maximaal 350 personen is passend wat de lokale gemeenschap kan opvangen. 
Met dit aantal is het AZC ook selfsupporting, met professionele begeleiding. Het maakt daarmee 
onderdeel uit van de vaste infrastructuur van COA.
Zaken zoals veiligheid, gezondheidszorg en (taal)onderwijs hoeven wij als gemeente niet te 
organiseren, dat ligt volledig bij COA.

• De gemeente Brummen voelt een verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het bieden van een 
geschikte en veilige plek aan vluchtelingen, (morele plicht / medemenselijkheid)
Al vanaf 2020 is Brummen zoekend naar een manier om onze bijdrage aan deze opgave te leveren. 
Dit ook in lijn met wettelijke regelgeving waaronder de Spreidingswet. Dus positieve grondhouding. 
Het gemeentebestuur vindt perceel Michaelshoeve een geschikte plek voor een asielopvanglocatie.

• De ontwikkeling biedt grote kansen voor een noodzakelijk kwaliteitsimpuls voor het terrein in het 
algemeen en het monumentale hoofdgebouw in het bijzonder.

• Participatie neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van deze locatie.
Dit wordt onder andere geborgd in de bestuursovereenkomst.
Ook doet de komende weken onafhankelijk onderzoeksbureau Beke onderzoek naar de mogelijke 
risico's van een asielopvanglocatie. Een grote groep inwoners wordt opgeroepen (onder andere via 
een brief) hun inbreng te leveren.
In het ontwikkeltraject dat COA opstart vindt ook uitdrukkelijk participatie plaats.

en 512e



I5.1.2.e

Thu, 30 Jan 2025 12:21:34 +0100

"< @brummen.nl>;5.1.2.e

@brummen.nl>

Dag Ingrid,

Hopelijk zie jij kans om naar deze aanzet/opzet te kijken.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I |@brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

From:
Sent:
To:
Cc:

Subject:
Attachments:

Rumund, Geert van" < 5.1.2.
handout t.b.v. persmeeting
handout Ingrid tbv persmomentl.docx

Ook heb ik nog wat aandachtspunten genoemd waar vast en zeker vragen over gesteld worden (o.a. positie De Lans en het 
nieuwe verdeelbesluit).

Vanmiddag is persmeeting om 17.00 uur.
Jij komt vanuit een andere afspraak in de regio. Weet jij hoe laat je er ongeveer bent? Is er ruimte voor nog vooroverleg?
Anders hierbij alvast een handout van de (kern)boodschap die we als gemeente zouden moeten uitdragen.
Ons advies is om zoveel mogelijk bij de tekst en boodschap in het collegevoorstel te blijven.
Ik heb dat getracht in deze handout nog wat samen te vatten.

" 5.1.2.e

@brummen.nl>
@brummen.nl>; "512e

'Timmer, Ingrid" <512e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

" < 5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


I5.1.2.e

Tue, 28 Jan 2025 20:04:49 +0100
5.1.2.e

"< @brummen.nl>5.1.2.e

Dag 512 =

Vragen? Let me know.

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I (©brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

Bijgaand de bijlage bij de adviesnota. Deze is aangepast wat betreft het persbericht, omdat daar de wijzigingswensen van het 
college betrekking op hadden. Je kunt wat mij betreft dus dit volledige document als bijlage toevoegen. Heb zowel een word- 
als een pdf-versie bijgevoegd.
Kun je document niet vervangen, dan is het handig om bijlage 'persbericht' te kopiëren en in het reeds bestaande join- 
document te voegen.

hernieuwde bijlage adviesnota
Bijlage Communicatieplan en bijlagen dd 28 jan 2025.docx, Bijlage Communicatieplan en bijlagen dd 28

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments: 
jan 2025.pdf

"I
<

Matser, Harry" < =i2e

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

@brummen.nl>
@brummen.nl>; "512e

brummen.nl
%25c2%25a9brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
brummen.nl


I5.1.2.e

Mon, 3 Feb 2025 11:18:57 +0100
@brummen.nl>5.1.2.e

had gemaakt (onderdeel document

doelgroepenlijst 28 jan 2025.docx

I
I5.1.2.e 5.1.2.e

I
I

II I5.1.2.e

I I5.1.2.e 5.1.2.e

Gemeente Brummen| Engelenburgerlaan 31, 6971 BV Brummen

I @brummen.nl | www.brummen.nl5.1.2.e

@brummen.nl>
Verzonden: maandag 3 februari 2025 11:15

<gj.vandijk@brummen.nl>

I
Hoi I5.1.2.e

Heb jij het mailadres van |? Dan nodig ik hem ook uit voor de bijeenkomsten5.1.2.e

Met vriendelijke groet,

I I5.1.2.e

I
5.1.2.e

Bijeenkomst 4 februari met direct-betrokkenen (besloten) 
- Wethouder Ingrid Timmer
- burgmeester (wnd) Geert van Rumund

Forumbijeenkomst 6 februari (openbaar)
- College (rol voor wethouder Ingrid Timmer, event. Burgmeester Geert van Rumund)

Ondernemersbijeenkomst 5 februari (besloten/doelqroep)
- wethouder Ingrid Timmer
- wethouder E.Z. Steven van de Graaf

From:
Sent:
To:
Subject: 
doelgroepenlijst)
Attachments:

en 5 i 2 e

Hieronder lijstje dat ik mede op basis in put van512e

en 5 i 2 e
5.1.2.e

en 5 i 2 e

- Aanwezigheid projectgroep: 5.1.2.

(niet bedrijfscontactfunctionaris512e

- COA: 5i 2e
- Projectgroep:
(niet: Beke)

- COA: 5l 2e
- Bureau Beke: 5.1

Van: 5.1.2.

Aan: 5.1.2.

0575 -568 233 | 06-51.2.

Aanwezig: maandag t/m vrijdag

(korte toelichting koop en intenties/plannen) 
(korte presentatie werkwijze)

- COA: 5l 2e
- Aanwezigheid projectgroep:

Onderwerp: Mailadres 512e

5.1.2.e

06

< 5.1.2.e

" <51.2.

brummen.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl
brummen.nl
mailto:gj.vandijk@brummen.nl


"<5.1.2. @brummen.nl>5.1.2.e

Mon, 11 Mar 2024 21:27:04 +0100
postverzending" <

@brummen.nl>
Huisvesting statushouders -Z096580 Doorstroomlocatie Michaelshoeve 2024 [Huisvesting

statushouders - Afhandelen]
Attachments: Adressenlijst direct omwonenden.xlsx. Informatiebrief maart 2024 direct omwonenden -
Informatiebrief maart 2024 direct omwonenden.docx

Hierbij de brief voorde direct omwonenden van de Michaelshoeve. Wil jij deze weer gereed maken met de adressenlijst?
gaat ze weer voor ons versturen.

Dank je wel!

Groet 512= I

I5.1.2.i

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

" 5.1.2.e

Dag s i 2®

Pak ik de brieven weer van je over als ze klaar zijn, 5.1.2.

612@brummen.nl>
" < 5.1.2.e

brummen.nl
brummen.nl
mailto:612@brummen.nl


Zie adressenlijst D428157

Verzonden d.d.: 12 maart 2024

Informatiebrief maart 2024 TGO direct omwonenden

Beste (buurt)bewoner/gebruiker van perceel Michaelshoeve,

de locatiemanager. Zij is daarmee ook uw eerste5.1.2.e

is in principe iedere werkdag aanwezig van 8 tot 16 uur. Zij wordt ondersteund
door een collega die in de avond en weekend deze taak vervult. Daarnaast is er voor 24/7 beveiliging

een vraag stellen? Mail haar dan via @brummen.nl.5.1.2.e

I

Brummen
Ons kenmerk
Uw kenmerk
Onderwerp

11 maart 2024
Z096580/D430229

Op 14 februari hebben we u laten weten dat we een gebouw op het terrein van de Michaelshoeve gaan 
inrichten als ‘doorstroomlocatie’ voor statushouders. Voor een periode van 2 jaar huren
we paviljoen Heliant. We lieten u toen ook weten vanaf begin maart hier ongeveer 35 personen te gaan 
opvangen. In deze brief informeren we u over de actuele situatie van deze ontwikkeling.

Begeleiding en contactpersoon
De eerste statushouders zijn dus op maandag 11 maart gearriveerd. Samen met het COA zorgen we 
ervoor dat deze personen goed worden opgevangen en begeleid. Na verblijf in één of meerdere 
asielcentra hopen wij dat zij zich snel thuis mogen voelen in hun nieuwe tijdelijke onderkomen.

Pand gereed: komst eerste bewoners
In de afgelopen periode is hard gewerkt om paviljoen Heliant klaarte maken om hier mensen op een 
verantwoorde manier onder te brengen. Dit is gelukt en maandag 11 maart zijn de eerste personen 
aangekomen. De meest actuele handreiking van het rijk gaat uit van een kleiner aantal bewoners dan 
waar wij eerder vanuit gingen. Dat maakt dat we in de komende periode (3 maanden) hier samen met 
het COA in totaal maximaal 26 personen onderbrengen.

Van Tijdelijke Gemeentelijke Opvang naar doorstroomlocatie
In de afgelopen weken hebben we met de Ministeries van Justitie en Veiligheid en Binnenlandse Zaken 
en het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) de afspraken over de inzet van het paviljoen 
definitief kunnen regelen. Met het rijk is afgesproken dat de eerste drie maanden sprake is van een 
Tijdelijke Gemeentelijke Opvang (TGO). Dit betekent dat in deze periode het COA huisartsenzorg regelt 
en voldoende financiële middelen beschikbaar stelt om de dagelijkse (maatschappelijke) begeleiding en 
beveiliging op het terrein te regelen. Na 3 maanden nemen wij als gemeente de verantwoordelijkheid 
hiervoor over. Dit zoals gebruikelijk is bij het huisvesten van statushouders. Vanaf dat moment verandert 
de TGO naar een doorstroomlocatie. Om dit mogelijk te maken bereiden wij een zogenaamde 
Buitenplanse Omgevingsplanactiviteit (BOPA) voor.

geregeld. Wilt u 5.1.2.

Namens de gemeente is 
aanspreekpunt. 5.1.2.

Of bel 06 - 512=

brummen.nl


Z096580/D430229 Blz. 2

5.1.2.e

5.1.2.e

I
I

5.1.2.e

5.1.2.e

Juridische toets via kort geding
Afgelopen vrijdag heeft de Voorzieningenrechter van de rechtbank in Zutphen uitspraak gedaan in reactie 
op een verzoek om voorlopige voorziening die namens enkele personen is gedaan. Zij waren van mening 
dat een TGO niet passend is binnen de bestemming die op het terrein van de Michaelshoeve geldt. In 
haar uitspraak heeft de voorzieningenrechter bepaald dat een TGO zoals beoogd wel past binnen de 
geldende bestemming. De rechter volgt de belangenafweging van de gemeente en stelt vast dat de 
opvang mogelijk is binnen de wettelijke en ruimtelijke kaders.

Belangrijk om te benadrukken is dat de opvang via deze TGO los staat van de ontwikkeling van een 
mogelijk AZC, te realiseren door het COA.

Heeft u vragen over deze brief?
We hebben u met deze brief op de hoogte gebracht van de nieuwe ontwikkelingen rondom de 
doorstroomlocatie. Meer informatie hierover leest u ook op de speciale pagina op onze 
website (www.brummen.nl/opvang). Vragen kunt u stellen via mailadres opvang@brummen.nl.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

I 
I

http://www.brummen.nl/opvang
mailto:opvang@brummen.nl


" < 5.1.2.e 1@coa.nl>5.1.2.e

Wed, 29 May 2024 10:10:05 +0200
@brummen.nl>5.1.2.e

I
Excuus voor de wat verlate reactie op jouw appje. Het is druk, maar dat is niks nieuws.

Veel succes en we hebben ongetwijfeld binnenkort wei weer contact.

Met vriendelijke groet,

I
Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA)
5.1.2.e

I
@coa.nl

jaar30

8COA ' Centraal Orgaan opvang asielzoekers

n m()□
Website:
Bezoekadres:
Postadres:

Goed te horen dat jullie gewoon de draad weer oppakken, ondanks alle verontrustende signalen vanuit het Haagse. De trein 
hier dendert ook gewoon door. Geen keuze, maar we moeten ons ook niet gek laten maken. In de bijlage een Q&A die naar 
aanleiding van de recente ontwikkelingen is aangemaakt. Primair voor interne doeleinden, maar we gebruiken a€~m wel in de 
beantwoording van vragen van derden over het hoofdlijnenakkoord. Wellicht geeft dit jullie nog nieuwe inzichten '!

info
20240523 Boodschap en QA die medewerkers kunnen gebruiken voor externe contacten.pdf

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

e-mail: 5.1.2 e
Telefoon: 06 5.1.2e

www.coa.nl
Rijnstraat 8, 2515 XP Den Haag
Postbus 30203, 2500 GE, Den Haag

Hoi 512e

5.1.2.e

" <5.1.2.

mailto:1@coa.nl
brummen.nl
http://www.coa.nl


This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.



COA V)

REACTIE HOOFDLIJNENAKKOORD PVV, VVD, NSC EN BBB

Veel onderdelen van het akkoord zijn nog niet goed te duiden omdat het een akkoord op hoofdlijnen 
is. Daardoor is er veel ruimte voor interpretatie en worden onderdelen pas op een later moment 
concreet zodra er een Regeerakkoord komt. Dit stuk zal dus nog aangepast worden in de tijd.

Wel is het goed dat er duidelijkheid komt na maanden van formeren. Een aantal punten is in lijn met 
wat wij willen, zoals het versoberen en verkorten van procedures waardoor het verblijf in de opvang 
korter is. En met het harder optreden tegen overlastgevers en het aanpakken van criminaliteit zal de 
veiligheid en leefbaarheid op en rond locaties hopelijk verbeteren. Ook dat is goed voor ons.
Bovendien heeft het COA gepleit voor een aantal oplossingen om de woningbouw te stimuleren, die 
wij terug zien in het hoofdlijnenakkoord. Dat kan op termijn helpen bij het versnellen van de 
uitstroom van vergunninghouders.

INLEIDING
De komende weken zullen er vanuit gemeenten en andere stakeholders vragen worden gesteld over 
het Hoofdlijnenakkoord en de effecten daarvan op het COA. We kunnen ons ook voorstellen dat er 
ook vragen zullen zijn over de houding van het COA ten opzichte van het akkoord. Hieronder hebben 
we een reactie en een Q&A geformuleerd die ter achtergrond gebruikt kunnen worden in de 
communicatie naar buiten. Let op: het stuk is niet om letterlijk extern te delen.

ALGEMENE REACTIE
Het mag duidelijk zijn dat in het Hoofdlijnenakkoord elementen zitten die de opvangtaak nog lastiger 
voor ons gaan maken. Zo is het op termijn intrekken van de Spreidingswet zeer onwenselijk en dat 
baart ons zorgen. Het perspectief op stabiliteit en een eerlijke verdeling over het land komen verder 
weg te liggen. De aangekondigde maatregelen om de instroom te beperken, moet nog nader 
uitgewerkt worden, waarbij we moeten toetsen of ze uitvoerbaar zijn. Ook is het effect van deze 
maatregelen op korte termijn niet duidelijk. We zien nu al wel de effecten van de aankondiging van 
het intrekken van de Spreidingswet. Hoewel veel gemeenten en provincies aangeven de humanitaire 
noodzaak te zien en volop doorgaan, is er ook een aantal gemeenten dat besluitvorming 
heroverweegt of on hold zet.. Daarmee komt het meest donkere scenario dat asielzoekers weer 'in 
het gras' belanden dichterbij en een toekomst zonder noodopvang juist verder weg.

REACTIE RICHTING GEMEENTEN NAV VOORNEMEN INTREKKEN SPREIDINGSWET
We roepen gemeenten op én nu te zorgen voor acute opvangplekken én de wet zo uit te voeren als 
die nu geldt. De Spreidingswet is in februari 2024 ingegaan en geldt nog steeds. Gemeenten, andere 
stakeholders en het COA hebben zich dan ook aan deze wet te houden. Zolang een nieuw 
wetsvoorstel voor het (gedeeltelijk) intrekken van de Spreidingswet niet door de Tweede Kamer en 
Eerste Kamer is aangenomen, blijft de wet gewoon van kracht en moet deze uitgevoerd worden. Dat 
betekent voor 1 november provinciale plannen indienen voor voldoende opvangplekken.
Deze wet is cruciaal voor perspectief en een stabiel opvanglandschap. We hebben meer gemeenten 
nodig die langdurige opvangplekken leveren, beter verspreid over het land en we moeten af van alle 
tijdelijke noodopvang en andere crisisoplossingen. Op dit moment draagt ongeveer een kwart van de 
gemeenten de lasten met reguliere opvanglocaties. Met zijn allen samenwerken is cruciaal om het 
opvangprobleem in Nederland op te lossen. Als een aantal gemeenten nu achterover gaat leunen, 
komen we in het donkerste scenario terecht waarbij asielzoekers op straat belanden.



Q&A - vragen en antwoorden Hoofdlijnenakkoord (versie 21 mei 2024)

5.

6.

1.
2.
3.
4.

Daarnaast zijn er veel maatregelen aangekondigd om de asielinstroom te beperken. Die variëren van 
een verscherping van de toelatingsprocedure, verkorten van de asielprocedure, meer bewijseisen, 
beperking van de beroepsmogelijkheden tot zoveel mogelijk (gedwongen) uitzetten van afgewezen 
asielzoekers. In Europa wordt aangedrongen op een snelle uitvoering van het EU-migratiepact met 
een voorkeur op afkopen en een opt-out clausule voor asiel en migratie.

Het voornemen om de Spreidingswet in te trekken
Harder optreden tegen overlastgevers en criminaliteit door asielzoekers
Versobering van de opvang gedurende de asielcrisiswet
Opvang van kansarme asielzoekers op aparte locaties met een zoveel mogelijk versoberd en 
gesloten regime
Invoering van een tweestatusstelsel waarmee gezinshereniging niet meer of pas op langere 
termijn mogelijk zal zijn
Vanaf 2027 wordt een miljard bezuinigen op migratie ingeboekt

WAT LIGT ER VOOR AKKOORD?
De formerende partijen PVV, VVD, NSC en BBB bereikten op 15 mei een onderhandelingsakkoord met 
als titel: 'Hoop, lef en trots'. Het akkoord kent tien hoofdpunten waaronder 'Grip op asiel en migratie' 
dat een forse koerswijziging laat zien. Er zijn maatregelen aangekondigd om de asielinstroom te 
beperken, van de Vreemdelingenwet af te wijken, een tijdelijke asielcrisiswet in te voeren en de 
Spreidingswet in te trekken. Dit Hoofdlijnenakkoord wordt - zodra er een nieuw kabinet is - verder 
vertaald in concrete maatregelen en wet- en regelgeving.

WAT VINDT HET COAVAN DIT AKKOORD?
Het mag duidelijk zijn dat in het Hoofdlijnenakkoord elementen zitten die de opvangtaak nog lastiger 
voor ons gaan maken. Zo is het op termijn intrekken van de Spreidingswet zeer onwenselijk en dat 
baart ons zorgen. Het perspectief op stabiliteit en een eerlijke verdeling over het land komen verder

WETEN WE AL WAT DIT AKKOORD BETEKENT VOOR HET COA?
Veel onderdelen van het akkoord zijn nog niet goed te duiden omdat het een akkoord op hoofdlijnen 
is. Daardoor is er veel ruimte voor interpretatie en onderdelen worden pas op een later moment 
concreet gemaakt worden. Voor het intrekken van de Spreidingswet, het afwijken van de 
Vreemdelingenwet en het invoeren van een asielcrisiswet, al dan niet los van elkaar, is een akkoord 
nodig van de Tweede en Eerste Kamer. Dat kost tijd en we weten niet hoe de Kamers hierover gaan 
besluiten. Mochten de maatregelen (deels) realiteit worden, heeft dat forse impact op het COA.

WAT ZOU HET INTREKKEN VAN DE SPREIDINGSWET KUNNEN BETEKENEN?
Voor het intrekken van de Spreidingswet is een besluit van de Tweede en de Eerste Kamer nodig. De 
vraag is niet alleen of ze hiermee gaan instemmen maar ook op welke termijn dat haalbaar is. In het 
akkoord wordt gesproken over het wegvallen van de middelen vanaf 2027 maar dit wordt niet verder 
toegelicht. Daar staat tegenover dat sommige gemeenten al in de geest van de nieuwe koers zullen 
gaan handelen; de eerste signalen zijn er. De vraag is of het nieuw te vormen kabinet er een punt van 
zal maken (bijvoorbeeld met behulp van dwang) als gemeenten achterblijven met hun bijdrage in de 
opvang en daarmee wordt het voor provincies lastig om te sturen op het benodigde aantal 
opvangplekken.

WELKE ONDERWERPEN RAKEN HET COA?
Dit zijn de onderwerpen die het meest impact hebben voor het COA en waar we ons de komende tijd 
op zullen focussen:



weg te liggen. De aangekondigde maatregelen om de instroom te beperken, moet nog nader 
uitgewerkt worden, waarbij we moeten toetsen of ze uitvoerbaar zijn. Ook is het effect van deze 
maatregelen op korte termijn niet duidelijk. We zien nu al wel de effecten van de aankondiging van 
het intrekken van de Spreidingswet. Hoewel veel gemeenten en provincies aangeven de humanitaire 
noodzaak te zien en volop doorgaan, is er ook een aantal gemeenten dat op de rem trapt. Daarmee 
komt het meest donkere scenario dat asielzoekers weer 'in het gras' belanden dichterbij en een 
toekomst zonder noodopvang juist verder weg.

Daar staat echter tegenover dat deskundigen verwachten dat het aantal juridische procedures fors zal 
toenemen (reden destijds om het tweestatusstelsel af te schaffen) omdat asielzoekers met een b-status 
alsnog zullen proberen een a-status te verkrijgen. Gedurende die procedure hebben deze asielzoekers 
toch opvang nodig. De druk op de IND zal eveneens toenemen, indien deze dienst alle toetsen zal 
moeten uitvoeren bij b-statushouders die nodig zijn om familie over te kunnen laten komen. En ten 
slotte is goed voorstelbaar dat gemeenten, zeker in een tijd van woningnood, terughoudend zullen zijn 
met het huisvesten van b-statushouders: ze verblijven immers kort, zijn minder gemotiveerd om in te 
burgeren en er is een forse kans dat ze ook weer uitgezet moeten worden.

WAT ZOU AFSCHAFFING VAN DE VOORRANGSRELING VOOR STATUSHOUDERS KUNNEN BETEKENEN?
Iedere gemeente bepaalt nu zelf of statushouders voorrang krijgen bij het toewijzen van een sociale 
huurwoning. Duidelijk is dat niet alle gemeenten met zo'n voorrangsregeling werken (die overigens 
ook voor andere doelgroepen kunnen gelden) en het zal moeten blijken hoe gemeenten hiermee om 
zullen gaan. Of het afschaffen van de voorrangsregeling ook gevolgen heeft voor plaatsingen in 
doorstroomlocaties, is nog niet bekend. Het zou remmend kunnen werken op de populariteit van de 
doorstroomlocaties. Gemeenten verplichten zich immers bij de start van de doorstroomlocatie om de 
statushouders uiterlijk na 1 jaar definitief elders binnen de gemeente te huisvesten. Tegelijkertijd 
willen de formerende partijen fors inzetten op het bouwen van woningen en dat geeft weer meer 
ruimte om ook statushouders te huisvesten.

Aan een tweestatusstelsel zitten nog diverse andere kanten, die veel consequenties kunnen hebben. 
Het COA wil hierin inhoudelijk graag meedenken en heeft dat bij het departement ook zo 
aangegeven.

WAT ZOU INVOERING VAN HETTWEESTATUSSENSTELSEL KUNNEN BETEKENEN?
Met invoering van een tweestatussenstelsel zal het asielstelsel een forse wijziging krijgen. Zo wordt 
hiermee, als het aan het hoofdlijnenakkoord ligt, gezinshereniging niet meer of pas op langere 
termijn mogelijk, hetgeen gevolgen heeft voor het aantal nareizigers.

IS ER OOK IETS POSITIEFS AAN DIT AKKOORD?
Het is goed dat er duidelijkheid komt na maanden van formeren. Een aantal punten is in lijn met wat 
wij willen, zoals het versoberen en verkorten van procedures waardoor het verblijf in de opvang 
korter is. En met het harder optreden tegen overlastgevers en het aanpakken van criminaliteit zal de 
veiligheid en leefbaarheid op en rond locaties hopelijk verbeteren. Ook dat is goed voor ons.
Bovendien heeft het COA gepleit voor een aantal oplossingen om de woningbouw te stimuleren, die 
wij terug zien in het hoofdlijnenakkoord. Dat kan op termijn helpen bij het versnellen van de 
uitstroom van vergunninghouders.

WAT ZOU VERSOBERING VAN OPVANG KUNNEN BETEKENEN?
Wat met versobering precies bedoeld wordt is nog onduidelijk. Gaan we onderscheid krijgen in 
'gewone' en versoberde' opvang? Moeten we onze opvangvormen aanpassen, met voorrang werken 
of verschil in verstrekkingen maken op een locatie bijvoorbeeld? Zijn er gemeenten te vinden om 
opvang voor alleen kansarmen te realiseren? Is een gesloten regime juridisch mogelijk? Over al deze 
vragen gaan we als COA ons standpunt bepalen, maar moeten we op diverse punten ook de 
ontwikkelingen en uitwerking afwachten.



Met het invoeren van een tijdelijke asielcrisiswet willen de formerende partijen voor twee jaar een 
aantal bevoegdheden inzetten. Bijvoorbeeld een asielbeslisstop invoeren, het opvangrecht 
versoberen tijdens die beslisstop en voorrang voor statushouders bij de toewijzing van sociale 
woningen verbieden door af te wijken van de Huisvestingswet. In hoeverre dit juridisch kan, is aan de 
rechter.

IS ER AANLEIDING OM NU AL BELEID AAN TE PASSEN?
Nee, nog niet. Wel moeten we op een aantal voorstellen een standpunt bepalen. Zodat we dat ook 
weer in reactie terug kunnen geven bij de opstellers van het regeerakkoord, maar ook straks richting 
ministeries als daar beleid wordt geschreven.

WAT KUNNEN WE NU TEGEN GEMEENTEN ZEGGEN?
De Spreidingswet is in werking, dus we handelen daarnaar. De wet kan niet zo maar van tafel worden 
geveegd. Daar is een Tweede Kamer en een Eerste Kamer voor nodig. De wet is er gelukkig dus 
gewoon. En wij voeren het uit. Dat betekent uitgaan van de indicatieve taakstellingen en de 
provinciale plannen voor 1 november indienen. Met of zonder Spreidingswet, feit is dat we veel 
langdurige opvangplekken nodig hebben. Dat moeten we linksom of rechtsom toch met gemeenten 
voor elkaar krijgen.

KUN JE ZOMAAR DE CRISIS UITROEPEN EN CRISISMAATREGELEN TREFFEN?
Artikel 111 van de Vreemdelingenwet maakt het mogelijk om in het geval van buitengewone 
omstandigheden regels te stellen die afwijken van de bepalingen in de Vreemdelingenwet. Daarvoor 
is een koninklijk besluit nodig waarbij vervolgens een wetsvoorstel naar de Tweede Kamer moet. Als 
de Staten-Generaal die wet afwijst, vervalt het koninklijk besluit. Idee van de formerende partijen is 
om 'maatregelen te treffen om de noodsituatie in Ter Apel en de overige azc's direct aan te pakken'.

BETEKENT HET AKKOORD IETS VOOR DE STABIELE FINANCIERING DIE IS TOEGEZEGD?
In de begroting is eerder opgenomen dat het COA toe kan groeien naar een vaste voorraad van 
41.000 plekken. Het akkoord rept hier niet over, maar het COA zal hier zeer scherp op zijn de 
komende periode.
HOE MOETEN WE ONS BUDGET BEZIEN?
Ons budget ziet er helemaal niet realistisch uit vanaf 2027. Het is de tendens dat het ministerie ons 
budget structureel te laag inraamt, maar het beeld is nu wel zorgelijk, zelfs als we ervan uitgaan dat 
de budgetkorting van € 1 miljard structureel niet alleen bij het COA valt, maar ook bij andere partijen. 
We moeten er nog dieper induiken en uitvragen doen om een nog scherper beeld te krijgen.

WAT VERTELLEN WE ONZE BEWONERS?
De forse plannen zal ook onze bewoners bezighouden. Veel is nog niet duidelijk en niets is nog zeker. 
Het is belangrijk om niet teveel de inhoud van de plannen toe te lichten, maar vooral procesmatige 
informatie te delen. Wat is dit voor een akkoord, wat zijn de belangrijkste punten, wat zijn de 
volgende stappen etc?

HOE VERHOUDEN DEZE PLANNEN ZICH MET DE EUROPESE VERDRAGEN?
Een opt-out wil zeggen dat een lidstaat niet aan een specifiek richtlijnen van het EU-beleid hoeft te 
voldoen. Denemarken heeft bijvoorbeeld een opt-out bedongen bij het afsluiten van het EU-verdrag. 
Zij zijn niet gebonden aan de Procedurerichtlijn, de Kwalificatierichtlijn, de Opvangrichtlijn, de 
Gezinsherenigingsrichtlijn, en de Tijdelijke Beschermingsrichtlijn. Zo'n opt-out vergt een aanpassing 
van het verdrag en daarmee de instemming van alle lidstaten. Deskundigen twijfelen dan ook over de 
haalbaarheid van dit voornemen. Tegelijkertijd zijn de onderhandelende partijen voor een snelle 
invoering van het Europese Migratiepact en daarmee lijken ook de onderhandelaars er rekening mee 
te houden, dat een opt-out heel moeilijk gaat worden.

BLIJVEN WIJ EEN ZBO?
Er is niks dat wijst dat het COA een andere vorm krijgt. De wet COA is er en die voeren we uit. Met 
deze aankondigingen zullen er zaken in onze uitvoering gaan veranderen. Wat precies, hoe en 
wanneer weten we niet.



Anders dan normaal zal nu pas het regeerakkoord, door de personen die op de posten komen 
worden uitgewerkt. Dus de doelen die in het hoofdlijnenakkoord staan worden uitgewerkt en daar 
zal een regeerakkoord uit komen.

WAT BETEKENT DE 22% REDUCTIE VOOR HET AMBTENARENAPPARAAT VAN HET Ruk?
Die reductie geldt alleen voor kerndepartementen en niet voor uitvoeringsorganisaties (en dus niet 
voor het COA). Wel moeten we kritischer gaan worden op de inzet van externen, want de 
Roemernorm (maximaal 10% van de loonsom voor externen) gaat wel voor uitvoeringsorganisaties 
gelden. Bij het schrijven van dit stuk is nog niet uitgezocht of uitzendkrachten onder deze norm vallen 
of niet. Ook is niet bekend binnen welke termijn aan deze norm voldaan moet zijn. Evenmin is 
opgevraagd welk deel van de huidige COA-loonsom naar externen gaat. In elk geval is bekend dat het 
COA per mei 2024 1.397 externen telt, naast 5.398 medewerkers.

HOE GAAT HET VERDER MET DE FORMATIE?
Het hoofdlijnenakkoord wordt op 22 mei besproken in de Tweede Kamer. Die dag zal ook de 
doorberekening van het CPB klaarliggen. Richard van Zwol is door de partijleiders van PVV, NSC, VVD 
en BBB gevraagd formateur van het nieuwe kabinet te worden. Normaal gesproken wordt de 
formateur ook premier, maar dat is nu niet het geval. In de formatiefase staat de verdeling en 
personele invulling van de kabinetsposten centraal. De formateur benadert de kandidaat-ministers en 
kandidaat-staatssecretarissen met het oog op benoeming op een post in het kabinet. De formatiefase 
zal waarschijnlijk langer dan normaal omdat het gesprek nog niet over de verdeling van posten en 
bewindspersonen is gevoerd. De formateur verwacht vier a vijf weken nodig te hebben.
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Fijn je even gesproken te hebben. Morgen starten we - samen met COA - de informatievoorziening over de ontwikkelingen 
rondom de Michaelshoeve. Direct aanleiding is de doorstroomlocatie, maar gelet op de (gevorderde) gesprekken tussen COA 
en Van den Brink vindt het gemeentebestuur en ook COA het verstandig beide ontwikkelingen tegelijk naar buiten te brengen 
(en niet stapsgewijs). We proberen dit zorgvuldig te doen.

Informatievoorziening over ontwikkelingen rondom/op Michaelshoeve
Brief uitnodiging omwonenden Michaelshoeve.pdf, 13 doorstroomlocatie statushouders en

Er is een webpagina www.brummen.nl/opvan; waar morgen vanaf 19 uur extra tabbladen komen over respectievelijk de 
doorstroomlocatie (Heliant) en het mogelijke AZC (COA).
De direct aanwonenden krijgen morgen tussen 11 en 14 uur een brief aangereikt van burgemeester Van Hedel en wethouder 
Timmer. In een wat ruimere cirkel krijgt met een brief per post.
Om 14.00 uur informeren we (onder embargo tot 19 uur) de lokale/regionale media. Dan verstrekken we ook een persbericht. 
Tot slot zullen we ook diverse partnerorganisaties op de hoogte brengen.

Fijn als je de brief morgen ook wil doorsturen naar de personen op het perceel. En mooi als je een overzichtje kunt mailen, 
zodat we dat kunnen checken met onze eigen lijst van personen die we willen informeren/betrekken.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Bijgevoegd zoals beloofd het persbericht en de bewonersbrief. Voor een kleine groep direct aanwonenden is er een besloten 
informatiebijeenkomst op donderdagavond, een dag later is een openbare bijeenkomst. We gaan er vanuit dat Van den Brink 
hierbij niet aanwezig is. Via de bestaande contacten houden we jullie uiteraard wel op de hoogte en stemmen we waar nodig 
af.

I 
l5.1.2.e

Gemeente Brummen

@vandenbrinkonroerendgoed.nl'" <512e

Dag 512e

Tel. 06 512e
Mail 512e

vandenbrinkonroerendgoed.nl
brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvan


Zie adressenlijst

Verzonden d.d.: 14 februari 2024

Brief aan omwonenden

Beste meneer/mevrouw,

A. het huisvesten statushouders (nieuwe inwoners)

Brummen
Ons kenmerk 
Uw kenmerk 
Onderwerp

13 februari 2024 
Z096580/D428120

De Rijksoverheid bepaalt elk half jaar voor hoeveel statushouders wij in onze gemeente een onderkomen 
moeten regelen. Door een gebrek aan woningen voor alle doelgroepen loopt ook Brummen (net als heel 
veel gemeenten) hierin achter. Samen met woningstichting Veluwonen lukt het niet om iedereen die een 
woning zoekt een passende woning te bieden. Er is grote krapte.

Statushouders zijn voormalige vluchtelingen met een verblijfsvergunning. Zij hebben dezelfde rechten en 
plichten als een Nederlander. Bijvoorbeeld op de arbeids- en woningmarkt. Wij zorgen er dus voor dat 
deze nieuwe inwoners een huis toegewezen krijgen. Ook kunnen zij gaan werken in de omgeving van 
Brummen en gaan de kinderen in onze gemeente of regio naar school.

Graag nodigen we u uit voor een informatiebijeenkomst over de ontwikkelingen op het perceel van de 
Michaelshoeve. Op dit terrein gaan wij op korte termijn een gebouw gereed maken om een groep van 
ongeveer 35 statushouders (tijdelijk) te huisvesten. Ook is het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers 
(COA) in gesprek met de eigenaar van de Michaelshoeve. Dit met de wens het terrein te kopen en er een 
opvanglocatie te realiseren. Over deze ontwikkelingen praten we u graag bij. Dat doen we via deze brief, 
maar ook graag persoonlijk tijdens een bijeenkomst.

Uitnodiging voor buurtbewoners
De bijeenkomst vindt plaats op donderdag 15 februari van 19.30 tot 21.00 uur. Locatie is de hal in het 
gemeentehuis in Brummen. De bijeenkomst heeft een besloten karakter, zodat u als direct aanwonende 
in een informele sfeer al uw vragen kunt stellen en aandachtspunten kunt meegeven. U hoeft zich vooraf 
niet aan te melden. Wilt u wel deze brief meenemen en bij binnenkomst tonen?

Doorstroomlocatie Michaelshoeve
In samenwerking met het Ministerie huren wij voor een periode van 2 jaar het paviljoen Heliant bij de 
Michaelshoeve. Hier kunnen ongeveer 35 statushouders tijdelijk wonen. Eventueel kunnen ook 
statushouders die zijn toegewezen aan regiogemeenten hiervan gebruik gaan maken. Deze personen 
betrekken op termijn een woning in de betreffende regiogemeente. Ook enkele ontheemden uit Oekraïne 
zouden een tijdelijke woonplek in deze doorstroomlocatie kunnen krijgen. Dit tot het maximaal aantal 
beschikbare plaatsen, zodat deze locatie optimaal dan benut wordt. Met deze doorstroomlocatie voldoen



Z096580/D428120 Blz. 2

B. een opvanqlocatie voor vluchtelingen

Opdracht vanuit de Spreidingswet
Zoals u misschien heeft vernomen, is onlangs de Spreidingswet door de Tweede en Eerste Kamer 
aangenomen. Hieruit volgt een soortgelijke taakstelling voor het opvangen van vluchtelingen voor 
gemeenten als bij de huisvesting van statushouders. Voor onze gemeente betekent dit dat wij de 
verantwoordelijkheid krijgen om ongeveer 120 vluchtelingen onderdak te bieden. Ook hier geldt dat dat 
voor ons een moeilijke opgave is. We beschikken immers niet zelf overgrote leegstaande gebouwen. 
Het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) is sinds 1994 wettelijk verantwoordelijk voor de opvang 
en begeleiding van vluchtelingen in Nederland. Het COA zoekt door het hele land opvanglocaties. In de 
gemeente Zutphen is ook een opvanglocatie en er wordt naarstig gezocht naar meerdere locaties in de 
regio. Zo is het COA in gesprek geraakt met de ontwikkelaar/eigenaar van de Michaelshoeve. Dit over 
mogelijke verkoop van het perceel met als doel hier een asielzoekerscentrum te realiseren. Het COA 
heeft de gemeente hiervan op de hoogte gebracht.

we aan de taakstelling vanuit het rijk. Daarnaast biedt het ook de mogelijkheid om de spaarzaam 
beschikbare woningen in onze gemeente evenwichtig toe wijzen aan de diverse groepen 
woningzoekenden.

Algemeen standpunt gemeenteraad
De gemeenteraad van Brummen heeft in mei 2022 eensgezind opgeroepen om een aanzienlijke bijdrage 
te leveren in de opvang van vluchtelingen. Ondanks alle inspanningen heeft dat nog niet tot voldoende 
resultaat geleid. De gemeente Brummen heeft geen leegstaande gebouwen in bezit en is afhankelijk van 
particuliere eigenaars. Ook zijn er in onze gemeente geen leegstaande grote hotels of soortgelijke 
accommodaties.

Op basis van het bestemmingsplan is het mogelijk om het perceel van de Michaelshoeve te gebruiken als 
opvanglocatie. Wanneer de huidige eigenaar en het COA tot overeenstemming komen betekent dit dat 
we daarmee invulling geven aan de oproep van de gemeenteraad en de strekking van de Spreidingswet. 
Wij hebben het COA laten weten dat de Michaelshoeve plaats kan bieden aan 300 tot maximaal 350 
mensen.

Wat kunt u verwachten tijdens de informatiebijeenkomst?
Wij organiseren de bijeenkomst in nauwe samenwerking met het COA. We starten met een centrale 
presentatie, gevolgd door gesprekken aan diverse ‘praattafels’. Daar kunt u in gesprek met onder andere 
medewerkers van het COA, de gemeente en ervaringsdeskundigen uit bijvoorbeeld de gemeenten 
Zutphen en Apeldoorn. U krijgt alle gelegenheid om vragen te stellen en uw tips en aandachtspunten mee 
te geven.

Onzekerheden en zekerheden
We benadrukken dat het nog onzeker is of COA en eigenaar van de Michaelshoeve overeenstemming 
bereiken over koop en verkoop. Wij volgen dit nauwlettend. Mocht het zover komen, dan voeren wij 
indringend overleg met het COA over dit initiatief. We gaan u en vele anderen hierin actief betrekken. 
Ook benadrukken we dat de gemeente Brummen - ook gezien de Spreidingswet - een opdracht heeft 
om vluchtelingen op te vangen. Wij moeten dus een voorziening realiseren.

Omdat wij u benaderen over de doorstroomlocatie voor ongeveer 35 vergunninghouders in het paviljoen 
Heliant, menen wij er goed aan te doen u ook nu al te informeren over de andere mogelijke 
ontwikkelingen op het terrein van de Michaelshoeve. Het gaat om belangrijke ontwikkelingen op een 
terrein in uw buurt. Reden dat we u graag hierover bijpraten en uw vragen beantwoorden.

Wat als u niet kan komen?
We organiseren een tweede bijeenkomst die toegankelijk is voor een bredere groep belangstellenden. 
Deze is op vrijdagavond 16 februari in de hal van het gemeentehuis in Brummen. Inloop is vanaf 19.15 
uur, start om 19.30 uur. U bent ook bij deze bijeenkomst van harte welkom. Aanmelden voor deze 
bijeenkomst is niet nodig.
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H. Matser 
secretaris

A.J. van Hedel 
burgemeester

De website www.coa.nl biedt veel informatie over de opvang van vluchtelingen en de 
asielprocedure.

Heeft u een vraag, stuur deze dan aan opvang@brummen.nl. We reageren dan zo spoedig 
mogelijk. Ook kunt u bellen met het centrale telefoon (0575) 56 82 33.

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Brummen,

Hoe blijft u op de hoogte?
We hopen dat u de bijeenkomst bezoekt. Ook hier kunt u terecht voor informatie:

• We hebben actuele informatie voor u op de themapagina www.brummen.nl/opvang

http://www.coa.nl
mailto:opvang@brummen.nl
http://www.brummen.nl/opvang
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' 5.1.2.e

Dag Ingrid/Geert (512e),

5.1.2.i I

Ik zorg ervoor dat deze brief na verwerking van jullie opmerkingen via JOIN wordt opgemaakt, gearchiveerd en in procedure 
wordt gebracht richting raad.

Hoor dus graag of inleiding en afsluiting (zie gele arcering) akkoord zijn of nog enige aanpassing behoeven.
n.b. ik ga er vanuit dat deze raadsbrief openbaar is. Zal bij de inkomende post van de raad van juni op de lijst staan.

inleiding en afsluiting gezamenlijke brief asielopvang 
brief regio stedendriehoek.docx

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

Op basis van het verzoek van het college heb ik de conceptraadsbrief die =1 in het college heeft gebracht bewerkt en voorzien 
van een hopelijk passender opening en bijhorende afsluiting.
Overigens heb ik ook al enkele lange zinnen in de brief ingekort en wil de brief indien akkoord nog even tekstueel aanpassen 
(inhoud blijft ongewijzigd, maar qua vormgeving/taal zitten er nog wat kleine eenvoudige verbeteringen in).

@brummen.nl>; "Timmer, Ingrid" <=i2e 
@brummen.nl>

Rumund, Geert van" <5.1.2.
" < 5.1.2e
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